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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – СВИЩОВ 

 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№27 

 

от редовно заседание на Общински съвет – Свищов, 

проведено на 19.12.2024 година 

 

 

Днес, 19 декември 2024 година, от 14.00 часа, в Зала №1 на Общината се проведе 

редовно заседание на Общински съвет – Свищов. 

От общо 29 общински съветници, в началото на заседанието присъстваха – 29.  

 

На заседанието присъстват и:  

Д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов; 

Анелия Димитрова – Зам.-кмет „Управление на европейски проекти, 

образование и устройство на територията“; 

Бедри Алиев – Зам.-кмет „Отбранително-мобилизационна подготовка, транспорт 

и чистота“; 

Станислава Стоянова-Асенова – Зам.-кмет „Стопанска и финансова политика“; 

Иван Шопов – Зам.-кмет „БИП“ на Община Свищов; 

Любомира Петрова – Секретар на Община Свищов; 

Росен Маринов – Директор дирекция „Култура и културно наследство“; 

Стефан Кирчев – Директор дирекция „Финансови дейности“; 

Юрий Кузнецов – гл.ас. и консултант; 

Марин Крачунов – Кмет на Кметство Драгомирово; 

Борис Велев – Кмет на Кметство Козловец; 

Марин Любенов – Кмет на Кметство Царевец. 

 

 

Заседанието на Общински съвет – Свищов се откри от д-р Кристиян Кирилов – 

Председател на Общински съвет – Свищов. 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Добър 

ден! Добре дошли, дами и господа общински съветници, на нашата последна, 

надявам се, за тази година сесия! Добър ден и добре дошли на господин Генчев, на 

уважаемите кметовете на кметства, зам.-кметовете и гости в зала №1 на Община 

Свищов! Уважаеми колеги, преди да започнем, извършихме проверка за кворума на 

нашето заседание. Всички общински съветници са налице – 29. Имаме пълен кворум. 

Така че можем да започнем работа по нашия Дневен ред.“ 

 

№ Име, презиме, фамилия  

1. Кристиян Василев Кирилов Присъства 

2.  Верони Маринов Маринов Присъства 
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3. Валери Фильов Николов Присъства 

4.  Мария Иванова Тодорова Присъства 

5. Елена Йорданова Шопова Присъства 

6. Цветанка Младенова Кирова Присъства 

7. Габриела Валентинова Петкова Присъства 

8. Генади Русев Иванов Присъства 

9. Мариана Илиева Маркова Присъства 

10. Любомир Ванев Митев Присъства 

11. Милен Емилов Динков Присъства 

12. Санка Евтимова Райкова Присъства 

13. Михаил Руменов Попов Присъства 

14. Денис Зияев Асанов Присъства 

15. Емял Айдънова Исмаилова Присъства 

16.  Айза Беханова Рамаданова Присъства 

17. Стефан Станимиров Проданов Присъства 

18. Станислав Петров Благов Присъства 

19. Емил Бориславов Николов Присъства 

20. Цветелин Тодоров Борисов Присъства 

21. Ивелин Пламенов Петров Присъства 

22. Венцислав Николов Михайлов Присъства 

23. София Борисова Вергилова-Георгиева Присъства 

24. Йордан Илиев Нейков Присъства 

25. Красимир Иванов Цолов Присъства 

26. Емилия Божинова Цветанова Присъства 

27. Петко Колев Петков Присъства 

28. Светослав Симеонов Тодоров Присъства 

29. Гален Милков Бернардов Присъства 

Общо  29 

 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Проектът 

за дневен ред е изпратен своевременно на всеки един от Вас. Запознати сте с неговото 

съдържание, броя и вида на материалите, които ще гледаме на днешното заседание. 

Имате думата за коментар, предложения по Проекта за дневен ред.“  

 

ПРОЕКТ ЗА ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Определяне на Такса за битови отпадъци за 2025 година. 

2. Приемане на Наредба за определяне размера на местните данъци на територията 

на община Свищов. 

3. Увеличаване капитала на търговско дружество „ИНДУСТРИАЛЕН 

ТЕХНОЛОГИЧЕН ПАРК – СВИЩОВ“ ЕООД, с ЕИК 207411593. 

4. Кандидатстване на Община Свищов с проектно предложение “Подобряване на 

материалната база на Домашен социален патронаж град Свищов” за финансиране по 
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Целева програма “Подобряване на материалната база на Домашен социален 

патронаж” към Фонд „Социална закрила“ на Министерство на труда и социалната 

политика. 

5. Актуализиране на „Годишна програма за управление и разпореждане с имоти, 

общинска собственост в Община Свищов през 2024 година“. 

6. Даване на съгласие за удължаване срока на Договор №01/01.03.2019 г., 

сключен между Кметство Драгомирово и ЕТ „БОРЯНА – Боряна Тодорова“, за наем 

на нежилищен имот, частна общинска собственост, представляващ обособен 

търговски обект, находящ се на партера в сградата на кметството в с. Драгомирово, 

кв. 72, парцел ІХ. 

7. Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с тайно наддаване, на 

недвижим имот, представляващ поземлен имот с идентификатор 65766.16.11, с адрес: 

гр. Свищов, местност „Шатрата 1“. 

8. Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с тайно наддаване, на 

недвижим имот, представляващ поземлен имот с идентификатор 65766.312.119, с 

адрес: гр. Свищов, местност „Стъклен“. 

9. Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с тайно наддаване, на 

недвижим имот, представляващ поземлен имот с идентификатор 65766.312.126, с 

адрес: гр. Свищов, местност „Стъклен“. 

10. Даване на съгласие за одобряване на изменение на Подробен устройствен 

план (ПУП) - План за регулация и застрояване (ПРЗ) на урегулирани поземлени 

имоти (УПИ) XIII – 2041, (УПИ) XIV – 2045 и (УПИ) V – 4122, кв. 52 по плана на гр. 

Свищов. 

11. Приемане и предаване на подменените и новоизградените публични 

активи/обекти от „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ – ЙОВКОВЦИ“ ООД – 

Велико Търново през 2024 г. на територията на ОБЩИНА СВИЩОВ, като част от 

одобрената подробна инвестиционна програма и във връзка с изпълнението на 

ангажимент за минимално ниво на инвестициите. 

12. Обявяване на части от имоти, публична общинска собственост – улици, с 

идентификатори 65766.508.1098, 65766.508.1164, 65766.508.1163, 65766.702.9686, 

65766.702.9687, 65766.702.9688, 65766.702.9656, 65766.704.31, 65766.702.364, 

65766.704.28 по кадастрална карта и кадастрални регистри, в частна общинска 

собственост, попадащи в обхвата на Проект за изменение на Подробен устройствен 

план (ПУП) - План за регулация (ПР) за изменение на уличната регулация в участъка 

от осова точка 972 до осова точка 623 по действащия подробен устройствен план на 

гр. Свищов, актуализиране на „Годишна програма за управление и разпореждане с 

имоти, собственост на Община Свищов през 2024 г.“ и разпореждане с имотите 

(дарение). 

13. Разрешаване изработването на Подробен устройствен план (ПУП) – 

Парцеларен план (ПП) на трасе за реконструкция на довеждащ водопровод от 

кладенци тип „Раней“ до водопроводната мрежа на гр. Свищов. 

14. Допълване на Програмата за управление на отпадъците за периода 2021 –  

2028 г. на Община Свищов, приета с Решение №738/28.04.2022 г. на Общински съвет 

- Свищов, и във връзка с проектно предложение с наименование: „Надграждане на 

системите за разделно събиране на биоразградими отпадъци и модернизация на 
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Регионална инсталация за компостиране за нуждите на Общините Свищов, 

Павликени, Белене и Никопол“, по процедура чрез директно предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ по приоритетна ос 2 „Отпадъци“ на Програма 

„Околна среда 2021 – 2027 г. (ПОС 2021-2027 г.), Процедура № BG16FFPR002-2.004 

„Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални 

системи за разделно събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“. 

15. Даване на съгласие Община Павликени, Община Белене и Община Никопол 

да кандидатстват с едно общо проектно предложение с наименование: „Надграждане 

на системите за разделно събиране на биоразградими отпадъци и модернизация на 

Регионална инсталация за компостиране за нуждите на Общините Свищов, 

Павликени, Белене и Никопол“, по процедура чрез директно предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ по приоритетна ос 2 „Отпадъци“ на Програма 

„Околна среда 2021 – 2027 г. (ПОС 2021-2027 г.), Процедура № BG16FFPR002-2.004 

„Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални 

системи за разделно събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“. 

16. Приемане Програма за развитие на читалищната дейност в община Свищов 

за 2025 година. 

17. Утвърждаване на Календар с културните събития на Община Свищов за 2025 

година. 

18. Приемане на график за провеждане на редовните заседания на Общински 

съвет – Свищов през 2025 година. 

19. Отпускане на еднократни парични помощи.  

20. Въпроси към Кмета на Общината и отговори.  

 

 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Нямам 

информация за допълнителни точки. Така че, ако нямате и Вие, да преминем към 

гласуване на Проекта за дневен ред. Който е „За“ тогава, колеги, нека да вдигне 

ръка!“  

При кворум от 29 общински съветници, Проектът за дневен ред се прие с            

29 гласа “За”, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма и стана: 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Определяне на Такса за битови отпадъци за 2025 година. 

2. Приемане на Наредба за определяне размера на местните данъци на територията 

на община Свищов. 

3. Увеличаване капитала на търговско дружество „ИНДУСТРИАЛЕН 

ТЕХНОЛОГИЧЕН ПАРК – СВИЩОВ“ ЕООД, с ЕИК 207411593. 

4. Кандидатстване на Община Свищов с проектно предложение “Подобряване на 

материалната база на Домашен социален патронаж град Свищов” за финансиране по 

Целева програма “Подобряване на материалната база на Домашен социален 

патронаж” към Фонд „Социална закрила“ на Министерство на труда и социалната 

политика. 
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5. Актуализиране на „Годишна програма за управление и разпореждане с имоти, 

общинска собственост в Община Свищов през 2024 година“. 

6. Даване на съгласие за удължаване срока на Договор №01/01.03.2019 г., 

сключен между Кметство Драгомирово и ЕТ „БОРЯНА – Боряна Тодорова“, за наем 

на нежилищен имот, частна общинска собственост, представляващ обособен 

търговски обект, находящ се на партера в сградата на кметството в с. Драгомирово, 

кв. 72, парцел ІХ. 

7. Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с тайно наддаване, на 

недвижим имот, представляващ поземлен имот с идентификатор 65766.16.11, с адрес: 

гр. Свищов, местност „Шатрата 1“. 

8. Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с тайно наддаване, на 

недвижим имот, представляващ поземлен имот с идентификатор 65766.312.119, с 

адрес: гр. Свищов, местност „Стъклен“. 

9. Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с тайно наддаване, на 

недвижим имот, представляващ поземлен имот с идентификатор 65766.312.126, с 

адрес: гр. Свищов, местност „Стъклен“. 

10. Даване на съгласие за одобряване на изменение на Подробен устройствен 

план (ПУП) - План за регулация и застрояване (ПРЗ) на урегулирани поземлени 

имоти (УПИ) XIII – 2041, (УПИ) XIV – 2045 и (УПИ) V – 4122, кв. 52 по плана на гр. 

Свищов. 

11. Приемане и предаване на подменените и новоизградените публични 

активи/обекти от „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И КАНАЛИЗАЦИЯ – ЙОВКОВЦИ“ ООД – 

Велико Търново през 2024 г. на територията на ОБЩИНА СВИЩОВ, като част от 

одобрената подробна инвестиционна програма и във връзка с изпълнението на 

ангажимент за минимално ниво на инвестициите. 

12. Обявяване на части от имоти, публична общинска собственост – улици, с 

идентификатори 65766.508.1098, 65766.508.1164, 65766.508.1163, 65766.702.9686, 

65766.702.9687, 65766.702.9688, 65766.702.9656, 65766.704.31, 65766.702.364, 

65766.704.28 по кадастрална карта и кадастрални регистри, в частна общинска 

собственост, попадащи в обхвата на Проект за изменение на Подробен устройствен 

план (ПУП) - План за регулация (ПР) за изменение на уличната регулация в участъка 

от осова точка 972 до осова точка 623 по действащия подробен устройствен план на 

гр. Свищов, актуализиране на „Годишна програма за управление и разпореждане с 

имоти, собственост на Община Свищов през 2024 г.“ и разпореждане с имотите 

(дарение). 

13. Разрешаване изработването на Подробен устройствен план (ПУП) – 

Парцеларен план (ПП) на трасе за реконструкция на довеждащ водопровод от 

кладенци тип „Раней“ до водопроводната мрежа на гр. Свищов. 

14. Допълване на Програмата за управление на отпадъците за периода 2021 –  

2028 г. на Община Свищов, приета с Решение №738/28.04.2022 г. на Общински съвет 

- Свищов, и във връзка с проектно предложение с наименование: „Надграждане на 

системите за разделно събиране на биоразградими отпадъци и модернизация на 

Регионална инсталация за компостиране за нуждите на Общините Свищов, 

Павликени, Белене и Никопол“, по процедура чрез директно предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ по приоритетна ос 2 „Отпадъци“ на Програма 
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„Околна среда 2021 – 2027 г. (ПОС 2021-2027 г.), Процедура № BG16FFPR002-2.004 

„Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални 

системи за разделно събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“. 

15. Даване на съгласие Община Павликени, Община Белене и Община Никопол 

да кандидатстват с едно общо проектно предложение с наименование: „Надграждане 

на системите за разделно събиране на биоразградими отпадъци и модернизация на 

Регионална инсталация за компостиране за нуждите на Общините Свищов, 

Павликени, Белене и Никопол“, по процедура чрез директно предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ по приоритетна ос 2 „Отпадъци“ на Програма 

„Околна среда 2021 – 2027 г. (ПОС 2021-2027 г.), Процедура № BG16FFPR002-2.004 

„Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални 

системи за разделно събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“. 

16. Приемане Програма за развитие на читалищната дейност в община Свищов 

за 2025 година. 

17. Утвърждаване на Календар с културните събития на Община Свищов за 2025 

година. 

18. Приемане на график за провеждане на редовните заседания на Общински 

съвет – Свищов през 2025 година. 

19. Отпускане на еднократни парични помощи.  

20. Въпроси към Кмета на Общината и отговори.  

 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Проектът 

за дневен ред е приет. И уважаеми дами и господа, преди да започнем с първа точка 

от нашия Дневния ред, а именно: „Определяне на Такса за битови отпадъци за 2025 

година“, позволете ми да дам думата на Кмета на село Драгомирово, има точка в 

нашия дневен ред. Но така или иначе има извънреден ангажимент, който налага, 

може би да тръгне по-рано, за да му дадем думата в началото, за да изкаже своето 

мнение и становище по точка шеста. Господин Крачунов, заповядай!“ 

Марин Крачунов – Кмет на Кметство Драгомирово – „Господин Председателю, 

дами и господа общински съветници, колеги, господин Генчев! Запознат съм с 

точката по точка шест. Това е удължаване на договора на сладкарницата, която имаме 

в Драгомирово, с ЕТ „Боряна – Боряна Тодорова“. Тя вече, може да се каже, от 20 

години обитава това помещение. И да дадем съгласието за още четири. Добре се 

справя. Помещението е чисто, поддържа се. Прави промени. Така че моето намерение 

и давам съгласието си да удължим договора с още 4 години.“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Благодаря, господин Крачунов! Ще вземем Вашето мнение под значимост при 

гласуване на точката.“ 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА „Определяне на Такса за битови отпадъци за 2025 

година“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Уважаеми дами и господа, първа точка от нашия Дневния ред. Тя е „Определяне на 

Такса за битови отпадъци за 2025 година“. Имате думата, уважаеми дами и господа, 
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за изказвания, коментари и каквото сметнете. Заповядайте, господин Нейков! 

Господин Нейков, извинявам се! Господин Генчев! Извинявам се!“ 

Д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов – „Уважаеми господин 

Председател, уважаемо ръководство, уважаеми госпожи и господа общински 

съветници, уважаеми колеги кметове на кметства! Искам да представя пред Вас една 

нетрадиционна точка по отношение на важни решения на общинския съвет и въобще 

в решенията на всяка една администрация. Те са важните точки във Вашата работа, 

които очертават социално-икономическия живот на населението, са таксата за битови 

отпадъци и бюджета за управлението на всяка една община.  

Както и вчера в комисията по „ИРФБ“ и по „ТСУ“ коментирахме тази, така 

доста сериозна тема, бих казал. Не само бих казал. Тя е сериозна тема въобще за 

обществото, сериозна тема за спазване на всички нормативни изисквания, всички 

директиви и всички изисквания на Европейския съюз, които се налагат. Тъй като ние 

сме членове на Европейския съюз и трябва да се съобразяваме, и да изпълняваме 

всеобщата политика на Европейския съюз. България не е част или нещо по-различно 

от всичко това. За съжаление българската страна много е закъсняла по отношение на 

управлението на отпадъците и налагането на всички онези изисквания. И се стига до 

там, че общините към днешна дата трябва да вземат нетрадиционни решения по 

отношение на данъчната тежест или такса смет за населението. Защо казвам всичко 

това?! Казвам го всичко това, защото всичките 265 общини в България сме изправени 

пред тези трудни решения. Искам да кажа, че не само на мен и на цялата 

администрация, които работим и на Вас също да вземете решението е изключително 

трудно. И предизвикателствата, пред които сме изправени с това решение за 

увеличаването на такса смет. Но то е неизбежно при всички 265 общини, защото 

предизвикателствата, пред които ще бъдем изправени и през 25 година, 26 и всичко 

останало нататък, са изключително големи, с които ние трябва да спазим всички 

онези директиви, всички онези изисквания на европейското и националното 

законодателство, за да можем да въведем управлението на отпадъците във вид, в 

който трябва да бъде.  

Много важно искам също да кажа, че управлението на отпадъците е един 

отговорен процес не само на нас като администрация и изпълнители, а всички заедно 

трябва да вземем всеобщото решение, за да може този процес да се случи. Ако 

обществото не разбере ясно, че трябва да намалим сериозно отпадъците, данъчната 

тежест към населението, към физически и юридически лица ще бъде все по-голяма и 

все по-голяма. Затова през тази година 25 приемането на този документ 

административен за 25 година ще даде възможност на Община Свищов да начертае 

всички онези промени, да изпълни всички онези изисквания, за да може с приемането 

вече окончателно на наредбата и да приобщят към промяна на общинските наредби 

по управление на отпадъците, ние ще трябва 25 година да използваме целия ресурс, 

за да можем да въведем всички онези изисквания, които ги изисква и 

законодателството, които ги изисква и Европейският съюз. 

Радваме се, че поне с една година се даде тази възможност от 25 26 година да 

влезе в сила наредбата за всички общини, защото Европейският съюз казва, че 

начинът, по който българската страна определя данъчната тежест върху населението 

е незаконосъобразна и не може да продължава по този начин.  
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Но за да могат да се случат всички тези процеси са необходими средства, които 

ние няма как и откъде да ги осигурим, освен от такса смет. Много точно и прецизно е 

направен разчетът от страна на общинска администрация, това кое ще е необходимо, 

за да можем да се съобразим с тези изисквания в разчетите на план-сметката. 

Единственото увеличение, което е прецизно посочено… Ще може ли вторият слайд 

ли беше или третият? С едно предходно решение за промяната на структурния състав 

на Общинско предприятие „Чистота“ Община Свищов започна първите си стъпки по 

подготовка с изискванията на наредбата и закона. Знаете, че досега структурата на 

Общинско предприятие „Чистота“ имаше много клетчици, много колони. В момента 

структурата, която приехме преди няколко сесии, е именно съобразена вече с новите 

изисквания на наредбата и на закона. Един директор на Общинско предприятие, 

цялата дейност и всички служители в едно квадратче „Чистота“. Съгласно закона 

таксата смет ще трябва да се харчи единствено за събиране, транспортиране на 

битови отпадъци до съоръжения и инсталации за тяхното третиране; третиране на 

битови отпадъци в съоръжения и инсталации и поддържане на чистота на 

територията на местата за обществено ползване. Това са и компонентите, по които 

2025 година ще представим на Вас, по отношение на ценообразуването. Вчера 

споменах и на общинските съветници, които бяха в комисията, че 2025 година е 

предизвикателство за всички нас, за всички 265 общини да приведем до такава 

прецизност тези три компонента, които се представят в наредбата, за да може 2026 

година вече в края на 2025 година да имаме ясни числа и параметри какво ще е 

необходимо точно за изхвърлянето за всичките тези три компонента, които Ви 

представихме. И тогава може да се стигне до намалянето на такса битови отпадъци, 

но при ясни разчети през 2025 година. Тя ще ни служи като пилотна година всички 

общини да се пригодим и да се настроим. Защото в момента нито една община не е 

наясно по какъв начин и как да изпълни всички онези законови изисквания, а всичко 

ще бъде на принципа на всички онези опорни документи, които ни се предоставят от 

Министерство на околната среда и водите и с решение на правителството. 

Реалното увеличение, което набъбва таксата смет, това, което Ви споменах, че е 

необходимо общините да се пригодят към изпълнение на целите на закона и 

изискванията, са закупуване на три контейнера (жилищни), това са за служителите на 

районите, на „Чистотата“ – 45 хиляди лева; закупуване на четири броя 

специализирани автомобили на обща стойност 550 хиляди лева; за обезвреждане на 

битовите отпадъци в депата и други съоръжения, включително разходите за 

обезвреждане и цените, които новите са 719 хиляди лева и разходите, свързани с 

сепарирането, компостирането и депонирането в Регионалната система в Санадиново 

или 1 милион и 917 хиляди лева. Това са направените увеличения. И другото 

увеличение, което е, е по отношение фонда на работната заплата на Общинско 

предприятие „Чистота“. С нарастването на минималната работна заплата от 1 януари 

– 1100 лева се покачват и разходите. Но това не е само увеличението, тъй като 

служителите в Общинско предприятие „Чистота“ от много години насам винаги, 

когато се е правила и ценообразувала таксата смет, винаги се е подхождало на 

подхода винаги на минимална работна заплата. От 780 при удържане на 

осигуровките, накрая тези служители вземат изключително малко средства. Тъй като 

имаме голямо текучество и на кадри в Общинско предприятие „Чистота“ и да успеем 
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да запазим тези хора да продължат да извършват тази услуга, тази година има ръст с 

над 200 лева отгоре върху минималната заплата. Или основната заплата да стане 

1300, 1400, в зависимост от длъжността, за да може след удържане на осигуровките 

тези хора да могат да вземат поне минималната работна заплата. Това е реалното 

увеличение на такса битови отпадъци за 2025 година. Отново подчертавам, че при 

всички направени разчети през 2025 година, в 26 година може да се стигне до 

намалянето на средствата по таксата отпадъци, както за физически, така и за 

юридически лица.  

Само искам да дам няколко примера, тъй като вече имаме и окончателни числа 

от стартиралите пилотни проекти в населените места. Резултатите са изключително 

задоволителни. Само за месец ноември на Кметство Козловец и Кметство 

Драгомирово от разделния отпадък имаме 20 тона разделен отпадък само за един 

месец. Това са на две населени места. Сметнете още 14 населени места за какъв вид 

разделен отпадък. Колкото повече намалим и предаваме за разделен отпадък, толкова 

повече ще падне тежестта върху Регионалната система в Санадиново да предаваме за 

депониране и оттам да бъдем натоварвани с изключително високите цени, които през 

няколко месеца Регионалната система променя цените по отношение на променящата 

се политика по отношение на горива и всичко останало на издръжка и експлоатация 

на депото в Санадиново, с което изключително се натоварва сметката на Община 

Свищов.  

Почти бяхме си уредили нещата. Господин Кирчев е тук и знае, че ние по чл. 264 

задържахме средствата, които се отчисляваха към Регионалната система, за опазване 

на околната среда, в размер на милион и шестстотин хиляди лева, с които да можехме 

да поемем този удар. Но в края на 2024 година без изключително много уведомление 

от страна на Санадиново се взе решение да се изгражда втората клетка за 

депонирането на отпадъците. Като с най-голям дял Община Свищов трябваше да 

изплати близо средства в размер на милион. И тези средства бяха акумулирани от 

РИОСВ, за да можем да платим дела си в Регионалната система за изграждане на тази 

клетка. 

В друго предложение, което е в края, ще коментираме, което отново 

Регионалната система за управление на отпадъците в Санадиново, има едно 

предложение, което ще коментираме за … това е един проект, който отново Община 

Свищов … искат Община Свищов да бъде участник в този проект, с което ще се 

обоснова защо отказваме да бъдем участници в този проект по ОПОС. Защото отново 

там Община Свищов по един или друг начин се опитват да я направят отново 

заложник, с което да не може да определя оттук нататък въобще пазарните цени и 

въобще да се съобразяват с Община Свищов и с нейните искания.  

2025 година ще бъде година на битовите отпадъци. Предстои много работа на 

общинска администрация, на Общинско предприятие „Чистота“, на „Центъра за 

управление на отпадъците“, за да можем да преструктурираме, да се структурираме и 

да направим така, че да можем наистина да отговорим на всички онези изисквания, 

които ги изисква законът. 

В противен случай, както във вчерашния ден Европейската комисия налага вече 

наказателна процедура срещу българската страна, по обратния ред българската 

страна ще започне да налага наказателните си процедури към съответните общини. 
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Затова на Вашето внимание предлагаме това увеличение на таксата, с което да можем 

да изпълним всички онези законови изисквания. А те са да осигурим мобилност, 

мобилни автомобили, които да събират отпадъци от домакинствата, да осигурим 

клетки за предаване доброволно на различните видове отпадъци, било то на 

претоварната станция или на „Центъра за управление на отпадъците“. В населените 

места също трябва да осигурим допълнителни места за депа за предаване на тези 

отпадъци от населението. Също така, тук в таксата за битови отпадъци тази година не 

е сложено, но това е сериозен проблем, който ще възникне през 2026 година по 

отношение на биоотпадъците или на производствените отпадъци от ресторанти, 

заведения за обществено хранене, събирането и обезвреждането на тези битови 

отпадъци. Тук попадат изключително много и местата за обществено ползване. С 

генерирането на приходи и инвестирането в инфраструктурата се увеличават местата 

за обществено ползване и тяхната поддръжка.  

Също така виждате, че ние подобряваме градската и териториите в съответните 

комплекси, но фургоните на Общинско предприятие „Чистота“ са от може би 30-те 

години. Всички ги виждате в какво състояние са. Все пак тези хора заслужават да 

имат едни добри условия, в които да се нахранят, в които да починат и да продължат 

своята работа. Също така ще са необходими и закупуването на специализирани 

автомобили. В момента имаме партньорство и е предоставен един такъв автомобил, с 

който сме спестили на Община Свищов един сериозен разход за така наречените тип 

„иглу“, тези зелените и жълтите контейнери, които са на територията на Свищов, за 

да можем да събираме по-ритмично разделния отпадък. Също така трябва да бъдат 

закупени и още допълнително съдове през годината за град Свищов. 

В населените места вече населението започна да осъзнава своята отговорност. 

Изключително трудно ще ни бъде в град Свищов, тъй като тук имаме много смесени 

зони, имаме жилищни квартали, където ще е по-лесно. Но тук трябва да се намери 

подхода и начина, по който ще стане цялата организация по сметосъбиране и 

сметоизвозване, обезвреждане и така нататък.  

Накратко това. Ако имате някакви въпроси допълнително, ще отговоря. Но пак 

казвам, сметката е прецизирана до най-дребния детайл, с нито стотинка повече, с 

нито стотинка по-малко, за да можем наистина да отговорим на всички онези 

изисквания и предизвикателства, пред които ще бъдем изправени. Както казах и в 

началото, и сега го подчертавам, че заедно трябва населението, обществото да 

осъзнаем тази отговорност и да направим всичко заедно, за да можем да преминем и 

през това предизвикателство и трудност, защото проблемите с отпадъците са 

проблеми на цялото общество. Виждаме немалко скандалите в различни градове по 

отношение на управление на отпадъците. Мога да твърдя спокойно, че в нашия град 

чистотата е на добро ниво. Винаги се стараем да удовлетворяваме нуждите и степента 

на чистене във всичките региони и в населените места, но оттук нататък с тези 

средства трябва Община Свищов и Общинско предприятие „Чистота“ поема 

ангажимента още повече да подобри своята услуга и своята работа. 

Сега по отношение… нали беше зададен във вчерашния ден въпрос за начина на 

дните и на транспортирането. Разберете, няма как извозването на отпадъка, няма как 

към този момент да преценим и да разберем на колко време и на какъв период трябва 

да се изхвърля. Затова тази 2025 година ще ни даде точни и ясни разчети дали ще 
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бъде седмично, дали ще бъде на две седмици, дали ще бъде на три седмици. Колегите 

кметове на двете села в момента, които са и тук в залата, знаят че вече на десетия ден 

разделното, видяхме, че точката на събиране на разделния отпадък е точно на десетия 

ден. Това значи, че три пъти месечно трябва да бъде извозван отпадъкът. Нито        

по-рано, нито по-късно. Защото, ако нямаме минимум 80% пълняемост на съдовете, 

то става неефективно да правим разход да изхвърляме празни контейнери.  

И много, много други неща предстоят по отношение на отпадъците. Но пак 

казвам, че хвърлиха наредбата на общините, „Търсете начини! Оправяйте се! 

Намерете го!“ и всички общини се лутаме и вървим в различни посоки. Но смятам, че 

с експертизата и екипите, с които работим и консултантите вървим по правилната 

посока и в момента се постигат добри резултати по отношение на структурирането и 

начина на управлението на отпадъците на територията на община Свищов. 

Хубавото е, че имаме претоварна станция, създадена във времето назад. 

Хубавото е, че имаме изградена строителна площадка за предаването на строителни 

отпадъци. Вчера и на общинските съветници, които бяха в комисиите, уведомих, 

видях, че е проблем малкото количество – 500 кг предаване безвъзмездно. Ще 

увеличим това количество да е в пъти повече над тон, тон и половина, за да можем да 

научим населението да хвърля строителните отпадъци, да хвърля всички онези 

отпадъци на тези места, които са регламентирани. Също така и по отношение на 

контрола на безхаберното изхвърляне на отпадъци в различните краища, както и на 

Свищов, така и в населените места. Това нещо също ще го регламентираме. Ще 

насочим контрола си и върху тези действия, за да можем наистина да постигнем тези 

резултати по отношение на управление на отпадъците, които са необходими и които 

трябва да бъдат. Благодаря Ви за вниманието!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Благодаря Ви, господин Генчев! Господин Нейков, заповядайте!“ 

Йордан Нейков – „Уважаеми господин Председател, уважаеми колеги общински 

съветници, уважаеми дами и господа, в случая само господа кметове, уважаеми 

господин Генчев! Аз искам да благодаря за мотивирането на предстоящото гласуване 

за повишаване на таксата за битови отпадъци. И тук искам да отбележа, че всъщност 

съм съгласен с много от мотивите, които представихте пред нас. Да, заплатите трябва 

да се повишат. Да, фургоните трябва да се осъвременят. Да, условията. Да, на 

камионите и средствата за извозване на отпадъците. Но трябва да Ви кажа, че има и 

едно нещо, с което не съм съгласен. Аз много задълбочено разгледах предложението, 

доклада, план-сметката и ми е чудно дали с екипа, с който сте създавали този 

документ, това предложение, с Вашите консултанти дали отчетохте, именно това, 

което сам казахте пред нас, вече в 60% от общината въведохте успешно, явно, новата 

система за управление на отпадъците и сам изложихте, че в пъти се намали битовият 

отпадък, т.е. това, което изхвърлят домакинствата в индивидуалните си контейнери, 

не визирам град Свищов в случая, е многократно по-малко по Ваши собствени, да го 

наречем анализи или изложена информация, в рамките на тази година сте 

споменавали пет пъти, шест пъти, десет пъти по-малко битов отпадък. Това съм го 

чувал и от Вас. И не мога да си обясня как битовият отпадък става в пъти по-малко, а 

ние вдигаме таксата с 44%. Това е все едно да си изолираме апартаментите и къщите 

и сметката ни за енергия след това да е по-висока. Ясно е, четирите камиона – 600 
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хиляди лева, ясно е двестата лева над заплатите, но ми се струва, че многократното 

намаляване на битовия отпадък компенсира някои от тези неща и дори да не е на 

нула, увеличението не е от 44%. Можете ли да ми кажете в план-сметката и с Вашите 

консултанти това дали сте го отчели? Благодаря!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Благодаря, господин Нейков!“ 

Д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов – „Ще се опитам да не вляза           

по-остро, а по-мекичко. Явно не внимавате и не слушате внимателно. Аз Ви казах за 

ноември месец. Когато правиш едно изчисление, на теб ти трябва една цяла отчетна 

година. Не може „на сляпо“ да смяташ. Затова Ви казах, че тези разчети са направени 

прецизно, ни нагоре, ни надолу. Именно с нещо, което е предизвикателство 25 година 

да видим слабостите и новостите. Ако забелязахте в изказването ми, аз Ви говорих, 

че трябва в Свищов съдове да се добавят. Някъде в план-сметката видяхте ли голяма 

сума за съдове? Ами нали те трябва от някъде да се купят. Ако има някакъв излишък, 

той няма да бъде похарчен ей така просто. Той ще бъде ревизиран и преценен какво 

ще необходимо оттук нататък. Защото ние се хвърляме в 25 година с неяснота, 

разберете го. Не ни е ясно какво да направим. На нас ни казват „Определете три вида 

– на килограм, на това, на това! Оправяйте се!“. На предните сесии го коментирахме. 

Едните са с чипове, третите са с други, изграждат някакви клетки. Сега колегите 

казват, „Ама то това е неефективно. При теб как е?“. Разберете, че няма как нещо да 

бъде до такава степен прецизно направено, докато не видим през тази година какво се 

случва.  

За ноември месец Ви дадох резултата, защото ние стартирахме август месец с 

двете населени места. Август, септември, октомври не можехме там да получим 

реалните числа. Защо?! Защото хората в началото мислеха, че като теглим контролно 

отпадъка, че ще ги таксуваме с тези килограми, които теглим. На нас ни трябваха 

просто контролно, за да видим едно тричленно, едно двучленно домакинство, за да 

имаме реални числа, а не на око. Най-лесно населението е толкова, имотите са 

толкова, по толкова и най-лесно се смята. Не. Ние искахме да видим какво хвърля 

едно тричленно, различната възраст, сезонността. Тук трябва да се отбележи, че в 

годината има четири сезона и отпадъкът е различен в четирите сезона. Ето, преди 

известно време Вие ми зададохте въпрос за сгурията, че няма къде да се хвърли. Това 

нещо също трябва 25 да видим как ще го организираме, с какво ще го организираме. 

Затова казвам, че в момента всички общини сме в … да видим всички тези детайли 

какво ще е необходими. И ако има някаква разлика в намалянето, най-вече на 

тежестта върху „Санадиново“, да не платим тези пари, тя ще влезе отново в нещо, 

което ще е работещо и което е нужно за населението. Няма как да го хващате това за 

чиста монета, едва ли не вече 20 тона, 200 тона и ще се направи една голяма 

икономия, пък ние ще плащаме едни пари. Разберете, че, аз Ви го казах преди малко, 

ние може да плащаме, но „Санадиново“ си води своята политика и ако сега плащаме 

по 38-68 лева на тон, утре ще решат, ще стане 90. И то пак от някъде трябва да го 

вземеш този ресурс. Защото за миналата година два или три пъти си вдигаха цените. 

Ние откъде да го вземем този ресурс?! Разбирате ли?! Това е един процес, който е все 

още неясен. Ще можем да го коментираме вече като тема в края на 2025 година, в 

която вече тогава ще може да кажете какво става с икономията. Аз неслучайно Ви 
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казах и в самото начало и в края, че в 26 може да се стигне, което за мен ще е още    

по-хубаво, да се стигне до това да вземаме решение, с което да намаляме таксата. Там 

вече 26 няма къде да мърдаме. Ще се приложи вече така нареченият справедлив 

подход. Защото това, което в момента се начислява на хората, се оказва, че не трябва 

по този начин, че е незаконно по този начин и тогава вече ще има справедливия 

подход към населението. Сега в момента какво е?! Бизнесът поема една голяма част 

от таксата към населението. Справедливият подход кой ще бъде? Когато се изравнят 

или включително и паднат. Защо ще паднат? Защото бизнесът, всички онези 

производствени предприятия, всички онези, които работят, те ще създадат собствени 

системи за управление на отпадъците. И някои ще имат възможност по закона 

автоматично да отпаднат от таксата смет, тъй като ние няма да ги обслужваме, ние 

няма да им извършваме услугата. Защото те ще имат собствено управление на 

отпадъците с фирми, които са извън Свищов. И това нещо неминуемо ще се отрази 

върху план-сметката следващия път. Задължително. Гарантирам Ви. Ако сега е 6 

милиона, догодина може да стане четири. Може да се покачи, но в зависимост от 

законовите изисквания. Другото, което е. Ако видим промила. Всички социални, 

образователни, академия, болница, всички са с така наречения привилегирован. Кой 

да поеме тяхната разлика, на училища, детски градини и всичко останало?! Някой. По 

някакъв начин това също е вземато под внимание, защото всички те участват в 

социално-икономическия живот на населението.  

Пак казвам, една много широка, пипкава тема, която 2025 година ние 

общинската администрация, заедно с националните власти ще трябва да се реши. И 

тогава ние ще водим публичен дебат и кой метод да приложим на населението. Кой 

начин – теглене, килограм, на тон отпадък ли, как ще облагаме населението. Другото, 

което е, за справедливия подход. Това е последната година, в която празни имоти, 

които досега са плащали такса смет и всичко останало, вече от 26 те ще отпаднат от 

план-сметката. Там ще се получи още един дисбаланс. Примерно сме събирали от 

такива имоти 300 хиляди, примерно трябва от някъде тези 300 хиляди да се 

акумулират и да се добавят или да видим без тях как ще се справяме. Просто е един 

много сериозен процес на смятане. Но пак казвам истинско смятане. Защото 26 

година общината заедно с всички кметства ще са длъжни да качват на сайта на 

съответната община всеки един разход за какво е отишъл, как е направен и за 

публичност на всеки един данъкоплатец, и всеки да може да вижда за какво са му 

похарчени средствата. Затова казвам, увеличението е в рамките на този разчет, което 

в момента сме преценили, че е необходимо. И то не необходимо, наложително е, 

защото без тези камиони, без тези мобилни пунктове, няма как ние да искаме да 

управляваме програмата. Защото като провеждахме срещите по селата и 

организационни тука, които правихме, хората питаха, задаваха въпроси. „Къде ще 

изхвърлим кутията от боята?“. Боядисват си порти, мрежи, огради. Ние ще трябва да 

имаме възможността, в който има кампания, в този ден, в това село, от толкова до 

толкова часа хората да могат да предадат тези видове отпадъци. Ние като ги 

натоварим на този мобилен пункт, ние ще трябва да имаме клетки, било то на 

претоварна станция или на строителната, къде ще бъдат изградени вече ще видим, да 

можем от там да ги депонираме, да ги оставим за временно съхранение. Като се 

събере голямо количество от този вид отпадък, вече ние от тук трябва да 
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организираме извозването му към съответно предприятие, което може да рециклира и 

да обработва такива опасни отпадъци. Но пак казвам, въпроси, въпроси, въпроси, на 

които и ние не можем да получим съответните отговори. Затова 25 година казвам, че 

ще е година на предизвикателство на управление на отпадъците, с което заедно, 

всички ние трябва да се справим, за да можем наистина 25, когато се изправим по 

това време да имаме вече реални числа, реални суми и да е наясно какво се случва 

оттук нататък. Защото от отчисленията се смяташе, ако беше влязла таксата сега 25 

година, смятайте че всички общини щяхме да изпаднем в някаква несъстоятелност по 

отношение на отпадъците.  

Хубавото е, ама вече Европа казва „Не мога да ви чакам вече колко години да 

отлагате и все да си намирате оправдания!“. Хубавото е, че намери се политическа 

воля да ни дадат тази година да се подготвят всички общини и да намерят начина си 

за управление. Ще търсим различни форми и различни програми, инструменти, с 

които да закупуваме, което е позволено, да закупуваме допълнително техника.        

По-късно ще коментираме темата за този проект, който ни се предлага, който за нас 

по никакъв начин не е икономичен. Което е още една голяма тежест. Предлагат този 

проект. Вижте колко пари трябва да осигури още Община Свищов. 333 хиляди лева. 

Тях ги няма в план-сметката. Отново „Санадиново“ така решиха, че … Левски ги 

няма в този проект. Отказаха се. Нашето тегло още повече стана. То е изчислено без 

Левски. Сега като отпадне и Община Свищов, мислите ли, че общините Белене, 

Павликени и Никопол ще кандидатстват? Те ще трябва да осигурят още повече. Ами 

другата опасност при този проект каква е? Тук при ОПОС, господин Благов знае, 

изпълнявали сме проекти по ОПОС, и Вие също, че там налагат корекции на 100%. Я 

си представете този проект, който е за 9-10 милиона, налагане на една стопроцентова 

финансова корекция какъв удар ще бъде върху всички, които … И тук са Ви 

предложили едни декларации, с които ме правят пет години отново така „Нямаш 

право да шаваш на никъде!“ и тем подобни. Няма такова нещо. И то за какво?! За 

биоразградимите отпадъци и зелените отпадъци. Ще търсим форма, ако трябва със 

собствени средства, със собствен ресурс да си изградим собствено управление на 

зелената маса и на всичко останало. Но втори път… Аз… Все пак решението ще го 

вземете Вие, когато дойде тази точка. Но това са отново недобри условия и както се 

казва в последния момент ни се предлагат едни решения в края на годината, ако ние 

се зачетем или всичко останало. И на 23 имаме спешна среща в Свищов, защото 

виждате ли, „Вие не щете, ама трябва да искате!“ и няма как да стане. Това е.“  

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Дуплика? 

Да, заповядай, освен ако нямаш втора реплика! Господин Благов можеше да ми 

направи реплика.“ 

Йордан Нейков – „Уважаеми колеги, искам да застана пред Вас и да се извиня за 

поведението си цяла година! Все не съм разбрал, недочел. Извинявам се за което! 

Доктор Генчев, преди една година бяхме, всеки месец сме тук, но преди една година 

бяхме тук по същата тема. И тогава не Ви беше ясно как ще се развият нещата, как ще 

бъде законодателството, какво ще се случи, какви ще бъдат изискванията на 

Европейския съюз. Дванадесет месеца по-късно няма яснота, не Ви е ясно. Аз не съм 

разбрал, а на Вас не Ви е ясно. Добре сме се събрали тук. Но решаваме важни неща за 

гражданите в тази община. И да видим дали съм разбрал този път. В предложението 
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няма данните от оптимизацията от новата система, те не са калкулирани. Това, че 

през 2025 година ще бъде генериран по-малко отпадък като тонаж не е сметнато, 

работи се с данните от 2023 и това е екстраполирана сметка от тези данни. Така ли да 

го разбирам? Все пак, за да имаме яснота, защото все пак мен малко ще ме е срам 

като се приберем по родните места и като ни питата „Какво направихте?“ и аз да кажа 

„Ами няма яснота и решихме 44%.“. Така че благодаря още веднъж!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Господин 

Кирчев, заповядайте! Момент, колеги, извинявайте! Преди това процедура за право 

на участие на господин Кирчев в нашето заседание. Който е „За“ той да бъде 

допуснат, моля да вдигне ръка!“  

 

При кворум от 28 общински съветници, процедурното предложение на д-р 

Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов в хода на 

заседанието в дебатите участие да вземе Стефан Кирчев – директор дирекция 

„Финансови дейности“ се прие с 28 гласа “За”, “Против” – няма и “Въздържали се” – 

няма.  

 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Господин 

Кирчев, заповядайте!“ 

Стефан Кирчев – директор дирекция „Финансови дейности“ – „Уважаеми 

господин Председател, дами и господа заместник-председатели, уважаеми общински 

съветници, уважаеми господин Кмете! На питането, което зададе уважаемият 

общински съветник, натуралният показател за разчета за 2024 година е намален от 11 

хил. на 10 хил. тона.“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Благодаря Ви, господин Кирчев! Господин Благов, заповядайте!“ 

Станислав Благов – „Уважаеми господин Председател, колеги общински 

съветници, уважаеми господин Кмете, господа заместник-кметове, кметове на 

населени места! Мисля, че точката е изключително важна, за да можем да си 

позволим по-така свободно държане и така с известни закачки. Но ако Вас, колега, са 

Ви върнали два или пет месеца и са направили релация с Вашето изказване, то мен ме 

връщат три мандата и почти непрекъснато се прави връзка с тях, с това управление и 

с начина, по който се е организирала дейността по почистването на общината като 

цяло.  

Имали сме повод, уважаеми колеги, да споменем и отново да препотвърдим, че 

почистването на град и на община Свищов, поне от моя гледна точка, а и обективната 

преценка е такава, че е едно от най-добрите в България. В това съм убеден. И по този 

начин като се изказвам, не означава, че искам да изтъкнем онова, което сме правили 

ние преди три мандата, а искам да споделя това, че тази практика, която е установена 

при организация на почистването и въобще като процес на организиране на 

приходната част и разходната по отношение на таксата смет и нейното разходване, е, 

смело можем да кажем, едно от най-добрите в България. Като се връщаме назад, за да 

направим извода за в бъдеще, още веднъж ще повторя онова, че ние бяхме наказани, 

господин Кирчев знае, с една сума, персонална беше тя, от 5 хиляди лева заради това, 
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че си позволихме да отстояваме поддържането на чистотата да се организира като 

общинско предприятие. И това очевидно дава резултат. 

Сигурно, във времето назад не всичко, което е било направено, е било така добре 

изглеждащо, както е в момента или както е от днешна гледна точка. Вероятно има и 

много грешки. Но това безусловно трябва да бъде прието, че е една изключително 

добре организирана дейност и един много добре организиран процес въобще по 

събирането и разходването на средствата за почистването на града и на общината 

като цяло. Между другото няма да спестя още веднъж да кажа, че в нашата община 

работят едни от най-добрите специалисти. Ние имаме възможността, още веднъж 

специални адмирации към господин Кузнецов и неговия екип и към цялата 

организация, която е в общинската администрация, защото тя по своята същност като 

цяло е останала същата. Или с не толкова много промени. 

Сега в момента не само Община Свищов, а всички 264 общини в България са 

изправени пред много сериозни, той Кметът спомена, предизвикателства как и по 

какъв начин ще бъде организирана дейността по почистването, как и по какъв начин 

ще бъдат синхронизирани онези нормативни основания, които да бъдат такива и с 

европейските. Ние нямаме алтернатива. Ние трябва да се съобразим с тях.  

Но веднага искам да каже нещо, което е много важно и струва ми се 

изключително съществено. Община Свищов, уважаеми дами и господа, беше с       

най-ниските данъци в цяла търновска област, най-ниските данъци в цяла търновска 

област и може би едни от най-ниските в България. Но Община Свищов беше с най-

ниската такса битови отпадъци в цяла област Велико Търново, не знам на други места 

как е, говоря като абсолютен размер. Споменът ми, не мога да бъда сигурен, но 

споменът ми от 2015 или от 2014 година, ще излъжа, господин Кирчев може да ме 

коригира, общият консолидиран приход за такса смет беше около 2 милиона лева. 

Два милиона и седемстотин, и осемстотин хиляди лева да се е повишил. В момента 

коментираме средства в размер на около шест милиона или близо толкова. Трябва да 

се види, най-малкото, за да бъдем достатъчно коректни не към самите себе си, а и към 

себе си, но към обществеността на града, към жителите на Свищов, към бизнеса на 

Свищов как е отношението на такса смет към юридическите лица и какъв размер е 

той, повишението му и към физическите лица. Също така трябва да се вземе 

отношението каква е таксата смет като абсолютен размер и да се съпостави с тази, да 

речем на Горна Оряховица. Тогава, ако го направим, тогава ще си дадем една добра 

представа. 

И нещо друго, което искам да кажа. Очевидно е по думите на господин Кмета, 

които бяха представени тук като анализ, беше казано, че все още има въпроси, на 

които нямаме ясен отговор. И другото, което ми направи много силно впечатление, аз 

много внимателно слушах и Ви уверявам, че съм изключително добронамерен. След 

като има неясноти по някои от въпросите, за които нямаме отговор, а според мен не 

само общинската администрация на град и община Свищов има такива отговори, а 

такива отговори очевидно няма в нито една общинска администрация.Още повече, че 

в тази политическа нестабилност в страната като цяло и неяснотите, които ще бъдат 

породени в бъдеще. Да отидем към увеличаване на таксата само в онзи аспект, в 

който е сигурно, че трябва да изпълним определени ангажименти. И там, където не е 

необходимо да бъдат събирани допълнителни средства, то просто да не го правим. Аз 
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не мога да си представя, че може да имаме такава логика. Нека да съберем определен 

приход, а то през 2026 година може би ще се получи така и да бъде намалена такса 

смет. За друго аз не знам. Но знам едно и това го казвам със сто процента убеденост, 

че нито 2026 година, нито 2027 година, нито която и да е друга година няма да има 

намаляне на такса. Историята на местното самоуправление това нещо не познава.  

Затова аз Ви моля и Ви призовавам, ако е възможно това увеличение драстично 

да не бъде направено в този размер! Струва ми се, че има резерви и възможности, по 

които това може да бъде направено.  

И веднага искам да кажа само едно нещо, което има своето социално измерение. 

Едва ли има някой общински съветник или представител на общинската 

администрация или на кметските администрации, които да не си даваме сметка какво 

сериозно внимание отделят за своя труд всички онези, които са заети в общинско 

предприятие „Чистота“. Няма жител на Свищов, който да не бъде с респект към тях. 

И че в този смисъл увеличение на трудовите доходи към тях следва да бъде 

направено без съмнение. Но това е само едната част от нещата. И между другото, ако 

трябва да бъдем конкретни, то относителният дял на трудовите разходи към общите 

разходи не са повече от 8, 10 процента. Така че в тази насока има възможност за 

увеличаване. Благодаря Ви!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Благодаря, господин Благов! Господи Кирчев, имате думата.“ 

Стефан Кирчев – директор дирекция „Финансови дейности“ – „Аз направо ще 

премина към отговора. През предходните десетина, петнадесет години имахме 

съотношение 40 към 60 в относителните тегла на знаменателя на юридическите и 

физическите лица. В информацията, изчерпателна, която е на Вашето внимание, вече 

е 44,6 на 55,4. Значи ние сме се стремили в последните десет, петнадесет години да 

почваме да изравняваме знаменателите. Това от гледна точка на собствениците на 

имотите и техните функции и приближаване към равнопоставеност.  

Буфери. Значи буфери в общинския бюджет и остатъци от такса битови 

отпадъци имаше дотогава, докато не започна Регионалната система за битови 

отпадъци в Санадиново. Всеки един остатък 2707 „Такса битови отпадъци“, това е 

престация, на всички тук Ви е ясно, че има панделка, панделирани са и с приемане на 

бюджета остатъците влизат пак в 623. Но влезе ли веднъж депото в Санадиново, 

остатъците спряха. Преди работеше се като буфер остатъците от такса битови 

отпадъци и с приемане на бюджета се откликваше в направлението, което беше 

задължително. Вече не можем да направим това. Остатъци няма в нито една община. 

А още по-смущаващо е, че спиралата се връща от преди пет, шест години. Пак ще 

правим клетка. Обаче преди бяхме 36,08 относително тегло, а (567890-3сега отиваме 

на 44. Значи, ако влезем веднъж е зле, ако не влезем, пак е зле. Това, което каза 

господин доктор Генчев, това е за 26 година. За 25 година това са разходи, които са 

предвидени и са необходими за изпълняване на всичките три направления, които са 

по такса битови отпадъци. Исках да дам тези пояснения. Такса битови отпадъци. 

Значи едни и същи хора са администратори последните 20, 25 години.“ 

 Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Благодаря, господин Кирчев! Други желаещи ще има ли, колеги? Хайде, че и аз 

чакам!“ 
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София Вергилова-Георгиева – „Уважаемо Председателство, уважаеми кметове, 

заместник-кметове, колеги общински съветници, представители на медиите, 

уважаема общественост! Очевидно е, че темата е изключително важна за обществото. 

Според мен трябваше да има едно по-широко обществено обсъждане и хората да 

бъдат по-добре запознати. За тридесетминутно говорене от господин Генчев 

всъщност разбрахме, поне около десет пъти беше споменато, че има много неясноти, 

но нито един път не беше споменато колко се увеличава такса битови отпадъци. 

Четиридесет и четири процента. Не беше споменато, че миналата година я 

увеличихме с двадесет и пет процента. Не беше споменато… Всъщност беше 

споменато, че има вероятност да бъде намалена в следващите години, което сега нека 

да не се лъжем, такова нещо не е възможно. Има други общини, които също 

увеличават такса битови отпадъци. Наясно сме, че е необходимо да се случи това. Но 

част от тези общини повече от 6 години не са актуализирали таксата си битови 

отпадъци. Дори някои и повече. А ние миналата година актуализирахме нашата такса 

битови отпадъци и то с 25%. Сега го правим с 45. Да очакваме ли догодина да има 

увеличение над 65% на такса битови отпадъци? И как ние да обясним на 

обществеността, че ние предлагаме един продукт, за който не се знае те как ще го 

ползват. Не е обяснено. Но те трябва да заплатят за този продукт 45% повече, 

отколкото са плащали досега. Добре, продукт, услуга, както и да е.  

Господин Генчев, очевидно, когато от Министерство на финансите гледат 

сесиите, се държите малко по-възпитано. Май трябва по-често да ни гледат от 

Министерството на финансите. В общи линии това исках да кажа. Че ние като 

социалисти няма как да подкрепим такова увеличение и смятам, че обществеността 

също няма да разбере мотивите, които Вие предлагате и излагате, защото каквото и 

да си говорим, това е огромно увеличение. Огромно. Клатите глава. Вие си имате 

мнозинство. Това е положението. Едните си говорят едно, другите си говорят друго. 

Вие си правите каквото искате. Благодаря Ви!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Благодаря Ви, госпожо Вергилова! Господин Петров, заповядайте!“ 

Ивелин Петров – „Уважаеми колеги, това е една тема, която вече няколко пъти 

различни хора споменаха „доста важна, доста дискусионна“. Всяка година се 

разразява дискусия хубава в тази точка. Както всички знаем, назад във времето това е 

точката, която със сигурност всички знаят, че ще бъде увеличена таксата, но всички 

са супер шокирани. В крайна сметка това, което аз искам да кажа, понеже четири 

години имах възможността да бъда в комисията по „ИРФБ“ и съм чувал доста пъти 

„Предложете от къде!“. И това се опитвахме да правим с един колега, който тук от 

първия ред го описват като „Добре, че си е заминал.“. Но няма значение. За мен 

двамата четири години бяхме доста добра опозиция. Поправете ме, ако греша. Аз си 

имам личното мнение.  

В момента ние ще гласуваме най-вероятно доста политически. Което е факт, ние 

сме в политически аспект. Но пък аз съм имал честта и привилегията, няма да 

назовавам фирмата коя е, всички я знаете, да работя и около шест бизнес-плана да 

защитавам на лицензионни дружества с разходопокривна дейност. Много от Вас тук 

знаят какво значи разходопокривна дейност. Това значи ето тази сметка, ние плащаме 

за нея. Случвало ми се е в КЕВР да бъда от другата страна, на предлагащата страна, 
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на предлагащата увеличение. Отсреща това, което срещнахме тогава, на мен ми беше 

изключително смешно и аматьорско. Отсрещната страна предложи да се намали, 

защото била много висока. Тогава председателят на КЕВР господин Иван Иванов, 

който мисля, че все още е той по някаква причина, се обърна към тази страна и каза 

„Бизнес-планът е пред Вас. Кажете откъде и ще го намалим. Нали затова сме тук. Кое 

е високото, кое не Ви допада? Това са разчети. Вие имате ли Ваши?“.  

Това, което на мен не ми харесва и не ми допада, е шокиращото увеличение. Не 

ми допада и мнозинството в общинския съвет, но това са си мои размисли. В случая 

мнозинството си има обяснение. Така са гласували хората. В случая шокиращото 

увеличение също си има обяснение. Въпреки комфорта в общинския съвет, браво на 

господин Генчев, че излезе и си изказа неговите мотиви под една или друга форма. 

Никой не го задължава. Четири години аз гледах как никой не го задължаваше 

предните и доста често той не го правеше, срещу което от същата трибуна съм 

отправял тези критики. Виждам нещо различно. Браво! Колко е добре, колко е зле, за 

мен това обяснение на широката общественост е важна. 

Това, което аз искам да кажа е, че за съжаление бизнесът е много натоварен с 

това нещо. Малък, среден, включително и голям. Аз идвам от „Свилоза“. Бил съм 

част, 10 години, от компанията, от финансовия отдел, виждал съм точно колко се 

заплаща, което е ужасно бреме на количеството, което се е изхвърляло като боклук. 

Чудесно е, че държавата, общината или който ни го налага ще промени това нещо. 

Жалко е, че не се случва сега. Защото справедливият подход е най-справедливото 

нещо.  

Дотогава мога да Ви кажа нещо от моя лична гледна точка. Това, което чувам 

около себе си, е „Добре, сега, защо кметът не отиде и не купи една машина тук да се 

почиства, така нали автоматично, да станем още по-чисти?“. Ето ги машините 

примерно. И какво, излизаме и казваме „Ами, то много скъпо!“. Ами, скъпо е. Да. 

Скъпо е. Като отидеш в магазина не си ли плащаш за това, което искаш?! И скъпото е 

за бизнеса. Защото за нас, ако аз извадя моята такса битови отпадъци, тя ще е смешна 

за годината. Но претенциите ми са високи. Оня ден ми се случи, съжалявам за 

лирическите отклонения, с моето момче си играем в градската градинка и той иска 

камък. В цялата градска градина нямаше нито един камък и хората, които метяха, аз 

отидох и ги поздравих за това, което виждам аз. Да, може да е центърът, някой ще 

каже еди къде си не. Ами, добре, Вие като искате, нали трябва да си платите за това 

нещо. Така че пред нас имаме нещо, което ние можем да го отхвърлим мотивирано, 

да го приемем мотивирано или да се направим, че не сме толкова добре запознати. 

Така че моето гласуване днес е предимно политическо. И държа да го кажа и тук, и 

пред гражданите. На мен не ми харесва увеличението, но за съжаление не намерих 

мотиви от комисията, от която трябваше да намеря мотиви, къде са проблемите. И да, 

понеже си подшушкват някои хора, да точно това визирам. Благодаря!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Благодаря, господин Петров! Господин Николов, хайде! Изказване.“ 

Валери Николов – „Господин Председател, колеги! И аз ще започна малко          

по-отзад. Наистина Община Свищов след 2000-та година успя да защити дейността 

да бъде общинска, както беше в много малко общини. Дотук много добре, така беше. 

И всичко беше добре до Регионалното сметище в Санадиново, когато се учреди. 
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Оттогава насам нямаме място за сравнение. Условията преди бяха едни, когато го има 

„Санадиново“ са съвсем други. И в тая връзка, тъй като имаше сравнение, още 2015 

година аз говорих с господин Генчев за бизнеса. И тогава му казах, че моето мнение и 

на моите приятели, ако може бизнесът да го изравним постепенно в годините с това, 

което плащат гражданите. И видяхме какво каза господин Кирчев, че е направено в 

годините, е започнато.  

Другото, което мен ме притеснява, че след добрата инициатива и решение на 

Общинския съвет, което взехме преди много години за Общинско предприятие 

„Чистота“, след това трябваше да вземем едно друго много важно решение. За де не 

като коментираме сега цифрите, нямаше да бъдат тези, а именно за сепариране на 

битовите отпадъци. Фирмата, в която аз работех 2008 – 2013, 14 година отговаряше за 

разделното събиране в град Свищов. Имахме проект, предложение и спечелен 

конкурс за изграждане на такъв цех за сепариране на битовите отпадъци. И това, 

което каза господин Кметът, че ноември месец в селата вече нали нещата са много 

добре откъм сепариране на битовите отпадъци, това нещо трябваше да се случи 

много отдавна и нямаше да бъдат тези цените, които плащаме от години насам.  

Другият проблем според мен е, не може ние да участваме с 43 процента в 

сдружението „Свищов, Павликени, Левски и Никопол“, а да ни управлява Никопол – 

най-малката община. Къде бяхме тогава да си защитим тези четиридесетте процента 

участие?! Смятам, че допуснахме огромна грешка тогава. И сега ни поставят пред 

свършен факт. Той вчера господин Кметът каза и на комисията – за новата клетка 

близо милион и без никой да знае, без да има коментар, без да има сметки ни искат 

още 300 хиляди лева. Те така ще се подиграват с нас колкото си искат. Така че 

въпреки добрите неща, които са се случили преди, имаше и много неща, които не 

бяха както трябва. И пак искам да кажа, не можем да сравняваме преди и след 

построяването на Регионалното сметище в Санадиново. 

Що се отнася за бизнеса винаги съм опитвал и аз да го защитавам, тъй като 

гражданите сме много голяма част и можем да поемем, както каза колегата, 

увеличението, ако е 10, 15, 20 лева всеки от нас може да го поеме, но за бизнеса това 

е трагедия, особено за дребния бизнес в град Свищов, бизнесът, който го няма след 

пандемията. Виждаме много помещения затворени и така нататък.  

Вчера имах среща с един експерт в областта на сметосъбирането, на 

подготовката на цялата документация по въпроса, който коментираме днеска и го 

попитах за бизнеса. И той ми каза така, въпреки че аз го знам, но не бях сигурен да го 

попитам, че такса смет е от няколко компонента и фирмите, които не ползват 

определени помещения и имоти, имат право да си пуснат молба, заявление и да бъдат 

освободени от сметосъбирането, но плащат компонентата за обществено обслужване. 

Значи може някой да не го знае от нас, аз не го знаех това за общественото 

обслужване, но наистина и там има начин и се прави, който си пусне заявлението. 

А това, което искаме да направим сега, всички хора го желаят от много години, 

особено бизнесът. Защото знаем, че се плаща на данъчна оценка и особено новите 

сгради, новите апартаменти плащат много повече от старите от преди години. И към 

това, което се стремим сега да направим и ще влезе от 26 година, всичките го искат и 

най-вече бизнесът. Сега, за да отидем към 26 година, трябва да имаме 25. В момента 

все още работим по стария закон. Така че, както каза господин Кметът и колегата, 



Протокол №27 от редовно заседание на Общински съвет – Свищов, 

 проведено на 19.12.2024 г., мандат 2023 – 2027 година 
 

21 

нали трябва да се закупи техника. Работните заплати на „Чистотата“ няма да ги 

коментирам. Той господин Кметът каза. А тези хора ги виждаме сутрин в седем часа 

метат целия град на минус температури. Там въобще нямаме място за коментар. Но 

то като съберем заплати, техника да закупим, да ходим да им мерим боклука 2026 

година, ами те парите излизат. Наистина, че казано толкова проценти е много. Много, 

ама за да искаме за в бъдеще да е по-добре на гражданите и най-вече на бизнеса, 

трябва да го направим. Благодаря!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Благодаря Ви, господин Николов! Реплика. Имате право. Заповядайте, господин 

Благов!“ 

Станислав Благов – „Съвсем кратка, господин Председател, за да не останете с 

впечатление, че заявихме добронамереност, а реплика, дуплика и така. Две неща, 

господин Кирчев. Едното е, че това съотношение между юридически и физически 

лица, жилищни и нежилищни нужди беше започнало обръщането на тенденцията от 

база 99 година. Първото увеличение. Тогава беше най-високото увеличение на 

бизнеса и след това вече… Тогава имаше възможност естествено при силно 

икономическата ситуация в града това нещо да го поеме и след това почна определен 

процес в обратна посока. Това е факт. И вторият момент, вероятно има, отново 

казвам, проблеми при изграждането на „Санадиново“, това беше необходимо 

изграждане на такова регионално депо. Имахме възможност във времето назад да 

връщаме защо и по какъв начин беше направено депото в Никопол. Вероятно 

защитата на интересите на самото сметоизвозване не е достатъчно на ниво защитена. 

Но естествено е, че всички заедно трябва да се обединим и да търсим защита на 

интересите на Община Свищов. В това две мнения няма. Но „Санадиново“ е нещо, 

което е направено. Вече оттук нататък е въпрос на оптимизация. Това е, което исках 

да кажа, пак без каквато и да е доза на заяждане.“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Благодаря, господин Благов!“ 

Емял Исмаилова – Зам.-председател на Общински съвет – Свищов – „Господин 

Кирилов, за изказване.“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Уважаемо 

председателство, уважаеми колеги! Ще започна с Вас, г-н Благов, защото Вие бяхте 

последния изказващ се. Да, на всички ни е ясно, че днес гласуването ще бъде 

политическо, а не по целесъобразност. На всички ни е ясно, че такива корекции в 

план-сметката са необходими – ще ги направим. Вашето изказване, имах честа да 

бъда общински съветник последните Вашите два мандата, изказването Ви беше почти 

същото, както тогава с разлика в последното изречение. Тогава казахте подкрепете 

план-сметката, сега казвате не я подкрепяйте. От там казвам, че ясно е, че всичко 

останало е политическо. Защото екипът, който го прави е същият, който го е правил и 

тогава. Тогава са били такива нуждите, вдигали са се таксите смет, опозицията е била 

“Против“, разбира се, както сега и колелото се върти. Уважаеми колеги, това, което 

искам да кажа е наистина, че в цяла България корекцията на Такса смет е нагоре. 

Къде с повече, с по-малко не знам дали ще има, но това, което знаете, че се спрягаше 

в обществото, че таксата смет ще бъде с пъти, с пъти, не с проценти – 20, 30, 40, 50, а 

с пъти повече. И смятам, че тук е моментът да благодарим на екипа и на 
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подготовката, която са направили, защото знам, че този анализ и тези сметки не 

вървят от вчера и от днес и са успели от минимума да извлекат максимума, т.е. от 

това, което трябва да направят така, че да имаме тези 44, а не 144, примерно. И съм 

убеден, че това, което те са направили като сметка е напълно реалистично. Радвам се 

също така, че в общинския съвет се появи още един специалист по сметосъбиране и 

ценообразуване на такса смет, г-н Нейков, да. Вие бяхте така, как да кажа, 

впечатляващо изказващ се със своя анализ, който ми е интересно да получа един 

отговор – кога го направихте? Вчера, онзи ден, преди седмица? От август месец! И 

къде бяхте един месец, защо го проспахте, за да ни дадете своите компетентни насоки 

на екипа, който … не са искали, защото не са знаели, че има такъв човек, който може 

да помогне дейността на екипа. И другото, което е ами Вие изчетохте плюсове, 

плюсове, плюсове и един минус. И който минус ще Ви даде превес на това да не 

подкрепите такса смет въпреки останалите плюсове. Някак си не излиза логичната 

аритметика. Отново се връщам в началото. Политическо гласуване. И се радвам, 

радвам се, за пореден път го казвам, че не можахте да вземете мнозинството в 

общинския съвет, защото съм убеден, че нямаше да може да си направите сметките. В 

момента, ако Вие бяхте управляващи със сигурност щяхме да гласуваме в пъти по-

големи сметки, в пъти, не в проценти. Така че, сега е моментът и да благодаря на 

това, което г-н Благов започна в своето изказване, че градът, и Ивелин Петров, че 

градът е чист, тук е моментът да благодарим на служителите на Общинско 

предприятие “Чистота“  за старанието, което полагат, въпреки трудностите, които 

срещат. И някак си не звучи, така …“Абе, ако само за техните заплати ще гласуваме, 

ама, аме не, няма. Няма да го подкрепим, защото така, така, така. Г-н Генчев Ви каза 

– ще има промени. И то няма как да няма. Защото ще отпаднат необитаемите имоти, 

бизнеса ще тръгне по друг начин да са събира, сметта да се организира. Така или 

иначе тръгва този процес. Поне при мен тръгва. Не знам при другите, но 

предполагам, че и при докторите в кабинетите тръгва по специален ред. Та, уважаеми 

дами и господа, за да бъдеш политически отговорен, понякога, и да получиш 

доверието на съгражданите, понякога трябва да можеш да вземаш решения в трудни 

моменти, както и непопулярни. И не винаги популисткото изказване и старание те 

прави лидер и значим фактор. Хората оценяват какво, кога и как правиш за тях  в 

труден момент. И се радвам, че болшинството от съветниците имат това виждане. 

Благодаря Ви за вниманието!“ 

Емял Исмаилова –Зам.-председател на Общински съвет – Свищов – “Благодарим, 

д-р Кирилов! Г-жа Вергилова, за изказване ли? Реплика.“ 

София Вергилова – Георгиева – “Реплика. Уважаеми г-н Кирилов! Популизъм е 

когато се качва с 10, 20 процента и сме против. Когато се качва с толкова много не 

бих го определила като популизъм. Не мога да разбера какво толкова Ви е направил 

г-н Нейков! Той просто се изказва и е длъжен да получи отговор, а Вие всеки път се 

опитвате да го захапете и Вие г-н Генчев. Относно заплатите на работниците в ОП 

“Чистота“ мисля, че никой няма против да бъдат увеличени. Никой не тръгна в тази 

посока, а пък Вие по-малко ще тръгнете, защото все пак ги увеличавате, а после ще 

им ги вземете чрез Такса битови отпадъци.“  

Емял Исмаилова –Зам.-председател на Общински съвет – Свищов – 

“Благодарим! Г-н Петков, изказване? Да.“ 
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Петко Петков – “Уважаеми г-н Председател, уважаеми г-н Кмете, уважаеми 

колеги! Аз днес не знам дали трябва да се изкажа …“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

“Извинявам се това изказване ли е? Аз има дуплика.“ 

Емял Исмаилова –Зам.-председател на Общински съвет – Свищов – “Г-н 

Кирилов, за дуплика.“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

“Извинявам се! Не проследихме движението, понеже се …Госпожо Вергилова, 

опитвате се по някакъв начин да …наистина да бъдете социалисти, такава е Вашата 

партия. Но в едни други години Вашите предходни колеги са направили доста повече 

несоциалистически социални действия със своята подкрепа в едни други политически 

времена. И когато говоря за популизъм не винаги визирам БСП и нейните 

представители в Общинския съвет. А в случая казвам, че наистина, когато всички 

знаем, че трябва да стане, но няма да го направим и не предлагаме алтернатива, няма 

да го подкрепим. Това е!“ 

Емял Исмаилова –Зам.-председател на Общински съвет – Свищов – 

“Благодарим! Г-н Петков, изказване? Втори опит.“ 

Петко Петков – “Благодаря, г-жо Исмаилова! Уважаеми пак наново, колеги, г-н 

Кмете! Здравия разум на мен ми подсказва, че в днешния ден това, което е направено, 

че това всичко е необходимо и  трябва да бъде гласувано, защото … той, между 

другото, казуса е страшно много труден и едва ли има тук човек, който трябва да 

стане и да каже – ще ни стигнат на нас точно 22% или точно 44, или точно 50%, или 

каквото и ще да бъде. Аз обаче искам да обърна внимание на нещо друго. Всички сме 

доволни от сметосъбирането, сметоизвозването и т.н. Обаче аз чисто морално искам 

да обърна внимание фирмата, общинската ни фирма ОП “Чистота“ да не се превърне 

в една бездънна яма за наливане на пари и много добре ще помоля да се внимава как 

се харчат тези пари. Щом ставам и го изразявам, значи лично като човек не смятам, 

че контролът е на такова високо ниво. Ще помоля от тук нататък, ако ще се отпускат 

пари за чистота, ако ще решаваме някакви проблеми, дали ще връщаме пари, дали ще 

намаляме таксата, което едва ли ще се случи, вярно е 44% е много по-високо, както те 

искаха да ни плъзнат със следващата точка точно преди Коледа,ние така искаме да я 

дигнем с 44% и ние преди Коледа. Но много Ви моля, трябва да има контрол върху 

харченето на тези пари. Това са страшно много пари за чистота. Не знам, в момента 

изказването ми… подбирам всяка една дума, най-вероятно скоро пак няма да ми се 

изхвърля боклука пред дома, но ще поема този риск. Така че, лично аз ще гласувам 

“Въздържал се“ точно поради това, защото не смятам, че в отдел “Чистота“ 

контролът на харченето на тези пари е на висота. Благодаря Ви!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Благодаря 

Ви, г-н Петков! Не виждам други желаещи за изказване. Като време ни отне само час 

и половина. Бях предвидил малко повече, ама …  Не. Преминаваме към гласуване! 

Или викаш с почивката да компенсираме времето? В процедура на гласуване сме, 

моля за тишина!“ 

При кворум от 28 общински съветници, предложението се прие със 17 гласа “За”, 

“Против” – 5 и “Въздържали се” – 7. Решението е: 
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Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№319 
 

ОТНОСНО: Определяне на Такса за битови отпадъци за 2025 година 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 7 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), чл. 62, чл. 63, чл. 64, ал. 1 и чл. 66, ал. 1 от 

Закона за местните данъци и такси (ЗМДТ), чл. 17, ал. 1 от Наредбата за определянето 

и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община 

Свищов и във връзка с предложение с Вх. №628/17.12.2024 г. от д-р Генчо Генчев – 

Кмет на Община Свищов, Общински съвет – Свищов,  

 

Р Е Ш И: 

 

І. Одобрява предвидените за 2025 година разходи от 6 103 544 лева, за 

осъществяване на дейностите по поддържането на чистотата, покривани от 

постъпления за такса за битови отпадъци в Община Свищов, разпределението им 

съгласно приложените в Доклада за определяне на такса за битови отпадъци за 2025 

година в Община Свищов план – сметки и размера на таксите по населени места и 

дейности, съгласно ползваната методика.  

ІІ. Определя размера на такса битови отпадъци в левове, според количеството на 

битовите отпадъци за куб. метър, при посочената честота на сметоизвозване, както 

следва:  

1. Размер на таксата в лв., за количество от 1 куб. м. по населени места: 

Населени места 
Цена на 1 куб. м. 

Общо Сметосъбиране Третиране на БО 

Свищов      48,76     41,02 7,74 

Българско Сливово    108,14     100,40 7,74 

Вардим      78,93     71,19 7,74 

Драгомирово    146,13     138,39 7,74 

Морава    150,91     143,17 7,74 

Овча могила    153,74     146,00 7,74 

Хаджидимитрово    136,76     129,02 7,74 

Совата      76,85     69,11 7,74 

Царевец    113,78     106,04 7,74 

Козловец    121,93     114,19 7,74 

Алеково    106,86     99,12 7,74 

Александрово      96,49     88,75 7,74 

Горна Студена    122,39     114,65 7,74 

Ореш    110,77     103,03 7,74 

Деляновци    156,06     148,32 7,74 

Червена    135,21     127,47 7,74 



Протокол №27 от редовно заседание на Общински съвет – Свищов, 

 проведено на 19.12.2024 г., мандат 2023 – 2027 година 
 

25 

2. Честотата на сметоизвозване, съгласно заповед на Кмета на община Свищов 

№1278-РД-01-03/08.10.2024 г. се определя, както следва: 

-  за контейнери тип “Бобър” 1.1 куб.м. – на 3 дни за град Свищов; 

-  пластмасови кофи 240 литра – за останалите населени места в община Свищов 

на 14 дни; 

-  за контейнери 4.0 куб.м. – на 6 дни. 

ІІI. При невъзможност да се установи количеството на битовите отпадъци, 

размерът на Таксата се определя пропорционално върху данъчната основа по смисъла 

на чл. чл. 19, 20 и 21 от ЗМДТ на недвижимите имоти, за всяка от предоставяните 

услуги. Размерът на таксата е както следва по населени места: 

1. За нежилищни имоти, собственост на ЕТ, юридически и физически лица, в 

регулационните граници на населеното място и районите извън него, в които 

услугите се предоставят от Общината: 

Населени места 

Събиране и 

транспортиране на 

битови отпадъци 

Третиране на 

битовите 

отпадъци в 

съоръжения и 

инсталации 

Поддържане на 

чистотата на 

териториите за 

обществено 

ползване 

Общо 

1. Свищов  10,79   6,03   6,92   23,74  

2. Алеково  10,79   6,03   16,45   33,27  

3. Александрово  10,79   6,03   13,69   30,51  

4. Българско Сливово  10,79   6,03   1,97   18,79  

5. Вардим  10,79   6,03   6,95   23,77  

6. Горна Студена  10,79   6,03   8,15   24,97  

7. Драгомирово  10,79   6,03   16,98   33,80  

8. Деляновци  10,79   6,03   3,63   20,45  

9. Козловец  10,79   6,03   7,67   24,49  

10. Морава  10,79   6,03   2,61   19,43  

11. Овча могила  10,79   6,03   5,40   22,22  

12. Ореш  10,79   6,03   7,86   24,68  

13. Хаджидимитрово  10,79   6,03   6,29   23,11  

14. Совата  10,79   6,03   4,38   21,20  

15. Царевец  10,79   6,03   6,63   23,45  

16. Червена  10,79   6,03   8,04   24,86  

 

2. За нежилищни имоти, намиращи се извън районите, в които Общината е 

организирала събиране и извозване на битови отпадъци, определени със Заповед 

№1278-РД-01-03/08.10.2024 г. на Кмета на Община Свищов, се заплаща Такса за 

битови отпадъци, пропорционално върху данъчната им оценка според член III.1 без 

компонента „Събиране и транспортиране на битови отпадъци“. 

3. За жилищни имоти в Община Свищов на ЕТ, физически и юридически лица в 

районите, в които услугите се предоставят от Общината: 
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Населени места 

Събиране и 

транспортиране 

на битови 

отпадъци 

Третиране на 

битовите 

отпадъци в 

съоръжения и 

инсталации 

Поддържане на 

чистотата на 

териториите за 

обществено 

ползване 

Общо 

1. Свищов  5,04   3,53   4,20   12,77  

2. Алеково  5,04   3,53   7,68   16,25  

3. Александрово  5,04   3,53   1,39   9,96  

4. Българско Сливово  5,04   3,53   2,08   10,65  

5. Вардим  5,04   3,53   2,36   10,93  

6. Горна Студена  5,04   3,53   5,03   13,60  

7. Драгомирово  5,04   3,53   7,38   15,95  

8. Деляновци  5,04   3,53   0,41   8,98  

9. Козловец  5,04   3,53   2,12   10,69  

10. Морава  5,04   3,53   4,25   12,82  

11. Овча могила  5,04   3,53   2,13   10,70  

12. Ореш  5,04   3,53   10,17   18,74  

13. Хаджидимитрово  5,04   3,53   4,78   13,35  

14. Совата  5,04   3,53   12,57   21,14  

15. Царевец  5,04   3,53   5,77   14,34  

16. Червена  5,04   3,53   2,11   10,68  

 

4. За жилищни имоти, намиращи се извън районите, в които Общината е 

организирала събиране и извозване на битови отпадъци, определени със Заповед 

№1278-РД-01-03/08.10.2024 г. на Кмета на община Свищов, се заплаща Такса за 

битови отпадъци, пропорционално върху данъчната им оценка според член III.3 без 

компонента „Събиране и транспортиране на битови отпадъци“. 

5. За общински нежилищни имоти, ползвани или наети от ЕТ, юридически и 

физически лица, използвани за стопанска дейност, в регулационните граници на 

населеното място и районите извън него, в които услугите се предоставят от 

общината, Таксата се заплаща от Общината за сметка на наемателя, съответно на 

ползвателя в размер, посочен в член III.1.  

6. За общински нежилищни имоти, ползвани или наети от ЕТ, юридически и 

физически лица, използвани за стопанска дейност, намиращи се извън районите, в 

които Общината е организирала събиране и извозване на битови отпадъци, 

определени със Заповед №1278-РД-01-03/08.10.2024 г. на Кмета на община Свищов, 

Таксата се заплаща от Общината за сметка на наемателя, съответно на ползвателя в 

размер, посочен в член III.2. 

7. За общински жилищни имоти, ползвани или наети от ЕТ, юридически и 

физически лица, Таксата се заплаща от Общината за сметка на наемателя, съответно 

на ползвателя в размер, посочен в член III.3.  

8. За всички останали общински имоти – 1,95 промила, за всяка услуга 

поотделно:  

8.1. Сметосъбиране и сметоизвозване – 0,65 промила; 

8.2. Обезвреждане на битовите отпадъци в депа или други съоръжения – 0,65 

промила; 

8.3. Чистота на териториите за обществено ползване – 0,65 промила. 
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9. Определя ставка на Такса за битови отпадъци за МБАЛ „Д-р Димитър 

Павлович” ЕООД, град Свищов в размер на 1,95 промила, а за всяка услуга 

поотделно:  

9.1. Сметосъбиране и сметоизвозване – 0,65 промила; 

9.2. Обезвреждане на битовите отпадъци в депа или други съоръжения – 0,65 

промила; 

9.3. Чистота на териториите за обществено ползване – 0,65 промила. 

10. За недвижими имоти на МБАЛ „Д-р Димитър Павлович” ЕООД, град 

Свищов, ползвани или наети от ЕТ, физически и юридически лица, определя ставка 

на Такса за битови отпадъци в размер, посочен в член III.1. 

11. Определя ставка на Такса за битови отпадъци за „Дунавски индустриален 

технологичен парк – Свищов“ ЕАД, град Свищов в размер на 1,95 промила, а за всяка 

услуга поотделно:  

11.1. Сметосъбиране и сметоизвозване – 0,65 промила; 

11.2. Обезвреждане на битовите отпадъци в депа или други съоръжения – 0,65 

промила; 

11.3. Чистота на териториите за обществено ползване – 0,65 промила. 

12. За недвижими имоти на „Дунавски индустриален технологичен парк – 

Свищов“ ЕАД, град Свищов, ползвани или наети от ЕТ, физически и юридически 

лица, определя ставка на Такса за битови отпадъци в размер, посочен в член III.1. 

13. Определя ставка на Такса за битови отпадъци на СА “Д. А. Ценов”, гр. 

Свищов, за сградния фонд, използван за учебни и научно-изследователски цели в 

размер на 1,95 промила, а за всяка услуга поотделно:  

13.1. Сметосъбиране  и сметоизвозване – 0,65 промила; 

13.2. Обезвреждане на битовите отпадъци в депа или други съоръжения – 0,65 

промила; 

13.3. Чистота на териториите за обществено ползване – 0,65 промила.  

14. За недвижими имоти на СА “Д. А. Ценов”, гр. Свищов, използвани за 

студентски общежития, определя промил на Такса за битови отпадъци в размер, 

определен за жилищните имоти на ЕТ, юридически и физически лица.  

15. За сградния фонд, използван за стопански цели от СА “Д. А. Ценов”, гр. 

Свищов, определя промил на Такса за битови отпадъци в размер, определен за 

нежилищните имоти на ЕТ, юридически и физически лица.  

16. Определя ставка на Такса за битови отпадъци за ПДТГ „Д. Хадживасилев”, 

град Свищов, Свищовска професионална гимназия „Алеко Константинов”, град 

Свищов в размер на 1,95 промила, за всяка услуга поотделно:  

16.1. Сметосъбиране и сметоизвозване – 0,65 промила; 

16.2. Обезвреждане на битовите отпадъци в депа или други съоръжения – 0,65 

промила; 

16.3. Чистота на териториите за обществено ползване – 0,65 промила. 

17. За недвижими имоти на ПДТГ „Д. Хадживасилев”, град Свищов, Свищовска 

професионална гимназия „Алеко Константинов”, град Свищов, ползвани или наети от 

ЕТ, физически и юридически лица, определя ставка на Такса за битови отпадъци в 

размер, посочен в член III.1. 
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18. Задължава Кмета на Общината по време на изпълнение на бюджета на 

Общината за 2025 година, служебно компенсационно в рамките на утвърдената план-

сметка да отразява постъпленията по приходната и разходната част. 

19. Задължава Кмета на Общината по време на изпълнение на бюджета на 

Общината за 2025 година, служебно компенсационно в рамките на утвърдената план-

сметка за относимите за 2025 година разходи, да извършва промени по приходите и 

разходите за извършване на дейности по: 

19.1. Услуги съгласно член 62 от Закона за местните данъци и такси: 

19.1.1. Събиране и транспортиране на битови отпадъци до съоръжения и 

инсталации за тяхното третиране; 

19.1.2. Третиране на битовите отпадъци в съоръжения и инсталации; 

19.1.3. Поддържане на чистотата на територията за обществено ползване в 

населените места и селищните образувания в общината. 
 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 17, “Против” – 5 и “Въздържали се” – 7.  

 

№ Име, презиме, фамилия  

1. Кристиян Василев Кирилов ЗА 

2.  Верони Маринов Маринов ЗА 

3. Валери Фильов Николов ЗА 

4.  Мария Иванова Тодорова ЗА 

5. Елена Йорданова Шопова ЗА 

6. Цветанка Младенова Кирова ЗА 

7. Габриела Валентинова Петкова ЗА 

8. Генади Русев Иванов ЗА 

9. Мариана Илиева Маркова ЗА 

10. Любомир Ванев Митев ЗА 

11. Милен Емилов Динков ЗА 

12. Санка Евтимова Райкова ЗА 

13. Михаил Руменов Попов ЗА 

14. Гален Милков Бернардов ЗА 

15. Денис Зияев Асанов ЗА 

16.  Емял Айдънова Исмаилова ЗА 

17. Айза Беханова Рамаданова ЗА 

18. Стефан Станимиров Проданов ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

19. Станислав Петров Благов ПРОТИВ 

20. Емил Бориславов Николов ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

21. Цветелин Тодоров Борисов ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

22. Ивелин Пламенов Петров ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

23. Венцислав Николов Михайлов ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

24. София Борисова Вергилова-Георгиева ПРОТИВ 

25. Йордан Илиев Нейков ПРОТИВ 

26. Красимир Иванов Цолов ПРОТИВ 
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27. Емилия Божинова Цветанова ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

28. Петко Колев Петков ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

29. Светослав Симеонов Тодоров ПРОТИВ 

 

 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Точка 

първа от дневния ред е приета. Г-н Генчев, заповядайте!“ 

Д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов – “Уважаеми г-н Председател, 

уважаеми дами и господа общински съветници! Аз се обръщам към онези, които … 

благодаря на онези, които се въздържаха! На тези, които подкрепиха – тежко 

решение, знам, за което адмирации! Но благодаря и на тези, които се въздържаха, 

защото по този начин ни давате възможност да бъдем още по-прецизни и да се 

замислим къде, какво можем да намерим като ресурс, като резерв и всичко останало. 

Аз Ви гарантирам, че това нещо ще се случи 26 година, колкото и правилото, че … 

нямало е такова нещо, да се случи и ще търсим всякаква възможност с различни 

форми, с различни финансови инструменти да решаваме тези политики. Но няма как 

да не се обърна към тези, които са против. Ще започна отзад напред, четири ли бяха? 

Пет. Кой е петият, че го изпуснах?“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Не знам 

кой сте запомнили.“ 

 Д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов – “Сашо. Светослав …фамилията… 

Тодоров. Господин Тодоров, аз очаквах даже да дадете предложение. Защото във 

Велико Търново предлагат да се вдигне таксата 46% на училища, детски градини. 

Хубаво предложение. Очаквах и Вие да го направите, университета, да се вдигне 

таксата. Може би и тук трябваше по същия начин да стане и да натоварим всички 

социални, образователни институции, ама явно не са Ви спуснали такава директива, 

нали, имате различия явно в партийните мисления, което е хубаво, поздравления! 

Защото можеше и да го приемем. Към госпожа Вергилова, аз забравих да се обърна. 

Уважаема г-жо Министър на финансите, аз не знам от къде Ви дойде, че ни гледа 

министерство на финансите, за първи път чувам такава пряка връзка, но както и да е, 

няма значение. Вие гласувате против, нещо, което и Вие не сте наясно защо гласувате 

напротив. Много пъти съм го казвал, той г-н Кирилов го каза, но когато излезете от 

тази висока трибуна, излезте, запознайте се с материята, 100 пъти съм казал елате, 

питайте, ще Ви се обясни, ще Ви се разясни. Излизате хвърляте някакви неща в 

пространството, които по никакъв начин, нали, да има брой изказвания, както г-н 

Кирилов каза преди известно време, да може да се отчетете кой колко изказвания е 

направил и вижте постигнали сме изключително много като сме станали и сме се 

изказали. Ама в крайна сметка едни кухи изказвания, които нямат никаква 

състоятелност. Г-н Цолов, изоставате в изказванията, ще Ви се кара партията. Ще Ви 

се кара, ставайте тук и се изказвайте. Лека му пръст на Бойко Александров, наистина 

тогава, когато беше общински съветник, наистина се водеше стойностен дебат. 

Защото, колко и неправ да беше в някои неща, никога няма да забравя седях точно на 

същото място, където е г-н Кирчев и той ме бутна за гърба и ми вика: “Знам, че си 

прав, ама политика, какво да направя.“ Това никога няма да го забравя. Но с него се 

водеше наистина дебат и той излизаше и аргументираше всичко. С таблици, с всичко. 
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Тук излизате… И аз пак Ви казах – Общинския съвет трябва да излезе, съветник, 

трябва да излезе и да се мотивира, да покаже, да анализира, ако ще дадената 

ситуация. Вие излизате и занимавате обществото, занимавате общинските съветници, 

всички нас с някакви кокошкарски истории, колкото и смешно да го кажа. Излезте и 

дайте някаква градивна, дори и критична да бъде, но излезте и бъдете аргументирани 

в изказа си! Ние започваме да се занимаваме с едни кокошкарски истории без въобще 

да сме наясно с темата и материята, защото трябва да се изкажем. Повярвайте ми, аз 

Ви го казах, че няма да спра да Ви атакувам, докато не водим съществен дебат. 

Излезе Ивелин, поздравления, аргументира се. Поздравявам го и за “Въздържал се“, 

както казах. С факти, с минало време. Г-н Станислав Благов по същия начин. Има там 

неща, за които мога да се намеся, не искам повече. Но няма да допусна да излизаме, 

да водим махленски дебати, да отговарям на махленски въпроси. Навремето, в 

предния Общински съвет, знаете, нали, не ставах да отговарям на кокошкарски 

истории. Общинският съвет е нещо важно, значимо, решава се съдбата на града и на 

нашите граждани. Но да ме занимавате, не само мен, аз казвам, обществото и 

колегите от общинска администрация с кокошкарски истории, нали, не ходи на …, 

по-добре замълчете, отколкото да излезете и да ставаме тук и да се обясняваме, 

защото няма да остана, нали, длъжен, нали, Вашият въпрос да не получи съответния 

отговор или ответния удар. Затова пак казвам – има администрация, има възможност 

да се запознаете, г-н Кирчев няма да откаже да даде необходимата информация, аз, 

колеги от общинска администрация,  ама да го удряме тук на …, пак казвам, на 

несъществени въпроси, не е темата. Уверявам Ви, че 2025 година общинска 

администрация ще направи всичко възможно, наистина, Община Свищов да бъде  

една от общините, които отново да бъдат за пример по отношение на 

структурирането управлението на отпадъците. Благодарности на старото общинско 

ръководство, че запазихте структурата на Общинско предприятие, защото се оказа, че 

това е наистина работещо и много общини в момента създават тепърва стъпки, се 

връщат отново към общински предприятия. Някои от общините, които са с 

концесионери и външни предприятия обслужват таксата битови отпадъци и вземат 

парите виждате какво става. Навсякъде, където са скандалите с отпадъците са 

концесионери, които вземат едни средства, хвърлят по краищата на градовете. Е това 

се казва вече нечисти сделки с общината. Това е хубаво решение. Но искам само да 

кажа в края, разликата от 90-та година, 99-та година, 2005-та, нали, икономическата 

ситуация тогава беше по един начин, сега е по друг, инфлации, увеличаване на … 

колко пъти имаме ръст на минимална работна заплата, имаме на горива, на енергия. 

Това неминуемо води до повишаването на всички разходи по отношение на 

управление на отпадъците. Миналата година е било 25, сега е 45, надявам се през 26-

та година, наистина да се подходи към този т.нар. справедлив подход, да намерим 

правилното решение, както и за бизнеса, както и за гражданите и за всички онези, 

които по един или друг начин през годините са плащали неправомерно или са 

плащали за сметка на всички останали. Но нека наистина да бъдем отговорни в 

решенията, които взимаме и за които отстояваме интересите на нашите съграждани. 

Благодаря!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

“Благодаря, г-н Генчев. Почивка. Колко? Петнадесет минути!“ 
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Кворум след почивката – 29 общински съветници. 

 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Колеги, 

моля да вдигнем ръка, за да проверим кворума в залата след почивката! Двадесет и 

девет вече сме в залата. Тоест кворумът отново е пълен.“ 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА „Приемане на Наредба за определяне размера на 

местните данъци на територията на община Свищов” 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Продължаваме по втора точка от нашия дневен ред, а именно „Приемане на Наредба 

за определяне размера на местните данъци на територията на община Свищов”. 

Уважаеми колеги, имате думата за изказване! Не виждам такива. Нека да гласуваме, 

тогава! Който е „За“, моля да вдигне ръка!“  

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 29 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№320 

 

ОТНОСНО: Приемане на Наредба за определяне размера на местните данъци 

на територията на община Свищов 

 

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), във връзка с чл. 9 от Закона за местните данъци и такси 

(ЗМДТ) и предложение с Вх. №607/04.12.2024 г. от д-р Генчо Генчев – Кмет на 

община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

Приема Наредба за определяне размера на местните данъци на територията на 

община Свищов, която влиза в сила от 01.01.2025 година и отменя Наредба за 

определянето размера на местните данъци на територията на община Свищов, приета 

с Решение №95/28.02.2008 г., Прот. №8 на Общински съвет – Свищов.  

МОТИВИ: Наредбата урежда основните отношения, свързани с определяне 

размера на местните данъчни ставки на територията на община Свищов. 

I. ПРИЧИНИ, КОИТО НАЛАГАТ ПРИЕМАНЕТО НА НОВА НАРЕДБА ЗА 

ОПРЕДЕЛЯНЕ РАЗМЕРА НА МЕСТНИТЕ ДАНЪЦИ НА ТЕРИТОРИЯТА НА 

ОБЩИНА СВИЩОВ.  

Община Свищов предоставя на гражданите и организациите различни по своето 

естество и същност услуги и права. В чл. 1, ал. 1 от Закона за местните данъци и 

такси /ЗМДТ/ са регламентирани видовете данъци, които общините могат да събират, 

както и данъчните ставки, които се определят с решение на Общински съвет – 

Свищов. Приемането на новата Наредба е свързано преди всичко с непрекъснато 

нарастващата потребност на гражданите за подобряване на инфраструктурата и на 
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социалната среда на територията на общината, за поддръжката на активите на 

общината, които са в полза на всички жители, както и за осигуряване необходимото 

собствено финансово участие на Общината при кандидатстване по европейски 

програми за реализиране на проекти с висока обществена значимост за цялата 

община. 

С приходите от различните видове данъци се осигуряват средствата за местните 

дейности и за осигуряване устойчивостта на спечелените проекти.  

В новата Наредба са премахнати всички текстове, които преповтарят Закона за 

местните данъци и такси. Приемането ѝ ще създаде условия за синхронизиране със 

Закона за въвеждане на еврото и устойчивост на нормативния акт след приемането 

му. 

При изработването на проекта на Наредбата са спазени принципите на 

необходимост, обоснованост, предвидимост, откритост, съгласуваност, 

субсидиарност, пропорционалност и стабилност. 

Принцип на необходимост: 

Наредбата е подзаконов нормативен акт, съдържащ правни норми, които 

създават общозадължителни правила за регулиране на обществени отношения на 

територията на съответната община, като засяга неограничен брой адресати /чл. 7, ал. 

2 от ЗНА и чл. 75 от Административнопроцесуален кодекс /АПК/. 

Такива актове общинските съвети са компетентни да издават, когато това е 

предвидено от конституцията или от закон /чл. 2 от ЗНА и чл. 76, ал. 1 от АПК/, като 

уреждат с тях съобразно нормативните актове от по-висока степен обществени 

отношения с местно значение – чл. 8 от ЗНА. 

Принцип на обоснованост: 

Проектът на Наредба за определяне размера на местните данъци на територията 

на община Свищов е в съответствие с действащото законодателство, с оглед 

разпоредбата на чл. 15, ал. 1 от ЗНА, както и осигуряване на законосъобразен 

административен процес по администрирането на местните данъци на територията на 

община Свищов. 

Принцип на предвидимост и откритост: 

Разпоредбите в проекта на Наредбата са съобразени изцяло със Закона за 

местните данъци и такси, Закона за административните нарушения и наказания, 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, Закона за 

нормативните актове и пр., като проектът на Наредбата, заедно с мотивите и 

цялостната оценка на въздействието са публикувани на официалния сайт на община 

Свищов. Заинтересованите лица и организации са имали възможност да участват в 

производството по издаване на акта чрез предложения и становища, които да 

входират в Център за административно обслужване, в административната сградата на 

Общината с адрес: гр. Свищов, ул. „Цанко Церковски“ № 2 или на е-mail: 

obshtina@svishtov.bg. 

Принципът на съгласуваност: 

Проектът на Наредбата е изготвен, като са взети предвид всички предложения и 

мотивирани мнения в процеса на работа и съгласуване на проекта от общинската 

администрация, както и взети предвид и постъпилите предложения и становища в 

хода на общественото обсъждане при изработването и приемането на подзаконовия 

mailto:obshtina@svishtov.bg
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нормативен акт. 

Принцип на субсидиарност, пропорционалност и стабилност: 

В работната група по изготвяне на проекта са участвали служители от всички 

сектори на общинската администрация, като са взети предвид техните експертни 

мнения и становища, постъпили по повод предложения проект на подзаконовия 

нормативен акт. 

II. ЦЕЛИ НА НАРЕДБАТА ЗА ОПРЕДЕЛЯНЕ РАЗМЕРА НА МЕСТНИТЕ 

ДАНЪЦИ НА ТЕРИТОРИЯТА НА ОБЩИНА СВИЩОВ, КОИТО СЕ ПОСТАВЯТ: 

1. Разпоредбите на Наредбата да бъдат в съответствие с действащите 

нормативни актове от по-висока степен, съгласно чл. 8 от ЗНА, който гласи, че всеки 

Общински съвет може да издава наредби, с които да урежда съобразно нормативните 

актове от по-висока степен неуредени от тях обществени отношения с местно 

значение. 

2. Постигане на финансова стабилност на Общината, осигуряване на средства за 

местните дейности, в т.ч. покриване на изискванията на жителите за подобряване на 

инфраструктурата и социалната среда, както и за осигуряване необходимото 

собствено финансово участие на Общината при кандидатстване по европейски 

програми за реализиране на проекти с висока обществена значимост за цялата 

община. 

III. ФИНАНСОВИ СРЕДСТВА, НЕОБХОДИМИ ЗА ПРИЛАГАНЕТО НА 

НАРЕДБАТА. 

Прилагането на Наредбата няма да е свързано с изразходването на допълнителни 

финансови средства от бюджета на Общината, както и с ангажиране на допълнителни 

човешки ресурси. 

IV. ОЧАКВАНИ РЕЗУЛТАТИ. 

Очакваните резултати са да се гарантират дейностите в Общината, да се 

осигурят средствата за местните инициативи от обществено значение, тяхното 

постигане, изпълнение на плановете и стабилност за участие на Общината при 

кандидатстване по европейски програми за реализиране на проекти с висока 

обществена значимост за цялата община. 

V.  АНАЛИЗ ЗА СЪОТВЕТСТВИЕ С ПРАВОТО НА ЕВРОПЕЙСКИЯ СЪЮЗ. 

Проектът на Наредба за определяне размера на местните данъци на територията 

на община Свищов е подзаконов нормативен акт и е в съответствие с нормативните 

актове от по-висока степен, както и с Европейската харта за местно самоуправление, 

Европейска харта за регионално развитие и с приложимото европейско 

законодателство. 

На основание чл. 26, ал. 3 от Закона за нормативните актове, проектът на 

Наредбата е публикуван на интернет страницата на Община Свищов на адрес: 

www.svishtov.bg на 30 октомври 2024 г. и в срок до 29 ноември 2024 г. са се приемали 

предложения и становища относно проекта на e-mail: obshtina@svishtov.bg или в 

Център за административно обслужване, в административната сградата на Общината 

с адрес: гр. Свищов, ул. „Цанко Церковски”№ 2. 

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 29, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

http://www.svishtov.bg/
mailto:obshtina@svishtov.bg
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ПО ТОЧКА ТРЕТА „Увеличаване капитала на търговско дружество 

„ИНДУСТРИАЛЕН ТЕХНОЛОГИЧЕН ПАРК – СВИЩОВ“ ЕООД, с ЕИК 

207411593“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Точка 

втора, уважаеми колеги, е приета. Следващата трета точка от нашия дневен ред е: 

„Увеличаване капитала на търговско дружество „ИНДУСТРИАЛЕН 

ТЕХНОЛОГИЧЕН ПАРК – СВИЩОВ“ ЕООД, с ЕИК 207411593“. Колеги, имате 

думата за изказване! Не виждам такива. Преминаваме към гласуване тогава!“ 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 29 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№321 

 

ОТНОСНО: Увеличаване капитала на търговско дружество „ИНДУСТРИАЛЕН 

ТЕХНОЛОГИЧЕН ПАРК – СВИЩОВ“ ЕООД, с ЕИК 207411593 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 и ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 115, чл. 137, ал. 1, т. 1 и т. 

4 и чл. 147, ал. 2 от Търговския закон (ТЗ), чл. 51 от Закона за общинската 

собственост (ЗОС), чл. 25, ал. 1, т. 1 и т. 5 от Наредба за реда за учредяване и 

упражняване правата на общината в публични предприятия и търговски дружества с 

общинско участие в капитала, гражданските дружества по Закона за задълженията и 

договорите и сдружения по Закона за юридическите лица с нестопанска цел, чл. 8, ал. 

2, буква „а“ и „в“ от Учредителен акт на „ИНДУСТРИАЛЕН ТЕХНОЛОГИЧЕН 

ПАРК – СВИЩОВ“ ЕООД и предложение с Вх. №626/13.12.2024 г. от д-р Генчо 

Генчев – Кмет на община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

I. 1. Внася парична вноска в размер на 50 000 /петдесет хиляди/ лева за 

увеличение капитала на „ИНДУСТРИАЛЕН ТЕХНОЛОГИЧЕН ПАРК – СВИЩОВ“ 

ЕООД, с ЕИК 207411593. 

2. Увеличава записания капитал на „ИНДУСТРИАЛЕН ТЕХНОЛОГИЧЕН 

ПАРК – СВИЩОВ“ ЕООД, с ЕИК 207411593 от 355 000 /триста петдесет и пет 

хиляди/ лева на 405 000 /четиристотин и пет хиляди/ лева. Увеличението от 50 000 

/петдесет хиляди/ лева представлява парична вноска и се извършва чрез записване на 

нови дялове. След увеличението капиталът на дружеството е в размер на 405 000 

/четиристотин и пет хиляди/ лева и е разпределен в 40 500 /четиридесет хиляди и 

петстотин/ дяла, всеки по 10 /десет/ лева. 

II. 1. Променя текста на чл. 6 от Учредителен акт на „ИНДУСТРИАЛЕН 

ТЕХНОЛОГИЧЕН ПАРК – СВИЩОВ“ ЕООД, с ЕИК 207411593, както следва: 
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„Чл. 6 /1/ Капиталът на дружеството е в размер на 40 500 /четиридесет хиляди и 

петстотин/ дяла, на стойност 10 /десет/ лева всеки. 

/2/ Капиталът на дружеството се увеличава на 405 000 /четиристотин и пет 

хиляди/ лева, с парична вноска в размер на 50 000 /петдесет хиляди/ лева и се 

извършва чрез записване на нови дялове. Капиталът на дружеството в размер на 405 

000 /четиристотин и пет хиляди/ лева се разпределя в 40 500 /четиридесет хиляди и 

петстотин/ дяла, на стойност 10 /десет/ лева всеки.“ 

2. Приема актуализиран Учредителен акт на „ИНДУСТРИАЛЕН 

ТЕХНОЛОГИЧЕН ПАРК – СВИЩОВ“ ЕООД, с ЕИК 207411593 с отразените 

промени по решението. 

III. Задължава управителя на „ИНДУСТРИАЛЕН ТЕХНОЛОГИЧЕН ПАРК – 

СВИЩОВ“ ЕООД, с ЕИК 207411593 да извърши необходимите правни и фактически 

действия за вписване на промяната в обстоятелства и обявяване на Учредителен акт 

по партидата на дружеството в Търговския регистър към Агенция по вписванията. 

МОТИВИ: С Решение №1040/17.05.2023 г., Прот. №70 на Общински съвет – 

Свищов е учредено общинско търговско дружество „ИНДУСТРИАЛЕН 

ТЕХНОЛОГИЧЕН ПАРК – СВИЩОВ“ ЕООД, с ЕИК 207411593, което да изпълнява 

функциите на ОПЕРАТОР на индустриалния парк, собственост на „Дунавски 

индустриален технологичен парк – Свищов“ ЕАД. 

Съгласно учредителния акт на дружеството, същото е с предмет на дейност: 

“Създаване, изграждане и управление на индустриални паркове, изграждане на нови, 

реконструкция или рехабилитация на съществуващи участъци от довеждащата 

инфраструктура – елементи на публична (държавна или общинска) техническа 

инфраструктура, до границите на паркове или зони; изграждане, реконструкция и/или 

рехабилитация на вътрешната техническа инфраструктура в границите на паркове 

или зони; изграждане на екологична и научноизследователска (иновативна) обща 

вътрешна инфраструктура, създаваща научноизследователски (иновативни), 

устойчиви и екологични възможности за индустриалните производства в парковете и 

зоните; сделки с недвижимо имущество, включително придобиване, развитие и 

управление, отдаване под наем на недвижими имоти, строителство, посредничество 

между инвеститори в индустриалните паркове, както и между други индустриални 

паркове; търговия с промишлени стоки; рекламни, информационни, преводни, 

програмни, маркетингови услуги; както и други дейности, незабранени от закона или 

ограничаващи дейността на дружеството”. 

За целите на изграждането на „Дунавски индустриален технологичен парк – 

Свищов“, ОПЕРАТОРЪТ е краен получател по ДОГОВОР (рег. номер BG-RRP-3.007-

0011-C01) ЗА ФИНАНСИРАНЕ НА ИНВЕСТИЦИЯ ПО НАЦИОНАЛНИЯ ПЛАН ЗА 

ВЪЗСТАНОВЯВАНЕ И УСТОЙЧИВОСТ ПРОЦЕДУРА ЗА ПРЕДОСТАВЯНЕ НА 

СРЕДСТВА ОТ МЕХАНИЗМА ЗА ВЪЗСТАНОВЯВАНЕ И УСТОЙЧИВОСТ BG-

RRP-3.007 „Програма за публична подкрепа за развитието на индустриални райони, 

паркове и подобни територии и за привличане на инвестиции („AttractInvestBG“)“, 

Компонент 3 „Интелигентна индустрия“ от Плана за възстановяване и устойчивост. 

Междувременно, в съответствие с горецитирания Договор, както и с изискванията на 

Програмата, са стартирали дейности по проекта, за изпълнението на които на 
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дружеството са необходими финансови средства в размер на 50 000 лева. Към 

момента дружеството не реализира приходи от дейност. 

Общински съвет – Свищов, като упражняващ правата на едноличен собственик 

на капитала в публичното предприятие – еднолично търговско дружество с 

ограничена отговорност “ИНДУСТРИАЛЕН ТЕХНОЛОГИЧЕН ПАРК – СВИЩОВ“ 

ЕООД, съгласно чл. 25, ал. 1, т. 5 от Наредба за реда за учредяване и упражняване 

правата на общината в публични предприятия и търговски дружества с общинско 

участие в капитала, гражданските дружества по Закона за задълженията и 

договорите и сдружения по Закона за юридическите лица с нестопанска цел чрез 

решение може да увеличава капитала на дружеството, в случая с цел подпомагане 

дружествената дейност чрез парична вноска в размер на 50 000 лева.  

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 29, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

№ Име, презиме, фамилия  

1. Кристиян Василев Кирилов ЗА 

2.  Верони Маринов Маринов ЗА 

3. Валери Фильов Николов ЗА 

4.  Мария Иванова Тодорова ЗА 

5. Елена Йорданова Шопова ЗА 

6. Цветанка Младенова Кирова ЗА 

7. Габриела Валентинова Петкова ЗА 

8. Генади Русев Иванов ЗА 

9. Мариана Илиева Маркова ЗА 

10. Любомир Ванев Митев ЗА 

11. Милен Емилов Динков ЗА 

12. Санка Евтимова Райкова ЗА 

13. Михаил Руменов Попов ЗА 

14. Гален Милков Бернардов ЗА 

15. Денис Зияев Асанов ЗА 

16.  Емял Айдънова Исмаилова ЗА 

17. Айза Беханова Рамаданова ЗА 

18. Стефан Станимиров Проданов ЗА 

19. Станислав Петров Благов ЗА 

20. Емил Бориславов Николов ЗА 

21. Цветелин Тодоров Борисов ЗА 

22. Ивелин Пламенов Петров ЗА 

23. Венцислав Николов Михайлов ЗА 

24. София Борисова Вергилова-Георгиева ЗА 

25. Йордан Илиев Нейков ЗА 

26. Красимир Иванов Цолов ЗА 

27. Емилия Божинова Цветанова ЗА 
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28. Петко Колев Петков ЗА 

29. Светослав Симеонов Тодоров ЗА 

 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА “Кандидатстване на Община Свищов с проектно 

предложение “Подобряване на материалната база на Домашен социален 

патронаж град Свищов” за финансиране по Целева програма “Подобряване на 

материалната база на Домашен социален патронаж” към Фонд „Социална 

закрила“ на Министерство на труда и социалната политика” 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Точката е 

приета. Точка четвърта: “Кандидатстване на Община Свищов с проектно 

предложение “Подобряване на материалната база на Домашен социален патронаж 

град Свищов” за финансиране по Целева програма “Подобряване на материалната 

база на Домашен социален патронаж” към Фонд „Социална закрила“ на 

Министерство на труда и социалната политика“. Уважаеми колеги, желаещи за 

изказване! Не виждам. Да гласуваме тогава! Който е „За“, моля да вдигне ръка!“ 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 29 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№322 

 

ОТНОСНО: Кандидатстване на Община Свищов с проектно предложение 

“Подобряване на материалната база на Домашен социален 

патронаж град Свищов” за финансиране по Целева програма 

“Подобряване на материалната база на Домашен социален 

патронаж” към Фонд „Социална закрила“ на Министерство на 

труда и социалната политика 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), във връзка с т. 6 от раздел III на Целева програма 

“Подобряване на материалната база на Домашен социален патронаж” (Приложение 

№ 1 към Заповед № РД-25-11/14.11.2024 г. на Министъра на труда и социалната 

политика) и предложение с Вх. №618/09.12.2024 г. от д-р Генчо Генчев – Кмет на 

община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Дава съгласие Община Свищов да кандидатства с проектно предложение 

“Подобряване на материалната база на Домашен социален патронаж град Свищов” за 

финансиране по Целева програма “Подобряване на материалната база на Домашен 

социален патронаж” към Фонд „Социална закрила“ на Министерство на труда и 

социалната политика.  
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2. Разрешава ползването на средства в размер на 11 080.15 лв. (което е 20 % от 

общия бюджет) за съфинансиране от бюджета на Община Свищов. 

МОТИВИ: Проектът предвижда закупуване на ново кухненско оборудване за 

нуждите на Домашен социален патронаж в гр. Свищов. Необходимо е закупуването 

на:  

2 бр. професионална електрическа фурна на три нива;  

1 бр. планетарен миксер;  

1 бр. електрически конвектомат със странично отваряне;  

1 бр. зеленчукорезачка автоматична за плодове и зеленчуци; 

3 бр. ножове за рязане;  

2 бр. решетки за кубчета; 

2 бр. ножове за настъргване; 

1 бр. картофобелачка с капацитет на зареждане 15 кг; 

1 бр. професионална електрическа печка с 6 обединени котлона; 

5 бр.  стелажи с 4 плътни рафта; 

2 бр. работни маси; 

2 бр. работни шкафа; 

9 бр. тави за конвектомата; 

1 бр. работен шкаф с отваряеми врати. 

Съгласно Методиката за разпределяне на средствата от фонда е задължително 

собствено участие, не по-малко от 10%.  

Общата сума на проектното предложение е 55 400.76 лева, от които от Фонд 

„СЗ“ – 44 319.62 лв. и собствен принос на Община Свищов – 11 080.15 лв. (което е  

20% от общия бюджет). 

Домашен социален патронаж е социална услуга в общността, която предоставя 

доставка на храна по домовете на лица в пенсионна възраст, лица ненавършили 

пенсионна възраст с ЕР на ТЕЛК и деца с ТЕЛК. Капацитетът на услугата е 300 

потребители и към настоящия момент са заети всички места. От 2019 година Община 

Свищов изпълнява проект „Топъл обяд“ – ежедневно се предоставя обяд на 100 лица 

от социално уязвими групи на територията на Община Свищов, който се приготвя в 

кухненски блок на Домашен социален патронаж. ДСП приготвя храна за пациентите 

от МБАЛ “Д-р Димитър Павлович“ – гр. Свищов, а също и за децата, посещаващи 

Дневен център за деца с увреждания – гр. Свищов. 

Изпълнението на дейностите по проекта ще подобри възможностите на Домашен 

социален патронаж за приготвяне на храната в обекта в този ѝ обем, за по-кратки 

срокове и ще спомогне за навременното ѝ доставяне до домовете на потребителите. 

Едновременно с това ще се намалят разходите за енергопотребление. С оглед 

изискванията на БАБХ ще се осигури необходимото неутрално кухненско 

оборудване, което ще е съобразено с изискванията за ефективно измиване и 

дезинфекция.  

С реализирането на даденото проектно предложение ще се изпълни основната 

цел: Осигуряване на помощ и подкрепа, насочена към организиране на ежедневния 

живот на възрастните хора и лицата със специфични потребности, с оглед 

запазването им по-дълго време в тяхната обичайна домашна среда, както и 
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ограничаване на социалната изолация и предотвратяване настаняването в 

институции.  

Целите на проектното предложение отговарят на целите на Фонд „СЗ“ за 

подпомагане социалната дейност на общините чрез обновяване на подходяща и 

ефективна инфраструктура, оптимизиране на условията на труд, осигуряване на 

съвременно и енергоспестяващо оборудване на Домашен социален патронаж. 

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 29, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

 

ПО ТОЧКА ПЕТА “Актуализиране на „Годишна програма за управление и 

разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Свищов през 2024 

година“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Точка 

четвърта е приета. Точка пета: “Актуализиране на „Годишна програма за управление 

и разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Свищов през 2024 година“. 

Желаещи за изказване? Не виждам. Да гласуваме тогава, колеги! Който е „За“, моля 

да вдигне ръка!“ 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 29 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№323 

 
ОТНОСНО: Актуализиране на „Годишна програма за управление и разпореждане 

с имоти, общинска собственост в Община Свищов през 2024 година“ 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост (ЗОС), чл. 4а, 

ал. 2 и ал. 3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане със 

собствеността на Община Свищов (НРПУРСОС) и във връзка с предложение с Вх. 

№610/05.12.2024 г. от д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов, Общински съвет – 

Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 
І. Дава съгласие да се актуализира „Годишна програма за управление и 

разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Свищов през 2024 година” 

(приета с Решение № 68/07.02.2024 г., Протокол № 7 на Общински съвет – Свищов), 

както следва: 

1. Допълва РАЗДЕЛ ІІІ. ОПИСАНИЕ НА ИМОТИТЕ, КОИТО ОБЩИНАТА 

ИМА НАМЕРЕНИЕ ДА ПРЕДЛОЖИ ЗА ПРОДАЖБА, ПРЕДОСТАВЯНЕ ПОД 

НАЕМ ИЛИ УЧРЕДЯВАНЕ НА ОГРАНИЧЕНИ ВЕЩНИ ПРАВА И ДАРЕНИЕ:  
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точка А. Имоти, които Община Свищов има намерение да предложи за 

продажба, с нови обекти: 

 
№ 

по 

ред 

Списък на имотите АОС Площ 

(кв.м.) 

Единична 

цена в лв. 

ДДС Крайна 

(прогнозна) 

цена в лв. 

  74. Поземлен имот с 

идентификатор 65766.16.11 

(шест пет седем шест шест 

точка едно шест точка едно 

едно), с начин на трайно 

ползване: друг вид трайно 

насаждение, трайно 

предназначение на 

територията: земеделска, 

категория на земята при 

неполивни условия: 4 

(четвърта), предишен 

идентификатор: 65766.16.1, 

номер по предходен план: 

016011, при граници: 

65766.16.10, 65766.16.115, 

65766.16.12, 65766.623.12, с 

адрес: гр. Свищов, ЕКАТТЕ 

65766, местност „Шатрата 1“, 

по кадастрална карта и 

кадастрални регистри, 

одобрени със Заповед № РД-

18-10/12.02.2009 г. на 

Изпълнителен директор на 

АГКК. Последно изменение на 

кадастралната карта и 

кадастралните регистри, 

засягащо поземления имот е 

със Заповед № 18-939-

23.01.2024 г. на Началник на 

СГКК – Велико Търново. 

9583 3 178 4 170.00 - 4 170.00 

  75. Поземлен имот с 

идентификатор 65766.312.119 

(шест пет седем шест шест 

точка три едно две точка едно 

едно девет), с начин на трайно 

ползване: друг вид трайно 

насаждение, трайно 

предназначение на 

територията: земеделска, 

категория на земята при 

неполивни условия: 6 (шеста), 

предишен идентификатор: 

няма, номер по предходен 

план: 311119, при граници: 

65766.312.43, 65766.312.118, 

9585 3 909 5 848.00 - 5 848.00 
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65766.312.120, 65766.312.116, 

65766.312.107, 65766.312.103, 

с адрес: гр. Свищов, ЕКАТТЕ 

65766, местност „Стъклен“, по 

кадастрална карта и 

кадастрални регистри, 

одобрени със Заповед № РД-

18-10/12.02.2009 г. на 

Изпълнителен директор на 

АГКК. Последно изменение на 

кадастралната карта и 

кадастралните регистри, 

засягащо поземления имот е от 

26.11.2024 г. 

  76. Поземлен имот с 

идентификатор 65766.312.126 

(шест пет седем шест шест 

точка три едно две точка едно 

две шест), с начин на трайно 

ползване: друг вид трайно 

насаждение, трайно 

предназначение на 

територията: земеделска, 

категория на земята при 

неполивни условия: 6 (шеста), 

предишен идентификатор: 

няма, номер по предходен 

план: 312126, при граници: 

65766.312.58, 65766.312.129, 

65766.312.128, 65766.312.127, 

65766.312.125, 65766.312.43, с 

адрес: гр. Свищов, ЕКАТТЕ 

65766, местност „Стъклен“, по 

кадастрална карта и 

кадастрални регистри, 

одобрени със Заповед № РД-

18-10/12.02.2009 г. на 

Изпълнителен директор на 

АГКК. Последно изменение на 

кадастралната карта и 

кадастралните регистри, 

засягащо поземления имот е от 

26.11.2024 г. 

9586 1020 1 936.00 - 1 936.00 

 

ІІ. Промяната да се публикува на информационния сайт на Общината, местен 

вестник и на информационното табло на Общината. 

МОТИВИ: Със заявление, молби и инвестиционни намерения (рег. индекс №94-

з-2324/20.11.2024 г. и рег. индекс №94-3-2257/14.11.2024 г.) e проявен интерес 

относно закупуване на имоти (частна общинска собственост), които не са включени в 

„Годишна програма за управление и разпореждане с имоти, общинска 

собственост в Община Свищов през 2024 година”. 
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С оглед на факта, че продажбата на имотите, общинска собственост, ще осигури 

допълнителни приходи в общинския бюджет, за реализация на горепосочените 

инвестиционни намерения е необходимо да се актуализира „Годишна програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Свищов през 

2024 година”, чрез допълване на РАЗДЕЛ ІІІ. ОПИСАНИЕ НА ИМОТИТЕ, 

КОИТО ОБЩИНАТА ИМА НАМЕРЕНИЕ ДА ПРЕДЛОЖИ ЗА ПРОДАЖБА, 

ПРЕДОСТАВЯНЕ ПОД НАЕМ ИЛИ УЧРЕДЯВАНЕ НА ОГРАНИЧЕНИ 

ВЕЩНИ ПРАВА И ДАРЕНИЕ, точка А. Имоти, които Община Свищов има 

намерение да предложи за продажба, с нови обекти: под №74 –  ПИ 65766.16.11, 

местност „Шатрата 1“ по КККР на гр. Свищов; обект №75 – ПИ 65766.312.119, 

местност „Стъклен“ по КККР на гр. Свищов; под №76 – ПИ 65766.312.126, местност 

„Стъклен“  по КККР на землище гр. Свищов. 

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 29, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА “Даване на съгласие за удължаване срока на Договор 

№01/01.03.2019 г., сключен между Кметство Драгомирово и ЕТ „БОРЯНА – 

Боряна Тодорова“, за наем на нежилищен имот, частна общинска собственост, 

представляващ обособен търговски обект, находящ се на партера в сградата на 

кметството в с. Драгомирово, кв. 72, парцел ІХ“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „Точката е 

приета. Точка шеста: “Даване на съгласие за удължаване срока на Договор 

№01/01.03.2019 г., сключен между Кметство Драгомирово и ЕТ „БОРЯНА – Боряна 

Тодорова“, за наем на нежилищен имот, частна общинска собственост, 

представляващ обособен търговски обект, находящ се на партера в сградата на 

кметството в с. Драгомирово, кв. 72, парцел ІХ”. Уважаеми колеги, чухте и мнението 

в началото на нашето заседание на Кмета на населеното място – г-н Марин 

Крачунов? (Марин Крачунов – Кмет на Кметство Драгомирово изказа мнението си по 

точка шеста след приемането на дневния ред. Изслушването му е отразено на стр. 6 

от настоящия протокол). Имате думата за изказвания. Не виждам такива. 

Преминаваме към гласуване тогава!“ 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 29 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№324 

 

ОТНОСНО: Даване на съгласие за удължаване срока на Договор 

№01/01.03.2019 г., сключен между Кметство Драгомирово и ЕТ 

„БОРЯНА – Боряна Тодорова“, за наем на нежилищен имот, 

частна общинска собственост, представляващ обособен търговски 
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обект, находящ се на партера в сградата на кметството в с. 

Драгомирово, кв. 72, парцел ІХ 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл. 14, ал. 5, изр. 2-ро от Наредбата за реда за 

придобиване, управление и разпореждане със собствеността на Община Свищов 

(НРПУРСОС), във връзка с докладна записка с рег. индекс №08-00-1493/19.11.2024 г. 

от дирекция „УССД“ и предложение с Вх. №601/27.11.2024 г. от д-р Генчо Генчев – 

Кмет на община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

I. Дава съгласие, считано от 01.03.2025 г., за срок от 4 (четири) години, да бъде 

удължен срокът на Договор №01/01.03.2019 г., сключен между Кметство 

Драгомирово и ЕТ „БОРЯНА – Боряна Тодорова“ (със седалище и адрес на 

управление: с. Драгомирово 5285, ул. „Шеста“ №5), ЕИК 104588146, за наем на 

нежилищен имот, частна общинска собственост, представляващ обособен търговски 

обект, находящ се на партера в сградата на кметството в с. Драгомирово, кв. 72, 

парцел ІХ, АОС №179/16.12.1998 г., с ПП – 55,14 кв. м. на търговската зала, ПП – 

18,48 кв. м. на складовете, ПП – 1,80 кв. м. на сервизното помещение. 

II. В изпълнение на решението по т. I, възлага на Кмета на община Свищов да 

предприеме необходимите следващи действия за удължаване срока на Договор 

№01/01.03.2019 г. по реда на Закона за общинската собственост и НРПУРСОС. 

III. Задължава Кмета на община Свищов, в съответствие с чл. 52, ал. 5 от 

ЗМСМА, 30% от постъпленията от наем да бъдат използвани за изпълнение на 

дейности от местно значение в населените места на община Свищов. 

МОТИВИ: С докладна записка от дирекция „УССД“ е сведена информация за 

писмо (становище) с рег. индекс №09-00-144/22.05.2024 г. от Марин Крачунов – кмет 

на с. Драгомирово, с което уведомява за постъпило в деловодството на Кметството 

заявление от ЕТ „БОРЯНА – Боряна Тодорова“, с което се желае Договор за наем 

№01/01.03.2019 г., сключен след проведен публичен търг, да бъде удължен съгласно 

действащата нормативна уредба. Предмет на Договора е нежилищен имот, частна 

общинска собственост – обособен търговски обект, находящ се на партера в сградата 

на кметството в с. Драгомирово, кв. 72, парцел ІХ, АОС №179/16.12.1998 г., с ПП – 

55,14 кв. м. на търговската зала, ПП – 18,48 кв. м. на складовете, ПП – 1,80 кв. м. на 

сервизното помещение. 

Договор №01/01.03.2019 г. за наем на имот, частна общинска собственост, е 

сключен между Кметство Драгомирово и ЕТ „БОРЯНА – Боряна Тодорова“ със срок 

3 (три) години, за ползване на описания по-горе имот с предназначение за 

експлоатация като ЗОХ без продажба на алкохол. С допълнително споразумение от 

17.02.2022 г. договореният срок е продължен за още 3 (три) години на основание чл. 

14, ал. 5, изр. 1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане със 

собствеността на Община Свищов (НРПУРСОС) и изтича на 28.02.2025 г. 
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С оглед на факта, че Наемателят е коректен и не е нарушавал договорните 

отношения през изтеклия период, редовно е плащал наема и се е грижил за наетия 

имот с грижата на добър стопанин, съществува законова възможност за последващо 

удължаване срока на Договора с 4 години, след вземане на решение от Общински 

съвет – Свищов. 

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 29, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

№ Име, презиме, фамилия  

1. Кристиян Василев Кирилов ЗА 

2.  Верони Маринов Маринов ЗА 

3. Валери Фильов Николов ЗА 

4.  Мария Иванова Тодорова ЗА 

5. Елена Йорданова Шопова ЗА 

6. Цветанка Младенова Кирова ЗА 

7. Габриела Валентинова Петкова ЗА 

8. Генади Русев Иванов ЗА 

9. Мариана Илиева Маркова ЗА 

10. Любомир Ванев Митев ЗА 

11. Милен Емилов Динков ЗА 

12. Санка Евтимова Райкова ЗА 

13. Михаил Руменов Попов ЗА 

14. Гален Милков Бернардов ЗА 

15. Денис Зияев Асанов ЗА 

16.  Емял Айдънова Исмаилова ЗА 

17. Айза Беханова Рамаданова ЗА 

18. Стефан Станимиров Проданов ЗА 

19. Станислав Петров Благов ЗА 

20. Емил Бориславов Николов ЗА 

21. Цветелин Тодоров Борисов ЗА 

22. Ивелин Пламенов Петров ЗА 

23. Венцислав Николов Михайлов ЗА 

24. София Борисова Вергилова-Георгиева ЗА 

25. Йордан Илиев Нейков ЗА 

26. Красимир Иванов Цолов ЗА 

27. Емилия Божинова Цветанова ЗА 

28. Петко Колев Петков ЗА 

29. Светослав Симеонов Тодоров ЗА 
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ПО ТОЧКА СЕДМА “Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с 

тайно наддаване, на недвижим имот, представляващ поземлен имот с 

идентификатор 65766.16.11, с адрес: гр. Свищов, местност „Шатрата 1“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Точка 

шеста е приета. Точка седма: „Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с 

тайно наддаване, на недвижим имот, представляващ поземлен имот с идентификатор 

65766.16.11, с адрес: гр. Свищов, местност „Шатрата 1“. Уважаеми колеги, имате 

думата за изказване! Не виждам. Тогава гласуваме.“ 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 29 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№325 

 

ОТНОСНО: Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с тайно 

наддаване, на недвижим имот, представляващ поземлен имот с 

идентификатор 65766.16.11, с адрес: гр. Свищов, местност 

„Шатрата 1“ 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл. 34, ал. 4 и чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската 

собственост (ЗОС), чл. 26 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане със собствеността на община Свищов (НРПУРСОС), във връзка с 

докладна записка с рег. индекс №08-00-1525/27.11.2024 г. от дирекция „Управление 

на собствеността и стопански дейности“ и предложение с Вх. №611/05.12.2024 г. от 

д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

І. Дава съгласие за продажба, чрез публичен търг с тайно наддаване, на 

недвижим имот, актуван с Акт за частна общинска собственост №9583/22.11.2024 г., 

вписан в Службата по вписванията – гр. Свищов (вх. №2562/25.11.2024 г., акт №145, 

том VII, дело №1298), представляващ поземлен имот с идентификатор 65766.16.11 

(шест пет седем шест шест точка едно шест точка едно едно), с площ 3 178 кв.м. (три 

хиляди сто седемдесет и осем квадратни метра), с начин на трайно ползване: друг вид 

трайно насаждение, трайно предназначение на територията: земеделска, категория на 

земята при неполивни условия: 4 (четвърта), предишен идентификатор: 65766.16.1, 

номер по предходен план: 016011, при граници: 65766.16.10, 65766.16.115, 

65766.16.12, 65766.623.12, с адрес: гр. Свищов, ЕКАТТЕ 65766, местност „Шатрата 

1“, по кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед №РД-18-

10/12.02.2009 г. на Изпълнителен директор на АГКК, последното изменение на 

кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо поземления имот е със 

Заповед №18-939-23.01.2024 г. на Началник на СГКК – Велико Търново, при 
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начална тръжна цена – 4 170.00 лв. (четири хиляди сто и седемдесет лева), без 

ДДС, представляваща пазарната цена, определена от оценител на имоти по реда на 

чл. 41, ал. 2 от ЗОС на недвижимия имот. 

Сделката е необлагаема по ЗДДС (Имотът е земеделска земя). 

ІІ. В изпълнение на Решението по т. I, възлага на Кмета на община Свищов да 

предприеме необходимите действия по реда на ЗОС и НРПУРСОС. 

МОТИВИ: Във връзка с приетата от Общински съвет – Свищов „Стратегия за 

управление на общинската собственост в община Свищов за мандат 2023-2027 г.“, с 

докладна записка до Кмета на община Свищов с рег. индекс №08-00-1525/27.11.2024 

г. от дирекция „Управление на собствеността и стопански дейности“ е сведена 

информация за постъпило инвестиционно намерение (рег. индекс №94-з-

2324/20.11.2024 г.) от Х. С. А., живущ в гр. Свищов, ул. “*****“ №*, с което e 

проявен инвестиционен интерес относно закупуване на имот с идентификатор 

65766.16.11 (частна общинска собственост), находящ се в гр. Свищов, местност 

„Шатрата 1“ по кадастрална карта и кадастрални регистри.  

Платена е такса в размер на 40 лв. в полза на Община Свищов с основание: 

Молба за започване на производство по продажба на общински имот. 

Обектът на инвестиционното намерение и докладната записка представлява 

поземлен имот с идентификатор 65766.16.11 (шест пет седем шест шест точка едно 

шест точка едно едно), с площ 3 178 кв.м. (три хиляди сто седемдесет и осем 

квадратни метра), с начин на трайно ползване: друг вид трайно насаждение, трайно 

предназначение на територията: земеделска, категория на земята при неполивни 

условия: 4 (четвърта), предишен идентификатор: 65766.16.1, номер по предходен 

план: 016011, при граници: 65766.16.10, 65766.16.115, 65766.16.12, 65766.623.12, с 

адрес: гр. Свищов, ЕКАТТЕ 65766, местност „Шатрата 1“, по кадастрална карта и 

кадастрални регистри, одобрени със Заповед №РД-18-10/12.02.2009 г. на 

Изпълнителен директор на АГКК. Последното изменение на кадастралната карта и 

кадастралните регистри, засягащо поземления имот е със Заповед №18-939-

23.01.2024 г. на Началник на СГКК – Велико Търново. 

След постъпване на инвестиционното намерение в архивите на Общината е 

извършена документална проверка, както следва: 

В разписния лист към земеделските земи по параграф 4, за масив №6, местност 

„Шатрата 1“ за имот кад. №016011, с начин на трайно ползване „нива“, с площ 3.040 

дка е записан на името на Д. Д. В законоустановения срок до 1998 г. няма подадено 

заявление и лицето не е правоимащ ползвател. 

С Плана на новообразуваните имоти за местността, одобрен със Заповед 

№ОА04-7186/16.11.2018 г. на Областен управител на област Велико Търново, за имот 

кад. №016011 е образуван поземлен имот с идентификатор 65766.16.11, с площ 3 018 

кв.м. и записан в кадастралния регистър „неустановен собственик“.  

С Проект за изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, 

одобрен със Заповед № 18-939-23.01.2024 г. на Началник на СГКК – Велико Търново, 

имот с идентификатор 65766.16.11 е с нова площ – 3 178 кв.м.  

Имотът е посетен на място и се констатира, че е в добро състояние. 
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Имотът е актуван с Акт за частна общинска собственост №9583/22.11.2024 г., 

вписан в Службата по вписванията – гр. Свищов (вх. №2562/25.11.2024 г., акт №145, 

том VII, дело №1298). 

Данъчната оценка на имота е 855.20 лв. (осемстотин петдесет и пет лева, 

двадесет стотинки) съгласно удостоверение (изх. №5408002029/22.11.2024 г.) на 

отдел „Общински приходи“. 

Продажбата на имота, частна общинска собственост се извършва чрез публичен 

търг или публично оповестен конкурс, по пазарна цена, определена от оценител на 

имоти по реда на чл. 41, ал. 2 от ЗОС, след решение на общински съвет. 

Справедливата пазарна цена на имота съгласно изготвена експертна оценка е       

4 170.00 лв. (четири хиляди сто и седемдесет лева), без ДДС. 

С оглед на постъпилото инвестиционно намерение, имотът е включен като нов 

обект пореден номер №74, от точка А, на раздел ІІІ на „Годишна програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост през 2024 година”, 

приета с Решение №68/07.02.2024 г., Протокол №7 на Общински съвет – Свищов и с 

горепосочената докладна записка е изложено становище, че продажбата на 

въпросния имот е необлагаема сделка по ЗДДС (Имотът е земеделска земя).  
Като допълнителен мотив, продажбата е дефинирана като приходоизточник за 

общинския бюджет за 2024 г. 

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 29, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  
 

№ Име, презиме, фамилия  

1. Кристиян Василев Кирилов ЗА 

2.  Верони Маринов Маринов ЗА 

3. Валери Фильов Николов ЗА 

4.  Мария Иванова Тодорова ЗА 

5. Елена Йорданова Шопова ЗА 

6. Цветанка Младенова Кирова ЗА 

7. Габриела Валентинова Петкова ЗА 

8. Генади Русев Иванов ЗА 

9. Мариана Илиева Маркова ЗА 

10. Любомир Ванев Митев ЗА 

11. Милен Емилов Динков ЗА 

12. Санка Евтимова Райкова ЗА 

13. Михаил Руменов Попов ЗА 

14. Гален Милков Бернардов ЗА 

15. Денис Зияев Асанов ЗА 

16.  Емял Айдънова Исмаилова ЗА 

17. Айза Беханова Рамаданова ЗА 

18. Стефан Станимиров Проданов ЗА 

19. Станислав Петров Благов ЗА 

20. Емил Бориславов Николов ЗА 
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21. Цветелин Тодоров Борисов ЗА 

22. Ивелин Пламенов Петров ЗА 

23. Венцислав Николов Михайлов ЗА 

24. София Борисова Вергилова-Георгиева ЗА 

25. Йордан Илиев Нейков ЗА 

26. Красимир Иванов Цолов ЗА 

27. Емилия Божинова Цветанова ЗА 

28. Петко Колев Петков ЗА 

29. Светослав Симеонов Тодоров ЗА 

 

 

ПО ТОЧКА ОСМА “Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с 

тайно наддаване, на недвижим имот, представляващ поземлен имот с 

идентификатор 65766.312.119, с адрес: гр. Свищов, местност „Стъклен“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Точка 

седма е приета. Точка осма: “Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с 

тайно наддаване, на недвижим имот, представляващ поземлен имот с идентификатор 

65766.312.119, с адрес: гр. Свищов, местност „Стъклен“. Уважаеми колеги, имате 

думата за изказване! Не виждам желаещи.“ 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 29 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№326 

 

ОТНОСНО: Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с тайно 

наддаване, на недвижим имот, представляващ поземлен имот с 

идентификатор 65766.312.119, с адрес: гр. Свищов, местност 

„Стъклен“ 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл. 34, ал. 4 и чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската 

собственост (ЗОС), чл. 26 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане със собствеността на община Свищов (НРПУРСОС), във връзка с 

докладна записка с рег. индекс №08-00-1567/04.12.2024 г. от дирекция „Управление 

на собствеността и стопански дейности“ и предложение с Вх. №612/05.12.2024 г. от 

д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

І. Дава съгласие за продажба, чрез публичен търг с тайно наддаване, на 

недвижим имот, актуван с Акт за частна общинска собственост №9585/29.11.2024 г., 
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вписан в Службата по вписванията – гр. Свищов (вх. №2644/02.12.2024 г., акт №182, 

том VII, дело №1346), представляващ поземлен имот с идентификатор 65766.312.119 

(шест пет седем шест шест точка три едно две точка едно едно девет), с площ 3 909 

кв.м. (три хиляди деветстотин и девет квадратни метра), с начин на трайно ползване: 

друг вид трайно насаждение, трайно предназначение на територията: земеделска, 

категория на земята при неполивни условия: 6 (шеста), предишен идентификатор: 

няма, номер по предходен план: 311119, при граници: 65766.312.43, 65766.312.118, 

65766.312.120, 65766.312.116, 65766.312.107, 65766.312.103, с адрес: гр. Свищов, 

ЕКАТТЕ 65766, местност „Стъклен“ по кадастрална карта и кадастрални регистри, 

одобрени със Заповед №РД-18-10/12.02.2009 г. на Изпълнителен директор на АГКК, с 

последно изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо 

поземления имот от 26.11.2024 г., при начална тръжна цена – 5 848.00 лв. (пет 

хиляди осемстотин четиридесет и осем лева), без ДДС, представляваща пазарната 

цена, определена от оценител на имоти по реда на чл. 41, ал. 2 от ЗОС на недвижимия 

имот. 

Сделката е необлагаема по ЗДДС (Имотът е земеделска земя).   

ІІ. В изпълнение на Решението по т. I, възлага на Кмета на община Свищов да 

предприеме необходимите действия по реда на ЗОС и НРПУРСОС. 

МОТИВИ: Във връзка с приетата от Общински съвет – Свищов „Стратегия за 

управление на общинската собственост в община Свищов за мандат 2023-2027 г.“, с 

докладна записка до Кмета на община Свищов с рег. индекс №08-00-1567/04.12.2024 

г. от дирекция „Управление на собствеността и стопански дейности“ е сведена 

информация за постъпило инвестиционно намерение (рег. индекс №94-З-

2257/14.11.2024 г.) от П. И. Р., живущ в гр. Свищов, ул. „*****“ №*, ет. *, ап. *, с 

което e проявен инвестиционен интерес относно закупуване на имот с идентификатор 

65766.312.119 (частна общинска собственост), находящ се в гр. Свищов, местност 

„Стъклен“, по кадастрална карта и кадастрални регистри.  

Платена е такса в размер на 40 лв. в полза на Община Свищов с основание: 

Молба за започване на производство по продажба на общински имот. 

Обектът на инвестиционното намерение и докладната записка представлява 

поземлен имот с идентификатор 65766.312.119 (шест пет седем шест шест точка три 

едно две точка едно едно девет), с площ 3 909 кв.м. (три хиляди деветстотин и девет 

квадратни метра), с начин на трайно ползване: друг вид трайно насаждение, трайно 

предназначение на територията: земеделска, категория на земята при неполивни 

условия: 6 (шеста), предишен идентификатор: няма, номер по предходен план: 

311119, при граници: 65766.312.43, 65766.312.118, 65766.312.120, 65766.312.116, 

65766.312.107, 65766.312.103, с адрес: гр. Свищов, ЕКАТТЕ 65766, местност 

„Стъклен“, по кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед 

№РД-18-10/12.02.2009 г. на Изпълнителен директор на АГКК. Последното изменение 

на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо поземления имот е от 

26.11.2024 г. 

След постъпване на инвестиционното намерение в архивите на Общината е 

извършена документална проверка, както следва: 

В разписния лист към земеделските земи по параграф 4, за масив №37, местност 

„Стъклен 1“ за имот кад. №37175, с начин на трайно ползване „трайни насаждения“, с 
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площ 3.129 дка е записан на името на И. И. С. В законоустановения срок до 1998 г. 

няма данни за подадено заявление от И. С. и същият не е правоимащ ползвател. 

С Плана на новообразуваните имоти за местността, одобрен със Заповед №СА-

03-11-32/12.05.2006 г. на Областен управител на област Велико Търново, за имот кад. 

№37175 е образуван поземлен имот с идентификатор 65766.312.119, с площ 3 909 

кв.м. 

В регистъра на недвижимите имоти по кадастрална карта и кадастрални 

регистри, одобрени със Заповед №РД-18-10/12.02.2009 г. на Изпълнителен директор 

на АГКК за имот с идентификатор 65766.312.119 е записан собственик „стопанисва 

общината“. 

Имотът е посетен на място и се констатира, че е запустял, не се стопанисва и 

обработва, и обрасъл с диворастящи дървета и храсти. 

Имотът е актуван с Акт за частна общинска собственост №9585/29.11.2024 г., 

вписан в Службата по вписванията – гр. Свищов (вх. №2644/02.12.2024 г., акт №182, 

том VII, дело №1346). 

Данъчната оценка на имота е 747.00 лв. (седемстотин четиридесет и седем лева) 

съгласно удостоверение (изх. №5408002082/04.12.2024 г.) на отдел „Общински 

приходи“. 

Продажбата на имота, частна общинска собственост се извършва чрез публичен 

търг или публично оповестен конкурс, по пазарна цена, определена от оценител на 

имоти по реда на чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост (ЗОС). 

Справедливата пазарна цена на имота, съгласно изготвена експертна оценка, е     

5 848.00 лв. (пет хиляди осемстотин четиридесет и осем лева), без ДДС. 

С оглед на постъпилото инвестиционно намерение, имотът е включен като нов 

обект пореден номер №75, от точка А, на раздел ІІІ на „Годишна програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост през 2024 година”, 

приета с Решение №68/07.02.2024 г., Протокол №7 на Общински съвет – Свищов и с 

горепосочената докладна записка е изложено становище, че продажбата на 

въпросния имот е необлагаема сделка по ЗДДС (Имотът е земеделска земя).  
Като допълнителен мотив, продажбата е дефинирана като приходоизточник за 

общинския бюджет. 

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 29, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

№ Име, презиме, фамилия  

1. Кристиян Василев Кирилов ЗА 

2.  Верони Маринов Маринов ЗА 

3. Валери Фильов Николов ЗА 

4.  Мария Иванова Тодорова ЗА 

5. Елена Йорданова Шопова ЗА 

6. Цветанка Младенова Кирова ЗА 

7. Габриела Валентинова Петкова ЗА 

8. Генади Русев Иванов ЗА 
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9. Мариана Илиева Маркова ЗА 

10. Любомир Ванев Митев ЗА 

11. Милен Емилов Динков ЗА 

12. Санка Евтимова Райкова ЗА 

13. Михаил Руменов Попов ЗА 

14. Гален Милков Бернардов ЗА 

15. Денис Зияев Асанов ЗА 

16.  Емял Айдънова Исмаилова ЗА 

17. Айза Беханова Рамаданова ЗА 

18. Стефан Станимиров Проданов ЗА 

19. Станислав Петров Благов ЗА 

20. Емил Бориславов Николов ЗА 

21. Цветелин Тодоров Борисов ЗА 

22. Ивелин Пламенов Петров ЗА 

23. Венцислав Николов Михайлов ЗА 

24. София Борисова Вергилова-Георгиева ЗА 

25. Йордан Илиев Нейков ЗА 

26. Красимир Иванов Цолов ЗА 

27. Емилия Божинова Цветанова ЗА 

28. Петко Колев Петков ЗА 

29. Светослав Симеонов Тодоров ЗА 

 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТА “Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг 

с тайно наддаване, на недвижим имот, представляващ поземлен имот с 

идентификатор 65766.312.126, с адрес: гр. Свищов, местност „Стъклен“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Точка 

осма е приета. Точка девета: „Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с 

тайно наддаване, на недвижим имот, представляващ поземлен имот с идентификатор 

65766.312.126, с адрес: гр. Свищов, местност „Стъклен“. Уважаеми колеги, имате 

думата за изказване! Не виждам такива. Преминаваме към гласуване!“ 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 29 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№327 

 

ОТНОСНО: Даване на съгласие за продажба, чрез публичен търг с тайно 

наддаване, на недвижим имот, представляващ поземлен имот с 

идентификатор 65766.312.126, с адрес: гр. Свищов, местност 

„Стъклен“ 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл. 34, ал. 4 и чл. 35, ал. 1 от Закона за общинската 

собственост (ЗОС), чл. 26 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане със собствеността на община Свищов (НРПУРСОС), във връзка с 

докладна записка с рег. индекс №08-00-1568/04.12.2024 г. от дирекция „Управление 

на собствеността и стопански дейности“ и предложение с Вх. №613/05.12.2024 г. от 

д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

І. Дава съгласие за продажба, чрез публичен търг с тайно наддаване, на 

недвижим имот, актуван с Акт за частна общинска собственост №9586/29.11.2024 г., 

вписан в Службата по вписванията – гр. Свищов (вх. №2645/02.12.2024 г., акт №183, 

том VII, дело №1347), представляващ поземлен имот с идентификатор 65766.312.126 

(шест пет седем шест шест точка три едно две точка едно две шест), с площ 1 020 

кв.м. (хиляда и двадесет квадратни метра), с начин на трайно ползване: друг вид 

трайно насаждение, трайно предназначение на територията: земеделска, категория на 

земята при неполивни условия: 6 (шеста), предишен идентификатор: няма, номер по 

предходен план: 312126, при граници: 65766.312.58, 65766.312.129, 65766.312.128, 

65766.312.127, 65766.312.125, 65766.312.43, с адрес: гр. Свищов, ЕКАТТЕ 65766, 

местност „Стъклен“, по кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със 

Заповед № РД-18-10/12.02.2009 г. на Изпълнителен директор на АГКК, с последно 

изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо поземления 

имот от 26.11.2024 г., при начална тръжна цена – 1 936.00 лв. (хиляда деветстотин 

тридесет и шест лева), без ДДС, представляваща пазарната цена, определена от 

оценител на имоти по реда на чл. 41, ал. 2 от ЗОС на недвижимия имот. 

Сделката е необлагаема по ЗДДС (Имотът е земеделска земя).   

ІІ. В изпълнение на Решението по т. I, възлага на Кмета на община Свищов да 

предприеме необходимите действия по реда на ЗОС и НРПУРСОС. 

МОТИВИ: Във връзка с приетата от Общински съвет – Свищов „Стратегия за 

управление на общинската собственост в община Свищов за мандат 2023-2027 г.“, с 

докладна записка до кмета на Община Свищов с рег. индекс №08-00-1568/04.12.2024 

г. от дирекция „Управление на собствеността и стопански дейности“ е сведена 

информация за постъпило инвестиционно намерение (рег. индекс №94-З-

2257/14.11.2024 г.) от П. И. Р., живущ в гр. Свищов, ул. „*****“ № *, ет. *, ап. *, с 

което e проявен инвестиционен интерес относно закупуване на имот с идентификатор 

65766.312.126 (частна общинска собственост), находящ се в гр. Свищов, местност 

„Стъклен“, по кадастрална карта и кадастрални регистри.  

Платена е такса в размер на 40 лв. в полза на Община Свищов с основание: 

Молба за започване на производство по продажба на общински имот. 

Обектът на инвестиционното намерение и докладната записка представлява 

поземлен имот с идентификатор 65766.312.126 (шест пет седем шест шест точка три 

едно две точка едно две шест), с площ 1 020 кв.м. (хиляда и двадесет квадратни 

метра), с начин на трайно ползване: друг вид трайно насаждение, трайно 

предназначение на територията: земеделска, категория на земята при неполивни 
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условия: 6 (шеста), предишен идентификатор: няма, номер по предходен план: 

312126, при граници: 65766.312.58, 65766.312.129, 65766.312.128, 65766.312.127, 

65766.312.125, 65766.312.43, с адрес: гр. Свищов, ЕКАТТЕ 65766, местност 

„Стъклен“, по кадастрална карта и кадастрални регистри, одобрени със Заповед 

№РД-18-10/12.02.2009 г. на Изпълнителен директор на АГКК. Последното изменение 

на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо поземления имот е от 

26.11.2024 г. 

След постъпване на инвестиционното намерение в архивите на общината е 

извършена документална проверка, както следва: 

В разписният лист към земеделските земи по параграф 4, за масив №37, местност 

„Стъклен 1“ за имот кад. №37178, с начин на трайно ползване „трайни насаждения“, с 

площ 1.060 дка е записан на името на П. Д. Б. В законоустановения срок до 1998 г. 

няма данни за подадено заявление от П. Б. и същият не е правоимащ ползвател. 

С Плана на новообразуваните имоти за местността, одобрен със Заповед №СА-

03-11-32/12.05.2006 г.  на Областен управител на област Велико Търново за имот кад. 

№37178 е образуван поземлен имот с идентификатор 65766.312.126, с площ 1020 

кв.м. 

В регистъра на недвижимите имоти по кадастрална карта и кадастрални 

регистри, одобрени със Заповед №РД-18-10/12.02.2009 г. на Изпълнителен директор 

на АГКК за имот с идентификатор 65766.312.126 е записан собственик „стопанисва 

общината“. 

Имотът е посетен на място и се констатира, че не се стопанисва и обработва, има 

трайни насаждения. 

Имотът е актуван с Акт за частна общинска собственост №9586/29.11.2024 г., 

вписан в Службата по вписванията – гр. Свищов (вх. №2645/02.12.2024 г., акт №183, 

том VII, дело №1347). 

Данъчната оценка на имота е 194.90 лв. (сто деветдесет и четири лева, деветдесет 

стотинки) съгласно удостоверение (изх. №5408002085/04.12.2024 г.) на отдел 

„Общински приходи“. 

Продажбата на имота, частна общинска собственост се извършва чрез публичен 

търг или публично оповестен конкурс, по пазарна цена, определена от оценител на 

имоти по реда на чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската собственост (ЗОС). 

Справедливата пазарна цена на имота съгласно изготвена експертна оценка е       

1 936.00 лв. (хиляда деветстотин тридесет и шест лева), без ДДС, включваща 

стойността на земята – 1 526.00 лв. (хиляда петстотин двадесет и шест лева) и 

стойността на трайни насаждения и подобрения – 410.00 лв. (четиристотин и десет 

лева). 

С оглед на постъпилото инвестиционно намерение, имотът е включен като нов 

обект пореден номер №76 от точка А на раздел ІІІ на „Годишна програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост през 2024 година”, 

приета с Решение №68/07.02.2024 г., Протокол №7 на Общински съвет – Свищов и с 

горепосочената докладна записка е изложено становище, че продажбата на въпросния 

имот е необлагаема сделка по ЗДДС (Имотът е земеделска земя).  

Като допълнителен мотив, продажбата е дефинирана като приходоизточник за 

общинския бюджет. 
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В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 29, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

№ Име, презиме, фамилия  

1. Кристиян Василев Кирилов ЗА 

2.  Верони Маринов Маринов ЗА 

3. Валери Фильов Николов ЗА 

4.  Мария Иванова Тодорова ЗА 

5. Елена Йорданова Шопова ЗА 

6. Цветанка Младенова Кирова ЗА 

7. Габриела Валентинова Петкова ЗА 

8. Генади Русев Иванов ЗА 

9. Мариана Илиева Маркова ЗА 

10. Любомир Ванев Митев ЗА 

11. Милен Емилов Динков ЗА 

12. Санка Евтимова Райкова ЗА 

13. Михаил Руменов Попов ЗА 

14. Гален Милков Бернардов ЗА 

15. Денис Зияев Асанов ЗА 

16.  Емял Айдънова Исмаилова ЗА 

17. Айза Беханова Рамаданова ЗА 

18. Стефан Станимиров Проданов ЗА 

19. Станислав Петров Благов ЗА 

20. Емил Бориславов Николов ЗА 

21. Цветелин Тодоров Борисов ЗА 

22. Ивелин Пламенов Петров ЗА 

23. Венцислав Николов Михайлов ЗА 

24. София Борисова Вергилова-Георгиева ЗА 

25. Йордан Илиев Нейков ЗА 

26. Красимир Иванов Цолов ЗА 

27. Емилия Божинова Цветанова ЗА 

28. Петко Колев Петков ЗА 

29. Светослав Симеонов Тодоров ЗА 

 

 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТА “Даване на съгласие за одобряване на изменение на 

Подробен устройствен план (ПУП) - План за регулация и застрояване (ПРЗ) на 

урегулирани поземлени имоти (УПИ) XIII – 2041, (УПИ) XIV – 2045 и (УПИ) V – 

4122, кв. 52 по плана на гр. Свищов“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Точка 

девета от дневния ред е приета. Уважаеми колеги, следващата точка десета: “Даване 

на съгласие за одобряване на изменение на Подробен устройствен план (ПУП) - План 
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за регулация и застрояване (ПРЗ) на урегулирани поземлени имоти (УПИ) XIII – 

2041, (УПИ) XIV – 2045 и (УПИ) V – 4122, кв. 52 по плана на гр. Свищов“. Уважаеми 

колеги, имате думата за изказване! Не виждам. Преминаваме към гласуване! Който е 

„За“, моля да вдигне ръка!“ 

При кворум от 28 общински съветници, предложението се прие с 28 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№328 

 

ОТНОСНО: Даване на съгласие за одобряване на изменение на Подробен 

устройствен план (ПУП) - План за регулация и застрояване (ПРЗ) на 

урегулирани поземлени имоти (УПИ) XIII – 2041, (УПИ) XIV – 

2045 и (УПИ) V – 4122, кв. 52 по плана на гр. Свищов 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), чл. 3, ал. 8 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане със собствеността на Община Свищов (НРПУРСОС), по 

Заявление с Вх. №94-З-1671/09.09.2024 г. за одобряване на подробен устройствен 

план от В. М. М., с адрес: гр. Свищов, ул. „*****“ №*, Вх. *, ет. *, ап. *, във връзка 

със Заповед №734-РД-01-03/23.06.2023 г. на Кмета на община Свищов с мотивирано 

предписание за изменение на ПУП – ПРЗ, Решение №1 от Протокол №12/19.11.2024 

г. на Общински експертен съвет по устройство на територията (ОЕСУТ) при Община 

Свищов и предложение с Вх. №609/04.12.2024 г. от д-р Генчо Генчев – Кмет на 

община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

Дава съгласие: 

I. Да се одобри Проект за изменение на Подробен устройствен план (ПУП) – 

План за регулация и застрояване (ПРЗ) на урегулирани поземлени имоти (УПИ)    

XIII – 2041, (УПИ) XIV – 2045 и (УПИ) V – 4122, кв. 52 по плана на гр. Свищов, за 

обособяване на нови УПИ XIII - 2041 и УПИ V – 4122, кв. 52 по плана на гр. Свищов, 

чрез придаване на част от УПИ V – 4122, общинска собственост, с Акт за частна 

общинска собственост №1321/08.07.2005 г. (представляващ поземлен имот (ПИ) с 

идентификатор 65766.701.4122 по КК и КР на гр. Свищов), с площ от 143,00 кв. м. 

към УПИ XIII – 2041 (представляващ поземлен имот (ПИ) с идентификатор 

65766.701.2041 по КК и КР на гр. Свищов, частна собственост), кв. 52 по плана на   

гр. Свищов и установяване на нов устройствен режим и нормиране с 

пределнодопустими устройствени показатели, съобразно начина и характера на 

бъдещото застрояване, при условията на чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ.  
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II. Община Свищов да сключи предварителен договор при условията на чл. 15, 

ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ със собствениците на УПИ XIII – 2041, кв. 52 по плана на гр. 

Свищов, съгласно Схема на площите от ПУП – ПР.  

III. Упълномощава Кмета на Общината да извърши всички действия съобразно с 

изискванията на Закона за устройство на територията (ЗУТ) и Закона за общинската 

собственост (ЗОС). 

МОТИВИ:  

1. Със Заповед №734-РД-01-03/23.06.2023 г. на Кмета на община Свищов е 

разрешено изменение на Подробен устройствен план (ПУП) - План за регулация и 

застрояване (ПРЗ) на урегулирани поземлени имоти (УПИ) XIII – 2041, (УПИ) XIV – 

2045 и (УПИ) V – 4122, кв. 52 по плана на гр. Свищов. 

2. Със Заявление с Вх. №94-З-1671/09.09.2024 г. за одобряване на подробен 

устройствен план от В. М. М., с адрес: гр. Свищов, ул. „*****“ №*, Вх. *, ет. *, ап. *, 

в качеството си на заинтересовано лице по чл. 131, ал. 2, т. 1 от ЗУТ и собственик на 

урегулиран поземлен имот (УПИ) ХIII – 2041, кв. 52 по плана на гр. Свищов, по 

силата на нот. акт №99, т. I, рег. №1054, д. №63/23 г. на СРС, вписан в Служба по 

вписванията с Вх. рег. №349, Акт №178, т. I, д. №153/23 г. при СРС, в Община 

Свищов е внесен Проект за изменение на Подробен устройствен план (ПУП) - План 

за регулация и застрояване (ПРЗ) на урегулирани поземлени имоти (УПИ) XIII – 

2041, (УПИ) XIV – 2045 и (УПИ) V – 4122, кв. 52 по плана на гр. Свищов, План – 

схеми част „В и К“ и „Електро“ и Доклад с резултати от инженерно-геоложко 

проучване в УПИ XIII, кв. 52 по плана на гр. Свищов. 

3. ПУП – ПРЗ е приет с Решение №1 от Протокол №12/19.11.2024 г. на 

Общински експертен съвет по устройство на територията (ОЕСУТ) при Община 

Свищов. 

4. Проектът за изменение на ПУП-ПРЗ е обявен на заинтересованите лица по чл. 

128, ал. 5 от ЗУТ с Обявление №94-З-1671/10.09.2024 г.  

5. Представено е Писмо с Изх. №2834(1)/24.08.2023 г. на РИОСВ – В. Търново за 

преценка необходимостта от извършване на ОВОС. 

6. Представено е Удостоверение за приемане на проект за изменение на 

кадастралната карта и кадастралните регистри №25-333228-22.11.2023 г. и 

Приложение към удостоверение за приет проект на Служба по ГКК – В. Търново. 

 

В заседанието участват 28 общински съветници. 

Гласували “За” – 28, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

 

ПО ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА “Приемане и предаване на подменените и 

новоизградените публични активи/обекти от „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И 

КАНАЛИЗАЦИЯ – ЙОВКОВЦИ“ ООД – Велико Търново през 2024 г. на 

територията на ОБЩИНА СВИЩОВ, като част от одобрената подробна 

инвестиционна програма и във връзка с изпълнението на ангажимент за 

минимално ниво на инвестициите“  

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Точката е 

приета. Точка единадесета: “Приемане и предаване на подменените и 
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новоизградените публични активи/обекти от „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И 

КАНАЛИЗАЦИЯ – ЙОВКОВЦИ“ ООД – Велико Търново през 2024 г. на 

територията на ОБЩИНА СВИЩОВ, като част от одобрената подробна 

инвестиционна програма и във връзка с изпълнението на ангажимент за минимално 

ниво на инвестициите“. Уважаеми колеги, имате думата за изказване! Заповядайте,   

г-н Нейков!“ 

Йордан Нейков – “Уважаеми г-н Председател, уважаеми колеги, уважаеми д-р 

Генчев! Имам още едно изказване, за да си изпълня нормата за годината. И шегата 

настрана. Имам специално отношение към водоснабдяването на територията на 

общината предвид проблемите, които изпитваме като община с водоподаване и 

водопренос. Заставам пред вас с убеждението, че всъщност един Общински съвет 

дебатира проблемите и търси слабостите, търси начините за оптимизация на едно или 

друго предложение, и с това си убеждение заставам пред Вас. Сега, запознах се със 

справката, изчетох я цялата, която “ВиК Йовковци“ са предоставили …“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Не сте.“ 

Йордан Нейков – “Моля?“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Не сте.“ 

Йордан Нейков – “Съм.“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Не“ 

Йордан Нейков – “Да.“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “А петте 

папки в кашона, който е горе? Един кашон има с пет и повече папки.“ 

Йордан Нейков – “Те може би са с документация по всеки отделен обект, но 

обобщената справка съм я изчел. И ако всичко в нея добросъвестно е попълнено 

видяхме 167 подменени водомера, видяхме муфи, видяхме много неща, които  “ВиК 

Йовковци“ са подменили, основно на ул. “Трети март“ предвид дейностите тази 

година там. Но за мен “ВиК Йовковци“, може би лицата от администрацията, които 

директно работят с тях, които водят комуникацията и лостовете, с които една община 

разполага като правилници, наредби и закони, на които се позовава, по някакъв начин 

да апелираме “ВиК Йовковци“, тя се казва минимално ниво на инвестиции, на чак 

пък толкова минимално! Така че, ако може през следващата година да положат по-

големи усилия, предвид и приходите, които получават не само като цената, която 

заплащат гражданите, а и по линията на европейски финансирания и национални 

финансирания. Те са целеви, това ни е ясно. Но по някакъв начин да се подобри този 

диалог. Аз съм наясно, предвид ситуацията, която беше тази година с различни 

населени места, без сега да споменаваме, няма нужда, че е воден активен диалог с  

“ВиК Йовковци“. С такова впечатление съм останал. Днес ще гласувам положително 

това предложение, но ми се струва, че “ВиК Йовковци“ не могат да продължават така 

много дълго време и трябва да им бъде по някакъв начин, както не само Санадиново е 

проблем. Колкото Санадиново е проблем, толкова и “ВиК Йовковци“ се надявам 

администрацията да вложи същия ресурс като енергия и към тях. Благодаря!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

“Благодаря Ви, г-н Нейков! Само като лека отметка, така. Запознайте се примерно със 

същата точка на Община Горна Оряховица. И тогава направете паралел между двете 

общини и тогава ще дебатираме. Г-н Генчев, извинявайте!“ 
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Д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов – “Г-н Нейков, реплика на Вашето 

изказване, последно за годината, нали така беше? Аз Ви предлагам да се запознаете с 

Устава и функциите на оператора и задълженията на Община Свищов и въобще на 

Асоциацията. И тогава вече пак да излезете и да коментирате какво трябва да правят 

“ВиК Йовковци“. Благодаря Ви!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

“Благодаря, г-н Генчев! Колеги, други желаещи за изказване? Не виждам. 

Продължаваме тогава с гласуване по точка 11!“ 

 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 28 гласа “За”, 

“Против” – 1 и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№329 

 

ОТНОСНО: Приемане и предаване на подменените и новоизградените 

публични активи/обекти от „ВОДОСНАБДЯВАНЕ И 

КАНАЛИЗАЦИЯ – ЙОВКОВЦИ“ ООД – Велико Търново през 

2024 г. на територията на ОБЩИНА СВИЩОВ, като част от 

одобрената подробна инвестиционна програма и във връзка с 

изпълнението на ангажимент за минимално ниво на инвестициите 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), във връзка с Писмо изх. №1-16819/21.11.2024 г. 

на „ВиК – Йовковци“ ООД гр. Велико Търново, вх. №26-00-1041/21.11.2024 г. в 

Община Свищов, Протокол от 04.12.2024 г. от работата на тристранната комисия, 

определена със Заповед №АВК-ВТ-343/22.11.2024 г. на Ивайло Здравков – 

председател на Асоциацията по В и К на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД“, гр. Велико Търново, както и в 

изпълнение на чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и предложение с Вх. №617/09.12.2024 г. от д-р Генчо Генчев – Кмет 

на община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. ОДОБРЯВА извършените от „Водоснабдяване и Канализация – 

Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново инвестиции, предложени за приемане от 

тристранната комисия и ВЪЗЛАГА на Кмета на Общината ДА ПРИЕМЕ с 

двустранен Приемо-предавателен протокол подменените и новоизградените 

публични активи, описани в Протокола от 04.12.2024 г. от работата на комисията, 

определена със Заповед №АВК-ВТ-343/22.11.2024 г. на Ивайло Здравков – 

председател на Асоциацията по В и К на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация – Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново и Справката 
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за Извършени инвестиции в публични активи за сметка на „ВиК – Йовковци“ ООД – 

гр. Велико Търново на територията на Община Свищов през 2024 г., след което да 

бъдат заведени в баланса на Общината като дълготрайни материални активи. 

2. На основание чл. 198ж от Закона за водите и §9, ал. 10 от Преходните и 

заключителни разпоредби на Закона за изменение и допълнение на Закона за водите, 

и във връзка с чл. 198б, т. 2 от Закона за водите, Община Свищов ДА ПРЕДАДЕ на 

Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК – 

Йовковци“ ООД – Велико Търново (АВиК), подменените и новоизградените 

дълготрайни материални активи, приети с Приемо-предавателен протокол, за 

управление. 

3. На основание чл. 198о, ал. 1 и ал. 4, във връзка с чл. 198п, ал. 1 и ал. 5, т. 4 и  

т. 5, и ал. 6 от Закона за водите, както и при условията на сключения Договор между 

АВиК и „ВиК – Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново, който е в сила от 01.06.2016 г., 

Община Свищов ДА ПРЕДАДЕ за стопанисване, поддържане и експлоатация на 

Оператора „ВиК – Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново активите по т. 2. 

4. Упълномощава КМЕТА на ОБЩИНА СВИЩОВ да предприеме 

необходимите действия по изпълнението на т. 2 и т. 3 от настоящото решение, като 

изпрати Уведомление до председателя на Асоциацията по ВиК на обособената 

територия, обслужвана от „ВиК – Йовковци“ ООД - Велико Търново, с приложени 

копия на необходимите документи. 

МОТИВИ: Спазване на изискванията на Закона за водите в частта му, касаеща 

приемането на инвестициите, извършени през съответната година от ВиК оператора, 

обслужващ консолидираната територия на област Велико Търново и предаването на 

подменените и новоизградените публични активи за последващо управление, 

поддържане и експлоатация. 

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 28, “Против” – 1 и “Въздържали се” – няма.  

 

№ Име, презиме, фамилия  

1. Кристиян Василев Кирилов ЗА 

2.  Верони Маринов Маринов ЗА 

3. Валери Фильов Николов ЗА 

4.  Мария Иванова Тодорова ЗА 

5. Елена Йорданова Шопова ЗА 

6. Цветанка Младенова Кирова ЗА 

7. Габриела Валентинова Петкова ЗА 

8. Генади Русев Иванов ЗА 

9. Мариана Илиева Маркова ЗА 

10. Любомир Ванев Митев ЗА 

11. Милен Емилов Динков ЗА 

12. Санка Евтимова Райкова ЗА 

13. Михаил Руменов Попов ЗА 

14. Гален Милков Бернардов ЗА 
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15. Денис Зияев Асанов ЗА 

16.  Емял Айдънова Исмаилова ЗА 

17. Айза Беханова Рамаданова ЗА 

18. Стефан Станимиров Проданов ЗА 

19. Станислав Петров Благов ЗА 

20. Емил Бориславов Николов ЗА 

21. Цветелин Тодоров Борисов ЗА 

22. Ивелин Пламенов Петров ПРОТИВ 

23. Венцислав Николов Михайлов ЗА 

24. София Борисова Вергилова-Георгиева ЗА 

25. Йордан Илиев Нейков ЗА 

26. Красимир Иванов Цолов ЗА 

27. Емилия Божинова Цветанова ЗА 

28. Петко Колев Петков ЗА 

29. Светослав Симеонов Тодоров ЗА 

 

 

ПО ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА “Обявяване на части от имоти, публична 

общинска собственост – улици, с идентификатори 65766.508.1098, 65766.508.1164, 

65766.508.1163, 65766.702.9686, 65766.702.9687, 65766.702.9688, 65766.702.9656, 

65766.704.31, 65766.702.364, 65766.704.28 по кадастрална карта и кадастрални 

регистри, в частна общинска собственост, попадащи в обхвата на Проект за 

изменение на Подробен устройствен план (ПУП) - План за регулация (ПР) за 

изменение на уличната регулация в участъка от осова точка 972 до осова точка 

623 по действащия подробен устройствен план на гр. Свищов, актуализиране на 

„Годишна програма за управление и разпореждане с имоти, собственост на 

Община Свищов през 2024 г.“ и разпореждане с имотите (дарение)” 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Точка 

единадесета е приета. Уважаеми колеги, преминаваме към точка дванадесета от 

нашия дневен ред, а именно: “Обявяване на части от имоти, публична общинска 

собственост – улици, с идентификатори 65766.508.1098, 65766.508.1164, 

65766.508.1163, 65766.702.9686, 65766.702.9687, 65766.702.9688, 65766.702.9656, 

65766.704.31, 65766.702.364, 65766.704.28 по кадастрална карта и кадастрални 

регистри, в частна общинска собственост, попадащи в обхвата на Проект за 

изменение на Подробен устройствен план (ПУП) - План за регулация (ПР) за 

изменение на уличната регулация в участъка от осова точка 972 до осова точка 623 по 

действащия подробен устройствен план на гр. Свищов, актуализиране на „Годишна 

програма за управление и разпореждане с имоти, собственост на Община Свищов 

през 2024 г.“ и разпореждане с имотите (дарение)“. Уважаеми колеги, позволете ми 

преди да дам думата за дебати по тази точка, да направим една корекция в т. IV, 

просто е допусната техническа грешка при оформяне на предложението. Сегашният 

текст гласи: “Община Свищов прехвърля на Агенция „Пътна инфраструктура“ 

собствеността на имотите, описани по точка I, като собствеността преминава върху 

АПИ в деня на подписване на договора.“. Имаме ли го на стената? Да. Същата точка 
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да бъде коригирана със следния текст: “Община Свищов прехвърля на Агенция 

„Пътна инфраструктура“ собствеността на имотите, описани по точка IIІ, като 

собствеността преминава върху АПИ в деня на подписване на договора.“. Тоест 

вместо първа точка, трябва да е трета. При нанасянето е станало проблема. Уважаеми 

колеги, нека да гласуваме процедурното предложение! Който е „За“, моля да вдигне 

ръка!“ 

При кворум от 28 общински съветници, процедурното предложение за корекция 

в текста на т. IV се прие с 28 гласа “За”, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

“Уважаеми колеги, имате думата по дебати по точката. Не виждам такива. Нека да  

гласуваме тогава точката! Който е „За“, моля да … А, то е поименно. Извинявайте!“ 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 29 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№330 

 

ОТНОСНО: Обявяване на части от имоти, публична общинска собственост – 

улици, с идентификатори 65766.508.1098, 65766.508.1164, 

65766.508.1163, 65766.702.9686, 65766.702.9687, 65766.702.9688, 

65766.702.9656, 65766.704.31, 65766.702.364, 65766.704.28 по 

кадастрална карта и кадастрални регистри, в частна общинска 

собственост, попадащи в обхвата на Проект за изменение на 

Подробен устройствен план (ПУП) - План за регулация (ПР) за 

изменение на уличната регулация в участъка от осова точка 972 до 

осова точка 623 по действащия подробен устройствен план на гр. 

Свищов, актуализиране на „Годишна програма за управление и 

разпореждане с имоти, собственост на Община Свищов през      

2024 г.“ и разпореждане с имотите (дарение) 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местна администрация (ЗМСМА), чл. 6, ал. 1 и ал. 3, изр. първо, чл. 8, ал. 9, чл. 34, ал. 

4 и чл. 35, ал. 5 от Закона за общинската собственост (ЗОС), чл. 4а, ал. 2 и чл. 22,     

ал. 1, т. 8 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане със 

собствеността на община Свищов (НРПУРСОС) и във връзка с предложение с Вх. 

№622/11.12.2024 г. от д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов, Общински съвет – 

Свищов, 

Р Е Ш И: 

 

I. Обявява от публична в частна общинска собственост, части от поземлени 

имоти, общинска собственост, както следва: 
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1. Част, равна на 416 кв.м. (четиристотин и шестнадесет квадратни метра) 

от поземлен имот с идентификатор 65766.508.1098 (шест пет седем шест шест 

точка пет нула осем точка едно нула девет осем), целият с площ 1661 кв.м. (хиляда 

шестстотин шестдесет и един квадратни метра), с начин на трайно ползване: За 

второстепенна улица, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

собственост на Община Свищов. 

2. Част, равна на 1196 кв.м. (хиляда сто деветдесет и шест квадратни метра) 

от поземлен имот с идентификатор 65766.508.1164 (шест пет седем шест шест 

точка пет нула осем точка едно едно шест четири), целият с площ 1623 кв.м. 

(хиляда шестстотин двадесет и три квадратни метра), с начин на трайно ползване: За 

друг поземлен имот за движение и транспорт, трайно предназначение на територията: 

урбанизирана, собственост на Община Свищов. 

Частите от двата поземлени имота, попадащи в обхвата на новообразувания 

поземлен имот с проектен идентификатор 65766.508.1241 (шест пет седем шест шест 

точка пет нула осем точка едно две четири едно), с площ 1612 кв.м. (хиляда 

шестстотин и дванадесет квадратни метра), с начин на трайно ползване: За път от 

републиканската пътна мрежа, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

държавна публична собственост, частите от два поземлени имота.  

3. Част, равна на 75 кв.м. (седемдесет и пет квадратни метра) от поземлен 

имот с идентификатор 65766.508.1163 (шест пет седем шест шест точка пет нула 

осем точка едно едно шест три), целият с площ 3 322 кв.м. (три хиляди триста 

двадесет и два квадратни метра), с начин на трайно ползване: За второстепенна 

улица, трайно предназначение на територията: урбанизирана, собственост на Община 

Свищов, попадаща в обхвата на новообразувания поземлен имот с проектен 

идентификатор 65766.508.1246 (шест пет седем шест шест точка пет нула осем точка 

едно две четири шест), с площ 75 кв.м. (седемдесет и пет квадратни метра), с начин 

на трайно ползване: За път от републиканската пътна мрежа, трайно предназначение 

на територията: урбанизирана, държавна публична собственост. 

4. Част, равна на 68 кв.м. (шестдесет и осем квадратни метра) от поземлен 

имот с идентификатор 65766.702.9686 (шест пет седем шест шест точка седем 

нула две точка девет шест осем шест), целият с площ 1452 кв.м. (хиляда 

четиристотин петдесет и два квадратни метра), с начин на трайно ползване: За друг 

поземлен имот за движение и транспорт, трайно предназначение на територията: 

урбанизирана, собственост на Община Свищов. 

5. Част, равна на 1 кв.м. (един квадратен метър) от поземлен имот с 

идентификатор 65766.702.9687 (шест пет седем шест шест точка седем нула две 

точка девет шест осем седем), целият с площ 1677 кв.м. (хиляда шестстотин 

седемдесет и седем квадратни метра), с начин на трайно ползване: За друг поземлен 

имот за движение и транспорт, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

собственост на Община Свищов. 

Частите от двата поземлени имоти попадат в обхвата на новообразувания 

поземлен имот с проектен идентификатор 65766.702.368 (шест пет седем шест шест 

точка седем нула две точка три шест осем), с площ 69 кв.м. (шестдесет и девет 

квадратни метра), с начин на трайно ползване: За път от републиканската пътна 



Протокол №27 от редовно заседание на Общински съвет – Свищов, 

 проведено на 19.12.2024 г., мандат 2023 – 2027 година 
 

63 

мрежа, трайно предназначение на територията: урбанизирана, държавна публична 

собственост. 

6. Част, равна на 283 кв.м. (двеста осемдесет и три квадратни метра) от 

поземлен имот с идентификатор 65766.702.9688  (шест пет седем шест шест точка 

седем нула две точка девет шест осем осем), целият с площ 4 208 кв.м. (четири 

хиляди двеста и осем квадратни метра), с начин на трайно ползване: За друг поземлен 

имот за движение и транспорт, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

собственост на Община Свищов, попадаща в обхвата на новообразувания поземлен 

имот с проектен идентификатор 65766.702.370 (шест пет седем шест шест точка 

седем нула две точка три седем нула), с площ 284 кв.м. (двеста осемдесет и четири 

квадратни метра), с начин на трайно ползване: За път от републиканската пътна 

мрежа, трайно предназначение на територията: урбанизирана, държавна публична 

собственост. 

7. Част, равна на 1013 кв.м. (хиляда и тринадесет квадратни метра) от 

поземлен имот с идентификатор 65766.702.9656 (шест пет седем шест шест точка 

седем нула две точка девет шест пет шест), целият с площ 10 224 кв.м. (десет 

хиляди двеста двадесет и четири квадратни метра), с начин на трайно ползване: За 

друг поземлен имот за движение и транспорт, трайно предназначение на територията: 

урбанизирана, собственост на Община Свищов. 

8. Част, равна на 27 кв.м. (двадесет и седем квадратни метра) от поземлен 

имот с идентификатор 65766.704.31 (шест пет седем шест шест точка седем нула 

четири точка три едно), целият с площ 4 481 кв.м. (четири хиляди четиристотин 

осемдесет и един квадратни метра), с начин на трайно ползване: За друг поземлен 

имот за движение и транспорт, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

собственост на Община Свищов. 

9. Част, равна на 505 кв.м. (петстотин и пет квадратни метра) от поземлен 

имот с идентификатор 65766.702.364 (шест пет седем шест шест точка седем нула 

две точка три шест четири), целият с площ 505 кв.м. (петстотин и пет квадратни 

метра), с начин на трайно ползване: За друг вид поземлен имот без определено 

стопанско предназначение, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

собственост на Община Свищов. 

Частите от три поземлени имоти попадат в обхвата на новообразувания поземлен 

имот с проектен идентификатор 65766.702.371 (шест пет седем шест шест точка 

седем нула две точка три седем едно), с площ 1545 кв.м. (хиляда петстотин 

четиридесет и пет квадратни метра), с начин на трайно ползване: За път от 

републиканската пътна мрежа, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

държавна публична собственост. 

10. Част, равна на 130 кв.м. (сто и тридесет квадратни метра) от поземлен 

имот с идентификатор 65766.704.28 (шест пет седем шест шест точка седем нула 

четири точка две осем), целият с площ 1 948 кв.м. (хиляда деветстотин четиридесет и 

осем квадратни метра), с начин на трайно ползване: За друг поземлен имот за 

движение и транспорт, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

собственост на Община Свищов, попадаща в обхвата на новообразувания поземлен 

имот с идентификатор 65766.702.229 (шест пет седем шест шест точка седем нула две 

точка две две девет), с площ 130 кв.м. (сто и тридесет квадратни метра), с начин на 
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трайно ползване: За път от републиканската пътна мрежа, трайно предназначение на 

територията: урбанизирана, държавна публична собственост, по Проект за изменение 

на Подробен устройствен план (ПУП) - План за регулация (ПР) за изменение на 

уличната регулация в участъка от осова точка 972 до осова точка 623, по действащия 

регулационен план на гр. Свищов, със засегнати от разработката поземлени имоти с 

идентификатори: ПИ 65766.508.1098 – За второстепенна улица, на Община Свищов; 

ПИ 65766.508.1128 – За друг поземлен имот за движение и транспорт, на Община 

Свищов; ПИ 65766.508.1163 – За второстепенна улица, на Община Свищов; ПИ 

65766.508.1164 – За друг поземлен имот за движение и транспорт, на Община 

Свищов; ПИ 65766.508.1185 – За обект комплекс за научна и проектантска дейност, 

на „ДИТП – Свищов“ ЕАД; ПИ 65766.508.1188 – Обществен селищен парк, градина, 

на „ДИТП – Свищов“ ЕАД; ПИ 65766.508.1209 – За второстепенна улица, на    

„ДИТП – Свищов“ ЕАД, ПИ 65766.702.361 – Комплексно застрояване, на Община 

Свищов; ПИ 65766.702.364 – Друг вид поземлен имот без определено стопанско 

предназначение, на Община Свищов; ПИ 65766.702.4382, ПИ 65766.702.4383, ПИ 

65766.702.4384, ПИ 65766.702.4385 и ПИ 65766.702.4639 – За друг обществен обект, 

комплекс, на Община Свищов; ПИ 65766.702.9604 – За път от републиканската пътна 

мрежа, на държавата; ПИ 65766.702.9656, ПИ 65766.702.9660, ПИ 65766.702.9686, 

ПИ 65766.702.9687 и ПИ 65766.702.9688 – За друг поземлен имот за движение и 

транспорт, на Община Свищов; ПИ 65766.704.6 – За друг вид производствен, складов 

обект, на „БКС“ ЕАД; ПИ 65766.704.28 – За друг поземлен имот за движение и 

транспорт, на Община Свищов; ПИ 65766.704.30 – За път от републиканската пътна 

мрежа, на държавата; ПИ 65766.704.31 и ПИ 65766.704.71 – За друг поземлен имот за 

движение и транспорт, на Община Свищов. 1.1. Площта на новообразуваните 

поземлени имоти (ПИ) е съгласно графичната и текстова част от проекта. 1.2. 

Засегнатите от разработката урегулирани поземлени имоти (УПИ), след корекция 

придобиват следните площи: - УПИ I, кв. 89 – 2 794 кв. м.; - УПИ V, кв. 89 – 7 874 кв. 

м.; - УПИ I, кв. 90 – 2 440 кв. м.; - УПИ II „Свищов-Авто“ ЕООД“, кв. 91 – 10 362 кв. 

м.; - УПИ VII „За КОО“, кв. 91 – 695 кв. м.; - УПИ XI „За озеленяване“, кв. 91 – 138 

кв. м.; - УПИ XII „За озеленяване“, кв. 91 – 1 534 кв. м.; - УПИ V „Администрация 

Б.К.С. АД“, кв. 101 – 5 161 кв. м.; - УПИ XI „За научно изследователска дейност“, кв. 

244 – 1 517 кв. м.; - УПИ I „За озеленени площи, паркове и градини“, кв. 246 – 7 140 

кв. м. 2. Специализирана план – схема на техническата инфраструктура към ПУП - 

План за регулация (ПР) за изменение на уличната регулация в участъка от осова 

точка 972 до осова точка 623 по действащия регулационен план на гр. Свищов, 

одобрен с Решение №286 на Общински съвет – Свищов, от заседание проведено на 

31.10.2024 г., Протокол № 24. 

II. Актуализира „Годишна програма за управление и разпореждане с имоти, 

собственост на Община Свищов през 2024 година“, приета с Решение 

№68/07.02.2024 г., Протокол №7 на Общински съвет – Свищов, чрез допълване 

на РАЗДЕЛ ІІІ. ОПИСАНИЕ НА ИМОТИТЕ, КОИТО ОБЩИНАТА ИМА 

НАМЕРЕНИЕ ДА ПРЕДЛОЖИ ЗА ПРОДАЖБА, ПРЕДОСТАВЯНЕ ПОД 

НАЕМ ИЛИ УЧРЕДЯВАНЕ НА ОГРАНИЧЕНИ ВЕЩНИ ПРАВА И ДАРЕНИЕ, 

точка В. Имоти, които Община Свищов има намерение да предложи за дарение, 

с обекти:  
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№1: площ 416 кв.м. (четиристотин и шестнадесет квадратни метра), 

представляваща част от поземлен имот с идентификатор 65766.508.1098 (шест пет 

седем шест шест точка пет нула осем точка едно нула девет осем), целият с площ 

1 661 кв.м. (хиляда шестстотин шестдесет и един квадратни метра), с начин на трайно 

ползване: За второстепенна улица, трайно предназначение на територията: 

урбанизирана, собственост на Община Свищов; 

№2: площ 1 196 кв.м. (хиляда сто деветдесет и шест квадратни метра), част 

от поземлен имот с идентификатор 65766.508.1164 (шест пет седем шест шест 

точка пет нула осем точка едно едно шест четири), целият с площ 1 623 кв.м. 

(хиляда шестстотин двадесет и три квадратни метра), с начин на трайно ползване: За 

друг поземлен имот за движение и транспорт, трайно предназначение на територията: 

урбанизирана, собственост на Община Свищов, попадащи в обхвата на 

новообразувания имот с проектен идентификатор 65766.508.1241 (шест пет седем 

шест шест точка пет нула осем точка едно две четири едно), с площ 1612 кв.м. 

(хиляда шестстотин и дванадесет квадратни метра), с начин на трайно ползване: За 

път от републиканската пътна мрежа, трайно предназначение на територията: 

урбанизирана, държавна публична собственост; 

№3: площ 75 кв.м. (седемдесет и пет квадратни метра), представляваща част 

от поземлен имот с идентификатор 65766.508.1163 (шест пет седем шест шест 

точка пет нула осем точка едно едно шест три), целият с площ 3 322 кв.м. (три 

хиляди триста двадесет и два квадратни метра), с начин на трайно ползване: За 

второстепенна улица, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

собственост на Община Свищов, попадащ в обхвата на новообразувания имот с 

проектен идентификатор 65766.508.1246 (шест пет седем шест шест точка пет нула 

осем точка едно две четири шест), с площ 75 кв.м. (седемдесет и пет квадратни 

метра), с начин на трайно ползване: За път от републиканската пътна мрежа, трайно 

предназначение на територията: урбанизирана, държавна публична собственост; 

№4: площ 68 кв.м. (шестдесет и осем квадратни метра) от поземлен имот с 

идентификатор 65766.702.9686 (шест пет седем шест шест точка седем нула две 

точка девет шест осем шест), целият с площ 1 452 кв.м. (хиляда четиристотин 

петдесет и два квадратни метра), с начин на трайно ползване: За друг поземлен имот 

за движение и транспорт, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

собственост на Община Свищов; 

№5: площ от 1 кв.м. (един квадратен метър) от поземлен имот с 

идентификатор 65766.702.9687 (шест пет седем шест шест точка седем нула две 

точка девет шест осем седем), целият с площ 1 677 кв.м. (хиляда шестстотин 

седемдесет и седем квадратни метра), с начин на трайно ползване: За друг поземлен 

имот за движение и транспорт, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

собственост на Община Свищов, попадащи в обхвата на новообразувания имот с 

проектен идентификатор 65766.702.368 (шест пет седем шест шест точка седем нула 

две точка три шест осем), с площ 69 кв.м. (шестдесет и девет квадратни метра), с 

начин на трайно ползване: За път от републиканската пътна мрежа, трайно 

предназначение на територията: урбанизирана, държавна публична собственост; 

№6: площ 283 кв.м. (двеста осемдесет и три квадратни метра) от поземлен 

имот с идентификатор 65766.702.9688 (шест пет седем шест шест точка седем 
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нула две точка девет шест осем осем), целият с площ 4 208 кв.м. (четири хиляди 

двеста и осем квадратни метра), с начин на трайно ползване: За друг поземлен имот 

за движение и транспорт, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

собственост на Община Свищов; 

№7: площ 1 кв.м. (един квадратен метър) от имот, частна общинска 

собственост, с идентификатор 65766.702.4384 (шест пет седем шест шест точка 

седем нула две точка четири три осем четири), целият с площ 1 940 кв.м. (хиляда 

деветстотин и четиридесет квадратни метра), с начин на трайно ползване: За друг 

обществен обект, комплекс, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

собственост на Община Свищов, актуван с Акт за частна общинска собственост 

№1137/10.10.2003 г., вписан в Служба по вписванията – гр. Свищов (вх. рег. 

№504/03.02.2006 г., акт №113, том II), попадащи в обхвата на новообразувания имот с 

проектен идентификатор 65766.702.370 (шест пет седем шест шест точка седем нула 

две точка три седем нула), с площ 284 кв.м. (двеста осемдесет и четири квадратни 

метра), с начин на трайно ползване: За път от републиканската пътна мрежа, трайно 

предназначение на територията: урбанизирана, държавна публична собственост; 

№8: площ 1 013 кв.м. (хиляда и тринадесет квадратни метра) от поземлен 

имот с идентификатор 65766.702.9656 (шест пет седем шест шест точка седем 

нула две точка девет шест пет шест), целият с площ 10 224 кв.м. (десет хиляди 

двеста двадесет и четири квадратни метра), с начин на трайно ползване: За друг 

поземлен имот за движение и транспорт, трайно предназначение на територията: 

урбанизирана, собственост на Община Свищов; 

№9: площ от 27 кв.м. (двадесет и седем квадратни метра) от поземлен имот с 

идентификатор 65766.704.31 (шест пет седем шест шест точка седем нула четири 

точка три едно), целият с площ 4 481 кв.м. (четири хиляди четиристотин осемдесет и 

един квадратни метра), с начин на трайно ползване: За друг поземлен имот за 

движение и транспорт, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

собственост на Община Свищов; 

№10: площ 505 кв.м. (петстотин и пет квадратни метра) от поземлен имот с 

идентификатор 65766.702.364 (шест пет седем шест шест точка седем нула две 

точка три шест четири), целият с площ 505 кв.м. (петстотин и пет квадратни метра), 

с начин на трайно ползване: За друг вид поземлен имот без определено стопанско 

предназначение, трайно предназначение на територията: урбанизирана, собственост 

на Община Свищов, попадащи в обхвата на новообразувания имот с проектен 

идентификатор 65766.702.371 (шест пет седем шест шест точка седем нула две точка 

три седем едно), с площ 1545 кв.м. (хиляда петстотин четиридесет и пет квадратни 

метра), с начин на трайно ползване: За път от републиканската пътна мрежа, трайно 

предназначение на територията: урбанизирана, държавна публична собственост; 

№11: площ 130 кв.м. (сто и тридесет квадратни метра) от поземлен имот с 

идентификатор 65766.704.28 (шест пет седем шест шест точка седем нула четири 

точка две осем), целият с площ 1 948 кв.м. (хиляда деветстотин четиридесет и осем 

квадратни метра), с начин на трайно ползване: За друг поземлен имот за движение и 

транспорт, трайно предназначение на територията: урбанизирана, собственост на 

Община Свищов попадаща в обхвата на новообразувания имот с проектен 

идентификатор 65766.702.229 (шест пет седем шест шест точка седем нула две точка 
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две две девет), с площ 130 кв.м. (сто и тридесет квадратни метра), с начин на трайно 

ползване: За път от републиканската пътна мрежа, трайно предназначение на 

територията: урбанизирана, държавна публична собственост.  

III. Община Свищов дарява на Агенция „Пътна инфраструктура“ ЕИК 

000695089, със седалище и адрес на управление гр. София, р-н „Красно село“, 

бул. „Македония“ №3, представлявана от Йордан Климентов Вълчев - 

председател на Управителния съвет: 

1. Части от имотите, обявени за частна общинска собственост, попадащи в 

обхвата на новообразуваните поземлени имоти по точка I. 

2. Площ 1 кв.м. (един квадратен метър), представляваща част от поземлен 

имот с идентификатор 65766.702.4384 (шест пет седем шест шест точка седем 

нула две точка четири три осем четири), целият с площ 1 940 кв.м. (хиляда 

деветстотин и четиридесет квадратни метра), с начин на трайно ползване: За друг 

обществен обект, комплекс, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

собственост на Община Свищов, актуван с Акт за частна общинска собственост 

№1137/10.10.2003 г., вписан в Служба по вписванията – гр. Свищов (вх. рег. 

№504/03.02.2006 г., акт №113, том II), попадаща в обхвата на новообразувания 

поземлен имот с проектен идентификатор 65766.702.370 (шест пет седем шест 

шест точка седем нула две точка три седем нула), с площ 284 кв.м. (двеста 

осемдесет и четири квадратни метра), с начин на трайно ползване: За път от 

републиканската пътна мрежа, трайно предназначение на територията: урбанизирана, 

държавна публична собственост. 

3. Имотите се даряват по данъчната им оценка, а именно: 

Данъчната оценка на площта 416 кв.м. от имот с идентификатор  

65766.508.1098 в размер на 5 408.00 лв. (пет хиляди четиристотин и осем лева). 

Данъчната оценка на площта 1196 кв.м. от имот с идентификатор  

65766.508.1164 в размер на 12 916.80 лв. (дванадесет хиляди деветстотин и 

шестнадесет лева, осемдесет стотинки). 

Данъчната оценка на площта 75 кв.м. от имот с идентификатор 65766.508.1163 

в размер на 645.00 лв. (шестстотин четиридесет и пет лева). 

Данъчната оценка на площта 68 кв.м. от имот с идентификатор 65766.702.9686  

в размер на 884.00 лв. (осемстотин осемдесет и четири лева). 

Данъчната оценка на площта 1 кв.м. от имот с идентификатор 65766.702.9687 

в размер на 13.00 лв. (тринадесет лева). 

Данъчната оценка на площта 283 кв.м. от имот с идентификатор  

65766.702.9688 в размер на 3 056.40 лв. (три хиляди петдесет и шест лева, 

четиридесет стотинки). 

Данъчната оценка на площта 1 кв.м. от имот с идентификатор 65766.702.4384  

в размер на 10.80 лв. (десет лева, осемдесет стотинки). 

Данъчната оценка на площта 1013 кв.м. от имот с идентификатор  

65766.702.9656 в размер на 10 940.40 лв. (десет хиляди деветстотин и четиридесет 

лева, четиридесет стотинки). 

Данъчната оценка на площта  27 кв.м. от имот с идентификатор  65766.704.31 

в размер на 232.20 лв. (двеста тридесет и два лева, двадесет стотинки). 
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Данъчната оценка на площта 505 кв.м. от имот с идентификатор 65766.702.364  

в размер на 4 343.00 лв. (четири хиляди триста четиридесет и три лева). 

Данъчната оценка на площта 130 кв.м. от имот с идентификатор 65766.704.28  

в размер на 1 118.00 лв. (хиляда сто и осемнадесет лева). 

Общата данъчна оценка на имотите възлиза на 39 567.60 лв. (тридесет и 

девет хиляди петстотин шестдесет и седем лева, шестдесет стотинки). 

Сделката е необлагаема по ЗДДС (Имотите са неурегулирани - улици, в 

регулация). 

ІV. Община Свищов прехвърля на Агенция „Пътна инфраструктура“ 

собствеността на имотите, описани по точка IIІ, като собствеността преминава 

върху АПИ в деня на подписване на договора. 

V. Решението влиза в сила в деня на приемането. 

VІ. Община Свищов да сключи договор за дарение в полза на Агенция  

„Пътна инфрастуктура“ след влизане на Решението в сила и съставяне на 

Актове за частна общинска собственост. 

VІІ. Разходите по вписване на договора са за сметка на Община Свищов. 

VІІІ. Агенция „Пътна инфраструктура“ следва да заплаща всички данъци и 

такси за придобитите имоти. 

ІX. В изпълнение на Решението по т. I – т. VII, възлага на Кмета на община 

Свищов да предприеме необходимите действия по реда на ЗМСМА, ЗОС и 

НРПУРСОС. 

МОТИВИ: Във връзка с приетата от Общински съвет – Свищов „Стратегия за 

управление на общинската собственост в община Свищов през мандат 2023-2027 г.“ в 

изпълнение на обект “Изграждане на “Дунавски индустриален технологичен парк – 

Свищов“ по процедура чрез инвестиции за финансиране по процедура BG-RRP-3.007 

„Програма за публична подкрепа за развитието на индустриални райони, паркове и 

подобни територии и за привличане на инвестиции („AttractInvestBG“)“, от 

Националния план за възстановяване и устойчивост, обявен за обект от 

първостепенно общинско значение с Решение №68/07.02.2024 г., Протокол №7 на 

Общински съвет – Свищов и Решение №286/30.10.2024 г., Протокол №24 на 

Общински съвет – Свищов, с което е одобрен Проекта за изменение на Подробен 

устройствен план (ПУП) - План за регулация (ПР) за изменение на уличната 

регулация в участъка от осова точка 972 до осова точка 623 и специализирана план -

схема за техническата инфраструктура към ПУП-ПР за о.т. 972 и о.т. 623, по 

действащия регулационен план на гр. Свищов, засегнатите имоти с идентификатори 

65766.508.1098, 65766.508.1164, 65766.508.1163, 65766.702.9686, 65766.702.9687, 

65766.702.9688, 65766.702.9656, 65766.704.31, 65766.702.364, 65766.704.28 се 

обявяват от публична в частна собственост, включват се чрез допълване на РАЗДЕЛ 

ІІІ. ОПИСАНИЕ НА ИМОТИТЕ, КОИТО ОБЩИНАТА ИМА НАМЕРЕНИЕ ДА 

ПРЕДЛОЖИ ЗА ПРОДАЖБА, ПРЕДОСТАВЯНЕ ПОД НАЕМ ИЛИ 

УЧРЕДЯВАНЕ НА ОГРАНИЧЕНИ ВЕЩНИ ПРАВА И ДАРЕНИЕ, точка 

В. Имоти, които Община Свищов има намерение да предложи за дарение, като 

Община Свищов дарява имоти, общинска собственост на Агенция „Пътна 

инфраструктура“ за реализация на проекта за кръговите кръстовища и 

осигуряване на безопасност на движението в/около „ДИТП – Свищов“ и улица 
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„33-ти Свищовски полк“ – част от републикански път II-52 „Новград-Свищов-

Никопол“. Имотите са необходими за изпълнение на ПУП – ПР за Обект: Изменение 

на уличната регулация в участъка от осова точка 972 до осова точка 623 по 

действащия регулационен план на гр. Свищов. 

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 29, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  
 

№ Име, презиме, фамилия  

1. Кристиян Василев Кирилов ЗА 

2.  Верони Маринов Маринов ЗА 

3. Валери Фильов Николов ЗА 

4.  Мария Иванова Тодорова ЗА 

5. Елена Йорданова Шопова ЗА 

6. Цветанка Младенова Кирова ЗА 

7. Габриела Валентинова Петкова ЗА 

8. Генади Русев Иванов ЗА 

9. Мариана Илиева Маркова ЗА 

10. Любомир Ванев Митев ЗА 

11. Милен Емилов Динков ЗА 

12. Санка Евтимова Райкова ЗА 

13. Михаил Руменов Попов ЗА 

14. Гален Милков Бернардов ЗА 

15. Денис Зияев Асанов ЗА 

16.  Емял Айдънова Исмаилова ЗА 

17. Айза Беханова Рамаданова ЗА 

18. Стефан Станимиров Проданов ЗА 

19. Станислав Петров Благов ЗА 

20. Емил Бориславов Николов ЗА 

21. Цветелин Тодоров Борисов ЗА 

22. Ивелин Пламенов Петров ЗА 

23. Венцислав Николов Михайлов ЗА 

24. София Борисова Вергилова-Георгиева ЗА 

25. Йордан Илиев Нейков ЗА 

26. Красимир Иванов Цолов ЗА 

27. Емилия Божинова Цветанова ЗА 

28. Петко Колев Петков ЗА 

29. Светослав Симеонов Тодоров ЗА 

 

 

ПО ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА “Разрешаване изработването на Подробен 

устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) на трасе за реконструкция на 
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довеждащ водопровод от кладенци тип „Раней“ до водопроводната мрежа на гр. 

Свищов” 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

“Благодаря, колеги! Точка дванадесета е приета. Точка тринадесета: “Разрешаване 

изработването на Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) на 

трасе за реконструкция на довеждащ водопровод от кладенци тип „Раней“ до 

водопроводната мрежа на гр. Свищов“. Уважаеми колеги, имате думата за изказване. 

Не виждам такива. Нека да гласуваме тогава! Който е „За“, моля да вдигне ръка!“ 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 29 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№331 

 

ОТНОСНО: Разрешаване изработването на Подробен устройствен план    

(ПУП) – Парцеларен план (ПП) на трасе за реконструкция на 

довеждащ водопровод от кладенци тип „Раней“ до водопроводната 

мрежа на гр. Свищов 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), чл. 5, ал. 1, чл. 124а, ал. 1, ал. 5 и ал. 7 и чл. 124б 

от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Заявление с Вх. №26-00-

1134/10.12.2024 г. за разрешение за изработване на Подробен устройствен план 

(ПУП) до Кмета на община Свищов от „В и К Йовковци“ ООД, със седалище и адрес 

на управление: гр. Велико Търново, ул. „П. К. Яворов“ №30 и във връзка с 

предложение с Вх. №624/11.12.2024 г. от д-р Генчо Генчев – Кмет на община 

Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Разрешава изработването на Подробен устройствен план (ПУП) - Парцеларен 

план (ПП) на трасе за реконструкция на довеждащ водопровод от кладенци тип 

„Раней“ до водопроводната мрежа на гр. Свищов, преминаващо през поземлени 

имоти от землището на гр. Свищов, съгласно скица - предложение за изработване на 

ПУП - ПП и регистър на засегнатите имоти. 

2. Одобрява Техническо задание за Подробен устройствен план (ПУП) -  

Парцеларен план (ПП) на трасе за реконструкция на довеждащ водопровод от 

кладенци тип „Раней“ до водопроводната мрежа на гр. Свищов, преминаващо през 

поземлени имоти от землището на гр. Свищов. 

Проектът за ПУП – ПП да се изработи при спазване на противопожарните и 

санитарно-хигиенни условия, както и изискванията на действащата нормативна 

уредба. 
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Проектът за ПУП – ПП да се процедира при условията и по реда на раздел ІІІ от 

Глава седма на ЗУТ. 

За ПУП – ПП да се представи съгласуване по чл. 125, ал. 7 от ЗУТ. 

Разрешението да се впише служебно в регистъра на общинската администрация 

по чл. 5, ал. 5 от ЗУТ. 

Настоящото решение да се разгласи с обявление по реда на чл. 124б, ал. 2 от 

ЗУТ. 

МОТИВИ:  

1. Със Заявление с Вх. №26-00-1134/10.12.2024 г. за разрешение за изработване 

на Подробен устройствен план (ПУП) до Кмета на община Свищов от „В и К 

Йовковци“ ООД, със седалище и адрес на управление: гр. Велико Търново, ул. „П. К. 

Яворов“ №30 , в качеството си на заинтересовано лице по чл. 131, ал. 1 от ЗУТ и като 

възложител на Проект за „Реконструкция на довеждащ водопровод от кладенци тип 

„Раней“ до водопроводната мрежа на гр. Свищов“, област В. Търново, са поискали 

разрешение за изработването на ПУП - Парцеларен план (ПП) на трасе за 

реконструкция на довеждащ водопровод от кладенци тип „Раней“ до водопроводната 

мрежа на гр. Свищов, преминаващо през поземлени имоти от землището на гр. 

Свищов, съгласно скица - предложение за изработване на ПУП – ПП и регистър на 

засегнатите имоти. 

2. Представено е Техническо задание по чл. 124а, ал. 7 от ЗУТ.  

3. Представена е Скица – предложение за изработване на ПУП – ПП. 

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 29, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА “Допълване на Програмата за 

управление на отпадъците за периода 2021 – 2028 г. на Община Свищов, приета 

с Решение №738/28.04.2022 г. на Общински съвет - Свищов, и във връзка с 

проектно предложение с наименование: „Надграждане на системите за разделно 

събиране на биоразградими отпадъци и модернизация на Регионална 

инсталация за компостиране за нуждите на Общините Свищов, Павликени, 

Белене и Никопол“, по процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ по приоритетна ос 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна среда 

2021 – 2027 г. (ПОС 2021-2027 г.), Процедура № BG16FFPR002-2.004 „Мерки за 

изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи 

за разделно събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

“Преминаваме към точка четиринадесета след приемането на точка тринадесета: 

“Допълване на Програмата за управление на отпадъците за периода 2021 – 2028 г. на 

Община Свищов, приета с Решение №738/28.04.2022 г. на Общински съвет - Свищов, 

и във връзка с проектно предложение с наименование: „Надграждане на системите за 

разделно събиране на биоразградими отпадъци и модернизация на Регионална 

инсталация за компостиране за нуждите на Общините Свищов, Павликени, Белене и 

Никопол“, по процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова 
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помощ по приоритетна ос 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна среда 2021 – 2027 г. 

(ПОС 2021-2027 г.), Процедура № BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, 

разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно 

събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“. Уважаеми колеги, имате 

думата за изказване. Не виждам такива. Нека тогава да гласуваме! Който е „За“, моля 

да вдигне ръка!“ 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 29 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№332 

 

ОТНОСНО: Допълване на Програмата за управление на отпадъците за периода 

2021 – 2028 г. на Община Свищов, приета с Решение 

№738/28.04.2022 г. на Общински съвет – Свищов, във връзка с 

проектно предложение с наименование: „Надграждане на 

системите за разделно събиране на биоразградими отпадъци и 

модернизация на Регионална инсталация за компостиране за 

нуждите на Общините Свищов, Павликени, Белене и Никопол“, по 

процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ по приоритетна ос 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна 

среда 2021 – 2027 г. (ПОС 2021-2027 г.), Процедура 

№BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, разширяване и/или 

надграждане на общински/регионални системи за разделно 

събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“ 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), във връзка с изискванията в Условията за 

кандидатстване и Условията за изпълнение по процедура чрез директно предоставяне 

на безвъзмездна финансова помощ №BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, 

разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно 

събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“ по приоритет 2 

„Отпадъци“ на Програма „Околна среда“ 2021-2027 г. и предложение с Вх. 

№620/11.12.2024 г. от д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов, Общински съвет – 

Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

Допълва Програмата за управление на отпадъците за периода 2021 – 2028 г. на 

Община Свищов, приета с Решение №738/28.04.2022 г. на Общински съвет – Свищов, 

както следва: 

1. Програмата за достигане на целите за подготовка за повторна употреба и за 

рециклиране на Битовите отпадъци, се допълва с мярка: 
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1.1. Надграждане на системата за разделно събиране, която да осигури 

възможност за събиране на цялото количество хранителни и градински биоотпадъци. 

2. Програмата за намаляване на количествата и на риска от депонираните битови 

отпадъци, се допълва с мярка: 

2.1. Надграждане/разширяване на съществуващата Регионална инсталация за 

компостиране, с което да се осигури възможност за приемане на цялото количество 

хранителни и градински отпадъци. 

Допълненията са отразени в табличен вид, неразделна част от настоящото 

решение. 

МОТИВИ: 

Причини, които налагат приемането на допълнения в Програмата: 

Изисквания в Условията за кандидатстване и Условията за изпълнение по 

процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

№BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на 

общински/регионални системи за разделно събиране и рециклиране на 

биоразградими отпадъци-втора“ по приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна 

среда“ 2021-2027 г. 

Цели, които се поставят с допълненията в Програмата: 

Чрез допълненията в Програмата ще се надградят и подобрят общинските и 

регионална системи за разделно събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци. 

Финансови средства, необходими за прилагането на допълненията в 

Програмата: 

Прилагането на допълненията в Програмата няма да е свързано с изразходване 

на допълнителни финансови средства от бюджета на Общината, както и с 

допълнителен човешки ресурс. 

Очаквани резултати: 

Очакваните резултати след допълненията в Програмата са свързани с 

актуализиране на нормативната база, уреждаща обществените отношения във връзка 

с опазването на околната среда и управлението на отпадъците на територията на 

Община Свищов. 

Анализ за съответствие с правото на Европейския съюз: 

Допълненията в Програмата са в съответствие с правото на Европейския съюз и 

действащото българско законодателство, както и с регламентите и директивите, 

относими към тази материя. 

Допълненията в Програмата са в съответствие с Европейската харта за местно 

самоуправление, Европейската харта за регионално развитие, Стратегия за иновации 

и добро управление на местно ниво на Съвета на Европа, както и с директиви на 

Европейската общност, свързани с тази материя. 

 

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 29, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  
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ПО ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА “Даване на съгласие Община Павликени, 

Община Белене и Община Никопол да кандидатстват с едно общо проектно 

предложение с наименование: „Надграждане на системите за разделно събиране 

на биоразградими отпадъци и модернизация на Регионална инсталация за 

компостиране за нуждите на Общините Свищов, Павликени, Белене и 

Никопол“, по процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ по приоритетна ос 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна среда 2021 – 2027 

г. (ПОС 2021-2027 г.), Процедура № BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, 

разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно 

събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “И точка 

петнадесета: “Даване на съгласие Община Павликени, Община Белене и Община 

Никопол да кандидатстват с едно общо проектно предложение с наименование: 

„Надграждане на системите за разделно събиране на биоразградими отпадъци и 

модернизация на Регионална инсталация за компостиране за нуждите на Общините 

Свищов, Павликени, Белене и Никопол“, по процедура чрез директно предоставяне 

на безвъзмездна финансова помощ по приоритетна ос 2 „Отпадъци“ на Програма 

„Околна среда 2021 – 2027 г. (ПОС 2021-2027 г.), Процедура № BG16FFPR002-2.004 

„Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални 

системи за разделно събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“. 

Уважаеми колеги, мисля че в хода на първа точка господин Генчев даде и разяснение 

по тази. Имате думата за изказване. Не виждам такива. Тогава да гласуваме!“ 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 29 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№333 

 

ОТНОСНО: Даване на съгласие Община Павликени, Община Белене и Община 

Никопол да кандидатстват с едно общо проектно предложение с 

наименование: „Надграждане на системите за разделно събиране 

на биоразградими отпадъци и модернизация на Регионална 

инсталация за компостиране за нуждите на Общините Свищов, 

Павликени, Белене и Никопол“, по процедура чрез директно 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по приоритетна 

ос 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна среда 2021 – 2027 г. (ПОС 

2021-2027 г.), Процедура №BG16FFPR002-2.004 „Мерки за 

изграждане, разширяване и/или надграждане на 

общински/регионални системи за разделно събиране и 

рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“ 

 

 

На основание чл. 21. ал. 2, във връзка с ал. 1, т. 8 и т. 23, чл. 59 и чл. 61, ал. 1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), във връзка 
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с изискванията в Условията за кандидатстване и Условията за изпълнение по 

процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

№BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на 

общински/регионални системи за разделно събиране и рециклиране на 

биоразградими отпадъци-втора“ по приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна 

среда“ 2021-2027 г. и предложение с Вх. №621/11.12.2024 г. от д-р Генчо Генчев – 

Кмет на община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. ДАВА СЪГЛАСИЕ Община Павликени, Община Белене и Община Никопол 

да кандидатстват с едно общо проектно предложение с наименование: „Подобряване 

на компостираща инсталация за разделно събрани биоразградими битови отпадъци за 

нуждите на РСУО за регион Левски/Никопол“ по процедура №BG16FFPR002-2.004 

„Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални 

системи за разделно събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“, по 

приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна среда“ 2021-2027 г. 

2. ДАВА СЪГЛАСИЕ Община Никопол да бъде водеща община по проекта по 

т. 1., която: 

2.1. да подаде проектното предложение и да сключи административния договор 

за безвъзмездна финансова помощ (АДБФП) като бенефициент, да отговаря за 

неговото управление, като попълва, комплектува и подава искания за плащане, 

отчетни документи, както и всички искания, уведомления, доклади, отчети, 

декларации и други по АДБФП; 

2.2. да възстановява на общините - партньори извършени от тях разходи със 

средства по АДБФП, постъпващи по нейна банкова сметка; 

2.3. да получава цялата кореспонденция с Управляващия орган по АДБФП и 

информира своевременно за нея Общините - партньори по проекта; 

2.4. да подготвя и възлага обществените поръчки по проекта съгласно 

подписаното споразумение за партньорство. 

МОТИВИ: 

Община Свищов е партньор с Община Павликени, Община Левски, Община 

Белене и община Никопол в „Регионално сдружение за управление на отпадъците – 

Регион Левски/Никопол“. 

Община Свищов няма да кандидатства с Община Павликени, Община Белене и 

Община Никопол с едно общо проектно предложение с наименование: „Подобряване 

на компостираща инсталация за разделно събрани биоразградими битови отпадъци за 

нуждите на РСУО за регион Левски/Никопол“ по процедура №BG16FFPR002-2.004 

„Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални 

системи за разделно събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци-втора“, по 

приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма „Околна среда“ 2021-2027 г., тъй като по 

проектното предложение задължителното съфинансиране (собствено участие) от 

страна на всяка една от общините в размер на минимум 20% от обшия размер на 

допустимите разходи, което за Община Свищов е в размер на 333 694,72 лв. за 

Община Свищов, равняващи се на 20% от общия размер на допустимите разходи по 
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проекта за общината - 1 668 473,58 лв., която сума на този етап е непосилна за 

Община Свищов. 

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 29, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

№ Име, презиме, фамилия  

1. Кристиян Василев Кирилов ЗА 

2.  Верони Маринов Маринов ЗА 

3. Валери Фильов Николов ЗА 

4.  Мария Иванова Тодорова ЗА 

5. Елена Йорданова Шопова ЗА 

6. Цветанка Младенова Кирова ЗА 

7. Габриела Валентинова Петкова ЗА 

8. Генади Русев Иванов ЗА 

9. Мариана Илиева Маркова ЗА 

10. Любомир Ванев Митев ЗА 

11. Милен Емилов Динков ЗА 

12. Санка Евтимова Райкова ЗА 

13. Михаил Руменов Попов ЗА 

14. Гален Милков Бернардов ЗА 

15. Денис Зияев Асанов ЗА 

16.  Емял Айдънова Исмаилова ЗА 

17. Айза Беханова Рамаданова ЗА 

18. Стефан Станимиров Проданов ЗА 

19. Станислав Петров Благов ЗА 

20. Емил Бориславов Николов ЗА 

21. Цветелин Тодоров Борисов ЗА 

22. Ивелин Пламенов Петров ЗА 

23. Венцислав Николов Михайлов ЗА 

24. София Борисова Вергилова-Георгиева ЗА 

25. Йордан Илиев Нейков ЗА 

26. Красимир Иванов Цолов ЗА 

27. Емилия Божинова Цветанова ЗА 

28. Петко Колев Петков ЗА 

29. Светослав Симеонов Тодоров ЗА 

 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА “Приемане Програма за развитие на 

читалищната дейност в община Свищов за 2025 година” 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

“Благодаря, колеги! Точка шестнадесета: “Приемане Програма за развитие на 

читалищната дейност в община Свищов за 2025 година”. Уважаеми колеги, имате 



Протокол №27 от редовно заседание на Общински съвет – Свищов, 

 проведено на 19.12.2024 г., мандат 2023 – 2027 година 
 

77 

думата за изказвания. Не виждам желаещи. Моля тогава, който е „За“, да вдигне 

ръка!“ 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 29 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№334 

 

ОТНОСНО: Приемане Програма за развитие на читалищната дейност в община 

Свищов за 2025 година 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), чл. 26 „а” от Закона за народните читалища 

(ЗНЧ) и във връзка с предложение с Вх. №603/02.12.2024 г. от д-р Генчо Генчев – 

Кмет на община Свищов, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема Програма за развитие на читалищната дейност в община Свищов за 

2025 година. 

2. Упълномощава Кмета на община Свищов да сключи договори по чл. 26 „а”,    

ал. 3 от ЗНЧ. 

МОТИВИ: Привеждане читалищната дейност в съответствие с изискванията на 

Закона за народните читалища. 

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 29, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

 

ПО ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА “Утвърждаване на Календар с културните 

събития на Община Свищов за 2025 година” 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Точка 

шестнадесета е приета. Точка седемнадесета: “Утвърждаване на Календар с 

културните събития на Община Свищов за 2025 година“. Желаещи за изказване, 

колеги? Не виждам такива. Тогава да гласуваме! Който е „За“, моля да вдигне ръка!“ 

При кворум от 29 общински съветници, предложението се прие с 27 гласа “За”, 

“Против” – 2 и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№335 
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ОТНОСНО: Утвърждаване на Календар с културни събития на Община Свищов 

за 2025 година 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА) и във връзка с предложение с Вх. 

№604/02.12.2024 г. от д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов, Общински съвет – 

Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

Утвърждава Календар с културни събития на Община Свищов за 2025 година. 

МОТИВИ: Календарът с културни събития включва значими културни прояви 

(фестивали, конкурси, чествания, годишнини, празници и други), които имат 

утвърждаваща роля за опазването на традициите и за развитието на културата, 

изкуството и туризма в община Свищов. 

 

В заседанието участват 29 общински съветници. 

Гласували “За” – 27, “Против” – 2 и “Въздържали се” – няма.  

 

Станислав Благов – „Отрицателен вот?“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Заповядайте, господин Благов!“ 

Станислав Благов – „Уважаеми господин Председател, уважаеми дами и господа 

общински съветници, господин Кмете! Миналата година при същата точка при 

дебатирането имаше немалко време, в което коментирахме за един въпрос, който така 

или иначе беше дадена информация, че евентуално …, става дума за проекта „Орел 

на Дунав“, ще се оптимизира, ще се направят нови възможности за това, вероятно с 

по-добри така ефекти от евентуалната му реализация. Струва ми се, че отново е така 

тема, която обществото като цяло мисля че има някакъв интерес, а от моя гледна 

точка той е сериозен. Този проект трябваше да го има в тази година, пък макар и 

оптимизиран, пък макар и усъвършенстван. Няма го. И тази година го няма. И според 

мен това е определена тенденция.  

Господин Кмете, колеги от общинската администрация, колеги общински 

съветници, мисля че трябваше да вземем по-сериозно отношение към тази тема! 

Благодаря!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Благодаря Ви, господин Благов! Дадох възможност за изказване, никой не пожела.“ 

 

 

ПО ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА “Приемане на график за провеждане на 

редовните заседания на Общински съвет – Свищов през 2025 година” 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “И понеже 

отрицателен вот не се коментира, преминаваме към точка осемнадесета от нашия 

Дневен ред, а тя е “Приемане на график за провеждане на редовните заседания на 
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Общински съвет – Свищов през 2025 година”. Уважаеми, колеги, имате думата за 

изказвания. Ако искате да Ви зачета датите?  

При определяне датата за декември месец съм се съобразил с Вашите 

предложения в промяна Правилника на Общинския съвет от господин Николов и 

госпожа Вергилова, мисля че беше, които… Вашите не ги приех, но приех на 

господин Николов. Така ли беше? … Датата на заседание да не е в четвъртък. Във 

връзка и с коментарите, които се получиха в края на предишното заседание относно 

датата за съвместното заседание на комисиите по „ИРФБ“ и „ТСУ“ относно такса 

смет, затова сроковете, които съблюдаваме с оповестяване на стената и така нататък, 

напълно логично доведоха до решението последната възможна дата, която да бъде, да 

бъде на 30 декември. А именно такса смет да бъде оповестена по-своевременно, ако 

имате някакви корекции, евентуално да ги внесете, за да можем наистина на 30 да 

имаме време всички да сме запознати и дебатирали по тази тема. Така че това е моят 

коментар по предложението. Ако имате нещо друго съм готов да … Ако не да 

минаваме към гласуване! Преминаваме към гласуване! Колеги! Моля? Той е работен 

ден. Добре, има две предложенията. Едното е за 29, другото е за 31. И на 30. За 

протокола, да.“  

Д-р Мария Тодорова – „Здравейте, колеги! Имам предложение наистина 

последната сесия да е на 29 декември. Понеделник се пада. Защото хората, които 

имат възможност по-отрано да започнат новогодишния празник, да се възползват. В 

понеделник така или иначе всички сме на работа. Далече е от Нова година, от 31. 

Така че наистина сериозно правя това предложение.“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Не може 

да е по-рано. Аз съм съгласен. Може ли да видим последния четвъртък? На 26 няма 

как да бъде. Предния. Колеги? Има процедурно, което ще го подложим на гласуване. 

Може да направим процедурно да е на 18. Госпожо Маркова, заповядайте!“ 

Мариана Маркова – „Уважаеми господин Председател, уважаеми колеги, правя 

процедурно предложение да бъде на 18 декември последната сесия за 2025 година.“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Колеги, 

имам предложение. Да си остане 30. На ноемврийската сесия тогава ще имаме яснота 

кога какво ще бъде внесено като дати и тогава ще определим дали да бъде на 29, дали 

да бъде на 18 или на 30. Съгласни ли сте да вземем това соломоново решение? Добре. 

Тогава гласуваме така както… Всъщност, доктор Тодорова, оттеглете си, ако обичате 

предложението!“ 

Д-р Мария Тодорова – „Оттеглям предложението си за 30 декември.“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “И 

госпожа Маркова също. За протокола.“ 

Мариана Маркова – „За протокола и аз оттеглям моето предложение.“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Колеги, 

гласуваме така, както е предложено, с уговорката, че при необходимост, ще направим 

необходимата корекция по-навреме. Тогава който е „За“, моля да вдигне ръка!“ 

При кворум от 28 общински съветници, предложението се прие с 28 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 
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№336 

 

ОТНОСНО: Приемане на график за провеждане на редовните заседания на 

Общински съвет – Свищов през 2025 година 

 

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23  и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА) и във връзка с чл. 42, ал. 1 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет – Свищов, неговите комисии и  

взаимодействието му с Общинската администрация, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 
Приема график за провеждане на редовните заседания на Общински съвет – 

Свищов през 2025 година, както следва: 

  

30.01.2025 г. 26.06.2025 г. 27.11.2025 г. 

27.02.2025 г. 31.07.2025 г. 30.12.2025 г. 

27.03.2025 г. 28.08.2025 г.  

24.04.2025 г. 25.09.2025 г  

29.05.2025 г. 30.10.2025 г.  

 

МОТИВИ: Утвърждаване на редовните заседания на Общински съвет – Свищов. 

 

В заседанието участват 28 общински съветници. 

Гласували “За” – 28, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТА “Отпускане на еднократни парични 

помощи” 

ПО ТОЧКА 19.1. 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

“Преминаваме към точка деветнадесета. 19.1. “Отпускане на еднократна парична 

помощ на г-жа Боянова“. Има ли желаещи за изказване? Не виждам. Тогава да 

гласуваме, колеги! Който е „За“, моля да вдигне ръка!“ 

При кворум от 28 общински съветници, предложението се прие с 28 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

 
Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№337 

 

ОТНОСНО: Отпускане на еднократна парична помощ на М. И. Боянова 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА) и във връзка със заявление-декларация с Вх.           

№606/03.12.2024 г. от М. И. Боянова, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

Одобрява отпускането на еднократна парична помощ в размер на 2000 (Две 

хиляди) лева от Общинска дейност 122 “Общинска администрация”, §4214 

“Обезщетения и помощи по решение на Общински съвет” на М. И. Боянова, живуща 

в гр. Свищов, ул. „*****“ №*, бл. *, вх. *, ет. *, ап. *, необходими за поддържащо 

лечение и следоперативна рехабилитация на тежко инвалидизиращо заболяване на 

сина ѝ И. Боянов. 

МОТИВИ: Сумата се отпуска за поддържащо лечение и следоперативна 

рехабилитация на тежко инвалидизиращо заболяване на сина ѝ И. Боянов. 

 

В заседанието участват 28 общински съветници. 

Гласували “За” – 28, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

 

ПО ТОЧКА 19.2. 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

“Предложението е прието. Преминаваме към 19.2.“Отпускане на еднократна парична 

помощ на г-жа Петрова-Желева“. Желаещи за изказване? Не виждам. Тогава да 

гласуваме! Който е „За“, моля да вдигне ръка!“ 

При кворум от 28 общински съветници, предложението се прие с 28 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

  

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№338 

 

ОТНОСНО: Отпускане на еднократна парична помощ на К. И. Петрова-Желева 

                                                                

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА) и във връзка със заявление-декларация с Вх.           

№614/05.12.2024 г. от К. И. Петрова-Желева, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

Одобрява отпускането на еднократна парична помощ в размер на 500 

(Петстотин) лева от Общинска дейност 122 “Общинска администрация”, §4214 

“Обезщетения и помощи по решение на Общински съвет” на К. И. Петрова-Желева, 
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живуща в гр. Свищов, ул. „*****“ №*, ет. *, необходими за лечение на тежко 

инвалидизиращо заболяване. 

МОТИВИ: Сумата се отпуска за лечение на тежко инвалидизиращо заболяване. 

 

В заседанието участват 28 общински съветници. 

Гласували “За” – 28, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

 

ПО ТОЧКА 19.3. 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – “Точка 

19.3.“Отпускане на еднократна парична помощ на Р. Й. Райков“. Имате думата за 

изказване. Не виждам. Който е „За“, тогава да вдигне ръка!“ 

При кворум от 28 общински съветници, предложението се прие с 28 гласа “За”, 

“Против” – няма и “Въздържали се” – няма. Решението е: 

  

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 

 

№339 

 

ОТНОСНО: Отпускане на еднократна парична помощ на Р. Й. Райков 

                                                                                                  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА) и във връзка със заявление-декларация с Вх.           

№615/06.12.2024 г. от Р. Й. Райков, Общински съвет – Свищов, 

 

Р Е Ш И: 

 

Одобрява отпускането на еднократна парична помощ в размер на 300 (Триста) 

лева от Общинска дейност 122 “Общинска администрация”, §4214 “Обезщетения и 

помощи по решение на Общински съвет” на Р. Й. Райков, живущ в общ. Свищов, с. 

Червена, ул. „****“ №*, необходими за лечение на тежко инвалидизиращо 

заболяване. 

МОТИВИ: Сумата се отпуска за лечение на тежко инвалидизиращо заболяване. 

 

В заседанието участват 28 общински съветници. 

Гласували “За” – 28, “Против” – няма и “Въздържали се” – няма.  

 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТА “Въпроси към Кмета на Общината и отговори“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – „А, те 

свършиха! Колеги, на последна точка сме от нашия Дневен ред, а тя е “Въпроси към 

Кмета на Общината и отговори“. Имаме отговор на господин Генчев на въпрос на 

госпожа Емилия Цветанова относно въпроса, който беше изчетен миналия път, сега 

няма да го чета, но ще Ви зачета отговора: 
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„Във връзка с постъпило Ваше питане до Кмета на община Свищов, Ви 

информирам: 

Община Свищов се е ангажирала за съвместна дейност с НПО при извършване 

на кастрация, ваксинация, обезпаразитяване и лечение (при нужда) на бездомни 

кучета, пребиваващи на територията на общината, като има подписан Договор със 

Сдружение „Германо-Българска Помощ за Животните“ – „Междуобластен 

кастрационен център Възраждане“ – гр. Русе. Община Свищов е направила едно 

финансово дарение за издръжка и изхранване на настанените в приюта кучета през 

2024 г. 

В бюджета за 2025 г. ще бъдат заложени финансови средства за издръжка и 

изхранване на настанени в приюта кучета.“ 

Аз се радвам, че имам възможността да прочета този отговор и да отправя своята 

забележка по-скоро, защото от служители в именно това НПО, разпространяват 

между нашите съграждани, имах и такъв сигнал онзи ден, че Общината нищо не 

правела, т.е. не финансира по никакъв начин този приют. Радвам се, че имах 

възможността да го зачета публично, защото се извършват наистина внушения, които 

не са верни. Заповядайте, господин Генчев! Ще Ви кажа името после на човека, който 

е.“ 

Д-р Генчо Генчев – Кмет на община Свищов – „И аз ще направя допълнение към 

отговора си. Да. При мен по същия начин пристигат такива тревожни сигнали. Затова 

в следващата година ще официализираме това си отношение с това сдружение с 

документ, с ясни ангажименти един към друг, защото малко се предоверихме. 

Отпусната е доста добра финансова помощ към този център. Да не говоря за доста 

закупени от материалите, оградни мрежи, колове за ограждане, ремонт на покрива. 

Също така и наемът, който е сключен между „Свилоза“ и Община Свищов, е заплатен 

от Община Свищов, за който ползват самото помещение. 

За тази година от създаването му не е влизал в бюджетната рамка, тъй като не 

беше разчетено. Но мога да кажа, че има некоректност от тяхна страна спрямо нас, а в 

същото време от нас се изискват ангажименти и ние поемаме това, което е възможно 

и законово. А повярвайте, че всички кастрации, които и лечения се извършват, се 

заплащат от Община Свищов, а те не са на хич малка стойност. Като говорим за 

кастрация, говорим за чипиране, говорим за лечение на кучета, което се удостоверява 

и с документи от кастрационния и лечебен център, с Русе, с който Община Свищов 

има договори и там отиват едни значително големи суми и средства. А в същото 

време, когато има едно партньорство, си длъжен и другата страна да знае какво се 

случва. За там получаваме също противоречиви информации. Получаваме също отказ 

за приемане на животни. Вчерашният отказ е от служител на Община Свищов – 

еколог, залавяне на агресивно куче, което да бъде настанено и получаване на отказ от 

Сдружението кучето да бъде взето. А това е едно разбирателство между нас, такива 

бяха условията, а се случват съвсем други неща, което е недопустимо и не беше 

уговорено. А беше именно да се работи в обща полза, а се работи така един вид „Ние 

си гледаме нас, вие се оправяйте!“. А в същото време да се иска само от нас, не е 

редно. Това е към този въпрос.  

Тъй като това е последната сесия за 24 година, уважаеми госпожи и господа 

общински съветници, искам преди всичко да благодаря за изминалата година, за 
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всички онези хубави решения, и добри, лоши решения за някои, които са взети! Но в 

крайна сметка решенията са взети в интерес на нашите съграждани. Дори и да не са 

приети дадени решения, те отново по един или друг начин са в интерес на нашите 

съграждани. Да благодаря на всеки един от Вас за личната позиция и това, което 

отстоявате към обществото!  

Коледа е. Нова година. Едни от най-хубавите християнски празници, с които от 

днес стартира и по християнството тази нощ Игнажден, в утрешния ден Игнажден, с 

благата вест. Нека наистина, ако тази година не сме постигнали това, което сме 

могли, нека 2025 година да ни го донесе! Желая на Вас, на Вашите семейства преди 

всичко здраве! По-ценно от това няма. Човек, когато има здравето, има всичко и 

волята и всичко онова, което иска да постигне. Бъдете живи, здрави! Весели коледни, 

новогодишни празници на всички! И на Вас, господин Председател, на Вашите 

семейства и на колегите от общинска администрация, на уважаемите медии весели 

празници! Благодаря Ви!“ 

Д-р Кристиян Кирилов – Председател на Общински съвет – Свищов – 

„Благодаря, господин Генчев! И преди да закрия заседанието да допълня с още един 

сигнал, че Приютът отказва да даде кучета за осиновяване. Желаещи да осиновят, те 

им отказват. 

Уважаеми колеги, във връзка с последното наше заседание, аз също искам да Ви 

благодаря за активното участие, което всеки един от Вас в изминалата година прояви! 

Желая Ви да сте здрави, щастие, късмет на Вас, на Вашите семейства! И нека Новата 

25 да бъде по-добра, както към всички общини в България, така и към нас, към 

нашите деца и семейства! Весели празници!“ 
 

№ Име, презиме, фамилия  

1. Кристиян Василев Кирилов Присъства 

2.  Верони Маринов Маринов Присъства 

3. Валери Фильов Николов Присъства 

4.  Мария Иванова Тодорова Присъства 

5. Елена Йорданова Шопова Присъства 

6. Цветанка Младенова Кирова Присъства 

7. Габриела Валентинова Петкова Присъства 

8. Генади Русев Иванов Присъства 

9. Мариана Илиева Маркова Присъства 

10. Любомир Ванев Митев Присъства 

11. Милен Емилов Динков Присъства 

12. Санка Евтимова Райкова Присъства 

13. Михаил Руменов Попов Присъства 

14. Денис Зияев Асанов Присъства 

15. Емял Айдънова Исмаилова Отсъства 

16.  Айза Беханова Рамаданова Присъства 

17. Стефан Станимиров Проданов Присъства 

18. Станислав Петров Благов Присъства 

19. Емил Бориславов Николов Присъства 
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20. Цветелин Тодоров Борисов Присъства 

21. Ивелин Пламенов Петров Присъства 

22. Венцислав Николов Михайлов Присъства 

23. София Борисова Вергилова-Георгиева Присъства 

24. Йордан Илиев Нейков Присъства 

25. Красимир Иванов Цолов Присъства 

26. Емилия Божинова Цветанова Присъства 

27. Петко Колев Петков Присъства 

28. Светослав Симеонов Тодоров Присъства 

29. Гален Милков Бернардов Присъства 

Общо  28 

 

Поради изчерпване на Дневния ред заседанието на Общинския съвет бе закрито в 

16:40 часа. 

Препис от протокола се изпраща на Областния управител за сведение.  

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС: ……………………………. 

                                             /д-р Кристиян Кирилов/ 

 

Водил протокола: ………………............. 

                             /Кристина Ангелова/ 

 


